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Brunch

Dijakinje in dijaki 4. letnika kamniπke gimnazije in ekonomske πole so se æe tradicionalno poslo-
vili od srednjeπolskih klopi in mesta, v katerem so preæiveli ≈divja« najstniπka leta, s sprevodom po 
mestu ob spremljavi harmonike in kitare ter plesom Ëetvorke na Glavnem trgu, kjer jih je pozdravil 
æupan Marjan ©arec. 

Na sonËno torkovo dopoldne 24. maja je 210 kamniπkih maturantov razigrano zaplesalo in se 
verjetno πe zadnjiË pred maturo sprostilo in poveselilo pred zaËetkom mature. V ponedeljek se 
namreË zaËenjajo izpiti mature kot zahtevne zrelostne preizkuπnje. Naπim maturantom æelimo, da 
pokaæejo vse svoje znanje in nas razveselijo z rezultati, ki bodo znani za poklicno maturo 6. julija 
in za sploπno maturo 13. julija. Vso sreËo!

 

VERA MEJA»

Veselje kamniπkih maturantov  
pred zaËetkom mature

 Dragi bralci, naslednja πtevilka Kamniπkega obËana bo med vami 
v petek, 10. junija. Rok za oddajo Ëlankov in fotografij je v petek, 3. 
junija, zahvale in oglase pa lahko oddate πe v sredo, 8. junija, v ured-
niπtvu v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med obËino in sodiπËem), tel.: 
01/83 91 311, 041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net.

Aktualno πtevilko Kamniπkega obËana lahko prebirate tudi v 
elektronski izdaji na www.kamnik.si ali tam pobrskate po arhivskih 
πtevilkah.

Minulo soboto, 21. maja, smo na ulicah naπega mesta in v Arboretumu VolËji Potok ponovno imeli 
priloænost obËudovati bogato tehniËno dediπËino ∑ avtomobile in motorje, ki po letu izdelave sodijo v 
obdobje pred drugo svetovno vojno in se v pravem pomenu besede ponaπajo z nazivom starodobniki A. 
Druπtvo starodobnih vozil Kamnik je z 2. mednarodno revijo starodobnikov ≈A« poËastilo desetletnico 
svojega delovanja. Poleg avtomobilov in motorjev slovenskih lastnikov je prikazala πe vozila iz Avstrije, 
»eπke, Madæarske, Italije in NemËije. Med njimi je bilo nekaj pravih ≈stoletnikov«, torej vozil, katerih 
rojstna letnica sega v leta pred 1911. VeË na 5. strani.                                                          SA©A MEJA»

V naπih krajih je πport doma, vse veË 
ljudi se ukvarja s πportom ∑ tako rekre-
ativno kot tekmovalno. In vse pogoste-
je nas razveseljujejo domaËi πportniki z 
odliËnimi uvrstitvami na dræavnih in tudi 
mednarodnih tekmovanjih. Tudi tokrat 
je odliËnih doseækov domaËih πportnikov 
toliko, da smo jim namenili veË pozor-
nosti in prostora v Ëasopisu, verjamem, 
da boste z zanimanjem prebrali πportno 
obarvane strani. 

Naj izpostavimo odliËnega lokostrelca 
Klemena ©trajharja, ki se je z evropske-
ga mladinskega pokala v Armeniji vrnil 
z ekipno zlato in posamiËno bronasto 
medaljo, in kolesarja Roka Koroπca. ©e 
ne 18-letni kolesar Calcit Bike Teama kar 
po tekoËem traku niza dobre rezultate. 
Z nedavno odmevno zmago na moËni 
tekmi Italijanskega pokala je po-
trdil, da je pravi biser slovenskega 
gorskega kolesarstva in  presenetil 
prav vse poznavalce gorskega ko-
lesarstva.

V kamniπkem Calcit Volley-
ballu æe nekaj desetletij odliËno 
delajo tudi v mlajπih kategorijah. 
Ob obilici drugih in tretjih mest 
v vseh kategorijah se jim na sam 
vrh πe ni uspelo zavihteti. A zdaj 
je to preteklost. Najmlajπi Cal-
citovci so namreË na finalnem 
turnirju na Brezovici presegli vsa 
priËakovanja in osvojili peti na-
slov Dræavnih prvakov za Calcit 
Volleyball, a prvega v mlajπih 
kategorijah. 

Zlati kamniπki fantje: Matic 
Sadjak, Jakob Kutnar, Matija 
Lakner, Drejc Cvetko, Peter Ka-
dunc, Nik ©tebe, Maj Drolc, Noel 
Cerar, Jakob Krt in Nejc Kutnar 
so zaigrali na turnirju, omenimo 
pa πe πtiri, ki prihajajo: Jure Kav-
ËiË, Matic Toni, Nejc Krmavnar 
in Timotej Rauter; njihov trener 
je Jure Sitar.            Cico 1.

Najmlajπi Calcitovci najboljπi v Sloveniji

Starodobniki s Ëastitljivimi letnicami 
in zanimivimi zgodbami navduπili

OdliËni doseæki  
naπih πportnikov

Dan mladosti, 25. maj 2011, je v sejni dvorani ObËine Kamnik 
minil v znamenju senzacionalne odloËitve sedaj æe nekdanjih svet-
nic svetniπke skupine LTS  Nives Matjan in Karle Urh, da zapu-
stita skupino in postaneta samostojni obËinski svetnici.  Svetnice 
in svetniki so veËino seje posvetili razËiπËevanju preteklosti delo-
vanja druæbe Velika planina d.o.o. in iskanju poti za prihodnost 
kamniπkega bisera. Zadovoljni so bili s transparentnim poroËilom 
direktorja druæbe Velika planina d.o.o. Duπana BombaËa in osupli 
nad nepravilnostmi in nezakonitostmi poslovanja iz Prodnikovega 
poroËila o poslovanju druæbe za obdobje od leta 2000 do 2008. 
Njihova staliπËa lahko poveæemo v skupni imenovalec, da morajo 
odgovorne osebe za vrsto nepravilnosti v poslovanju odgovarjati 
za svoja dejanja, æupanu pa so s sprejetjem dodatnega sklepa 
naloæili, da celotno poroËilo in zbrano dokumentacijo preda 
dræavnim organom pregona. VeË na 2. strani.

AKTUALNO: Svetnici zapustili 
Listo Toneta Smolnikarja, na 
Veliki planini niË veË smuËarije
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                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 16.000 izvodov. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glav-
ni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 17. 
ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne honoriramo. GrafiËna priprava
in tisk Set d.d., 26. 5. 2011.

Dan mladosti, 25. maj 2011, je v sejni dvorani ObËine Kamnik minil 
v znamenju senzacionalne odloËitve sedaj æe nekdanjih svetnic svetni-
πke skupine LTS  Nives Matjan in Karle Urh, da zapustita svojo sku-
pino in postaneta samostojni obËinski svetnici.  Svetnice in svetniki so 
veËino seje posvetili razËiπËevanju preteklosti delovanja druæbe Velika 
planina d.o.o. in iskanju poti za prihodnost kamniπkega bisera. Zado-
voljni so bili s transparentnim poroËilom direktorja druæbe Velika 
planina d.o.o. Duπana BombaËa in osupli nad nepravilnostmi in neza-
konitostmi poslovanja iz Prodnikovega poroËila o poslovanju druæbe 
za obdobje od leta 2000 do 2008. Njihova staliπËa lahko poveæemo v 
skupni imenovalec, da morajo odgovorne osebe za vrsto nepravilnosti 
v poslovanju odgovarjati za svoja dejanja, æupanu pa so s sprejetjem 
dodatnega sklepa naloæili, da celotno poroËilo in zbrano dokumentacijo 
preda dræavnim organom pregona. 

Okrepljena sestava sveta zavoda 
Osnovna πola 27. julij

Svetnice in svetniki so sprejeli sklep o spremembah in dopolnit-
vah odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraæevalnega zavoda 
Osnovna πola 27. julij, ker zakonodaja narekuje uvedbo sprememb v 
sestavi sveta zavoda, tako da je razmerje predstavnikov ustanovitelja, 
predstavnikov delavcev zavoda in predstavnikov starπev namesto 
dosedanjega 3 : 3 : 3 sedaj 3 : 5 : 3. 

Sedemindvajset oseb bo spremenilo  
svojo osebno izkaznico

Na obmoËju, kjer je predlagana sprememba mej naselij, so nove 
stanovanjske hiπe, ki gravitirajo delno na naselje Soteska, delno 
pa na naselje Poreber in so lokacijsko loËene od naselja Hrib pri 
Kamniku, kateremu trenutno pripadajo. Predlagana sprememba meje 
naselja bo omogoËila obËanom, ki gradijo na obravnavanem ob-
moËju, da bodo prijavili svoja bivaliπËa v naselje Soteska oziroma 
Poreber. Svetniki in svetnice so ta sklep soglasno sprejeli. Tako bo 
sedaj 27 oseb spremenilo svoje osebne dokumente, nastale stroπke 
pa bo nosila ObËina Kamnik.

Kamniπka ≈valilnica« inovativnih 
poslovnih idej v uspeπna podjetja

Doc. dr. Zdravko PRAUNSEIS - direktor MPI je predstavil povze-
tek iz poroËila o delu poslovne enote mreænega podjetniπkega inkuba-
torja Savinjske regije in mreænega ≈spin-off« inkubatorja Univerze v 
Mariboru v Kamniku v obdobju od 1.4.2010 do 31.3.2011. Podjetniπki 
inkubator omogoËa razliËne storitve, hkrati pa iπËe moænosti ter na-
Ëine za pridobivanje nepovratnih sredstev, pridobivanje potencialnih 
partnerjev ter konkurenËne prednosti, usmerjene v nadaljnje poslo-
vanje mladih podjetij. S 1.4.2010 v Kamniku deluje poslovna enota 
Mreænega podjetniπkega inkubatorja Savinjske regije - Mreæni spin 
off Univerze v Mariboru, ki ima poslovne prostore na Maistrovi 
ulici 18 v Kamniku. V PE MPI Kamnik je inkubiranih 11 podjetij. 
Svetnice in svetniki so se v veËini strinjali, da je podpora kamniπkim 
podjetnikom nujna in da podjetniki, ki pridejo v inkubator pred-
staviti svoje ideje, potrebujejo uporabno pomoË (razbremenitev 
stroπkov najema, raËunovodstvo, zunanji strokovnjakov, kredit na 
banki,...), vendar so po doloËenih konstruktivnih kritikah doseda-
njega delovanja in uspeπnosti zastavljenega programa sprejeli tudi 
dodatni sklep, ki ga je predlagala NSi, da naj obËinska uprava preuËi 
moænosti in posledice za predËasno prekinitev pogodbe, ki velja pet 
let in poroËa o svojih ugotovitvah obËinskemu svetu do konca leta 
2011. V svetniπki skupini so bili tudi mnenja, da z opozarjanjem na 
pomanjkljivosti skupaj lahko izboljπajo celoten program.

Tiha dolina za vedno tiha in praznih 
smuËiπË

ObËinski svet se je seznanil in obravnaval letno poroËilo o po-
slovanju gospodarske druæbe Velika planina d.o.o., katere lastnica in 
ustanoviteljica je ObËina Kamnik. Ocenjuje, da poslovanje druæbe 
v letu 2010 sicer ni bilo uspeπno, kljub temu pa so bile v drugi 
polovici leta izvedene doloËene aktivnosti, ki pozitivno vplivajo na 
poslovanje druæbe. Duπan BombaË, direktor druæbe Velika planina 
d.o.o., je predstavil poroËilo: ≈Druæba Velika Planina se ukvarja z 
dejavnostjo prevoza z æiËniπkimi napravami in gostinsko dejav-
nostjo v dolini Kamniπke Bistrice in na Veliki Planini. Druæba se 
ukvarja s promocijo in razvojem turizma v tem delu kamniπke ob-
Ëine. Zaposleni skozi vse leto bdijo na planini, upravljajo varovanje 
in nadzor na planini, vzdræevalna dela na objektih in skrbijo za red 
in ËistoËo ter urejenost poti in cest,... V zadnjih letih se je povsem 
spremenil koncept turizma na Veliki Planini, druæba zato iπËe nove 
razvojne moænosti. Ravno v letu 2010 je priπlo do sprememb v 
strategiji poslovanja druæbe. Iz nekoË prepoznavnega smuËarsko 
rekreacijskega centra z dokaj razvito infrastrukturo se bo v na-
slednjih letih razvilo v turistiËni center, kjer bo v ospredju ponudba 
neokrnjene narave in planπarskega izroËila. V letu 2010 smo zaËeli 
z izvedbo alpskega vrta. Projekt bo obiskovalcem pribliæal lepote 
alpskega sveta. S tem zakljuËujemo tudi z obratovanjem smuËiπË v 
Tihi dolini. Zaradi milih zim, premajhne koliËine snega in zaradi dra-
gega vzdræevanja æiËniπkih naprav, æal ne uspemo konkurirati veËjim 
slovenskim smuËiπËem. IπËemo moænosti novih in zanimivih oblik 
rekreacije, noËno sankanje, tek na smuËeh, kolesarjenje, kvalitetno 

Dve vroËi odloËitvi iz 6. seje obËinskega sveta ObËine Kamnik:

Svetnici zapustili Listo Toneta Smolnikarja  
in na Veliki planini niË veË smuËarije

in prepoznavno gostinsko ponudbo ... Poleg dejavnosti na planini 
πirimo tudi ponudbo v dolini Kamniπke Bistrice.« Poudaril je trans-
parentnost poslovanja in pomen velike podpore predstavnika Ob-
Ëine Kamnik, Joæeta Tomelja pri pomoËi in svetovanju na poslovno 
ekonomskem, organizacijskem in sploπnem podroËju. Slednji ukrep 
se je izkazal za dobrega, saj ObËina Kamnik na ta naËin sproti 
spremlja poslovanje druæbe. ≈©tevilke so jasne in pregledne, minus 
je dejanski (ne skrivamo amortizacije...). Upam, da pri odloËitvah 
ne bomo preveË politiËni, vendar praktiËni,« je med drugim pozval 
direktor druæbe. Svetniki in svetnice so pozdravili transparentnost 
BombaËevega poroËila, ki je po besedah Marjana Semprimoænika, 
LDS, kot prvi direktor pripravil poπteno in jasno poroËilo o delo-
vanju druæbe ter po besedah Mateja Tonina, NSi, dokazuje, da so 
se pojavili zametki in strategije v viziji Velike planine, hkrati pa 
opozoril, da ne more biti edini cilj, da ne delamo izgube, vendar 
je potrebno predvsem vlaganje v razvoj. Pozval je æupana, da pre-
vzame iniciativo in zgodbo popelje v pravo smer. Njegovi inciativi 
æupanu se je pridruæil tudi Joæe Zagorc, LTS, in predlagal sklep, da 
obËinska uprava v sodelovanju druæbe in zunanjimi strokovnjaki 
naredi ustrezno πtudijo (ureditev cestne infrastrukture, pripadajoËa 
parkiriπËa, dostop do koË, kadri, ekonomska πtudija). Janez Stra-
æar, NSi: ≈Potrebujemo strateπki razvoj, vendar bo direktor reπil 
situacijo, Ëe mu bomo dali pogoje za to!« Rudi Verπnik, SDS, se je 
zavzel za prekinitev πkodljivih pogodb in predlagal dodatni sklep, 
ker kljub zagnanosti, izboljπevanju poslovanja,... po direktorjevem 
poroËilu ne vidijo moænosti za razvoj. Karla Urh, samostojna ob-
Ëinska svetnica, je povedala, da krajani zahtevajo primerno cesto. 
Za gondolo je po njenem mnenju reπitev nejasna. Vesela je, da je 
Velika planina ekoloπko ohranjena - mase ljudi lahko poruπijo na-
ravno ravnovesje. Zavzema se za ohranitev Velike planine takπne 
kot je sedaj. Barbara Besek se je pridruæila njenemu mnenju in 
poudarila, da imamo ponudbo ≈neokrnjene narave« in bi se lahko 
πli butiËni turizem, ki ga drugi nimajo. Predlagala je skupni obisk 
svetnikov Velike planine. Nina Mavrin, SNS, je bila kot obiËajno 
odloËna v svojih izjavah: ≈Nisem pristojna, da sodim za nazaj. Na 
podlagi poroËila pa sem dobila obËutek, da je konËno nekomu 
nekaj mar in ima pravi obËutek za odgovornost. Kritizira lahko 
vsak, kako pa bi stvar reπili, pa nam zmanjka besed. Tu raËunam 
na stroko, ki bo odloËala o usodi Velike planine.« Joæe Koroπec, 
SLS, je ugotovil, da je potrebno træiti eko produkte in spodbujati 
pastirstvo, saj Ëe ne bo krav in pastirjev na planini, ne bo veË 
takπna kot bi morala biti. Zvone Kolenik, SD, se je spraπeval, kaj 
ta prostor prenese, koliko prenese planπarjev, obiskovalcev,...kakπne 
so moænosti razvoja. Rudi Pfajfar, LTS za Kamnik, je povedal, da 
doslej ni bilo resnih sklepov in usmeritev in pozval ObËino naj 
poskrbi izkljuËno za transport, vse drugo pa je po njegovi oceni 
stvar drugih programov (vsebina, manjπi sistemi - vleËnice,...). Delno 
reπitev vidi v vzpodbudi interesa uporabnikov VP, da doprinesejo k 
vzdræevanju in obratovanju naprav... Ivan Miroslav SekavËnik, NSi, 
je ponudil primer reπitve situacije: ≈Tisti, ki imajo na VP nepre-
miËnine, morajo biti obdavËeni in zanje se lahko uvede turistiËna 
taksa. Druæba VP pa mora narediti plan, kako bi poveËali πtevilo 
potnikov, saj se je v zadnjih dveh letih moËno zmanjπalo. Joæe 
Tomelj, predstavnik ObËine Kamnik kot lastnice, je podal nekaj 
strnjenih ugotovitev, da se prispevki na plaËe sedaj normalno iz-
plaËujejo, da revizija ni potrebna, Ëe se lastnik ne odloËi zanjo, da 
bi moral biti nadzorni svet strokoven in ne politiËen, da je 70.000 
do 80.000 obiskovalcev na leto spodnji prag za preæivetje druæbe 
in predal v razmislek dejstvo, da so bile doloËene pogodbe dane 
brez razpisa zasebniku. Æupanu je predlagal, da skliËe naslednjo 
izredno sejo na Zelenem robu. Svetnice in svetniki so z veËinskim 
glasovanjem sprejeli vseh πest predlaganih sklepov. Najpomembne-
jπi sprejeti sklep predlagatelja æupana Marjana ©arca, ki omogoËa 
pridobitev dræavne pomoËi za intervencijske in razvojne namene 
je: ObËinski svet doloËa, da se osnovna dejavnost druæbe Velika pla-
nina d.o.o. - æiËniπki prevoz potnikov in blaga - opravlja kot storitev 
sploπnega gospodarskega pomena. Podrobnosti se doloËijo v aktu o 

ustanovitvi navedene druæbe. Svetniπka skupina SD je predlagala, da 
do konca leta 2011 opravi nadzor nad poslovanjem druæbe tudi za 
leti 2009 in 2010 in s poroËilom seznani ObËinski svet. Tudi ta dva 
sklepa sta bila soglasno sprejeta. Predlagani sklepi skupin Zares 
Nova Politika, da se doloËeno neobremenjeno zazidljivo zemljiπËe 
zaradi niËnosti pogodbe vrne v last in posest druæbe Velika planina 
d.o.o., in LTS za Kamnik, ki predlagajo æupanu, da pripravi predlog 
dolgoroËne vizije razvoja Velike planine skupaj z vsemi zainteresi-
ranimi in ga predloæi v razpravo in potrditev ObËinskemu svetu ter 
v najkrajπem Ëasu predloæi terminski plan aktivnosti za pripravo 
dolgoroËne vizije, so bili prav tako sprejeti z veliko veËino.

Prodnikovo poroËilo o delovanju druæbe  
Velika planina d.o.o. alias 

≈Ali je pilot v letalu? ≈
Prodnikovo poroËilo o delovanju druæbe Velika planina d.o.o. 

kaæe neugodno podobo poslovanja v obdobju od leta 2000 do 
2008 in popolno odsotnost nadzora nad vodenjem in poslovanjem 
druæbe ter slabo upravljanje in vodenje druæbe. Kot, da je pilot s 
padalom zapustil letalo v zraku... Ugotovitev, da ObËina kot edini 
lastnik in druæbenik ni imela niti na zaËetku, leta 1991, in nima 
niti danes, v letu 2010, nikakrπne ideje oziroma vizije kaj naj bi z 
druæbo dosegla, ima po Prodnikovem mnenju neugodne posledice. 
Vsa vlaganja v druæbo so bila opravljena brez resnega premisleka 
in preraËuna, kaj bodo doprinesli k razvoju in napredku druæbe, 
praviloma prepozno, torej ≈na horuk«, kot ukrepi iz obupa ozi-
roma gasilske akcije samo, da se je pomirila javnost in odklonila 
nevarnost steËaja, brez resne analize situacije in premisleka o 
nadaljnjih korakih, ki bi jih nadgradila in so se zato izkazala za 
neuËinkovita in negospodarna (≈proË metanje denarja«). Dokaz: 
ObËina je v druæbo samo v letih od 2000 do 2008 vloæila 1.607.875 
EUR v denarju in 205.337 EUR v stvarnem vloæku. Druæba je v letu 
2003 izpeljala prisilno poravnavo, s katero je pridobila 713.328 
EUR. Konec leta 2009 je druæba ponovno popolnoma plaËilno ne-
sposobna in zrela za steËaj. Vpogled v predloæeno dokumentacijo 
in naËin, kako so bili posamezni dogodki izpeljani, pa kaæe, da 
je πlo pri sprejemanju posameznih odloËitev za prekoraËitev (in 
izigravanje) pooblastil. Nadzorni odbor je zaradi vseh nepravilnosti 
izrekel negativno mnenje k poslovanju druæbe VELIKA PLANINA 
zaklad narave, v obdobju od leta 2000 do 2008, ki se nanaπa na 
obseg pregleda, torej na poslovanje z nepremiËninami vsem trem 
organom druæbe: direktorjem, nadzornim svetom in (edinemu) dru-
æbeniku - ObËini Kamnik ter podal priporoËila in predloge æupanu 
Marjanu ©arcu, ki se v marsiËem ujemajo s predlogi svetnic in svet-
nikov. ≈Zaradi pomanjkanja vizije, srednjeroËnega in dolgoroËnega 
plana so bila vlaganja v Veliko planino ≈zvonenje po toËi« in po-
pravljanje posledic neurja,« je zakljuËil svoje poroËanje Prodnik. 
Julijana Bizjak Mlakar, SD, je izrazila visoko stopnjo zaskrbljenosti 
nad poroËilom zaradi krπitve zakonov in oπkodovanja javnega 
premoæenja, zato je svetniπka skupina SD predlagala, da obËinska 
uprava ObËine Kamnik v primerih sumov sklenitve πkodljivih po-
godb sproæi potrebne postopke za zavarovanje javnega premoæenja 
in postopke proti uradnim in drugim osebam, za katere obstaja 
sum krπitve zakonov in oπkodovanja obËinskih sredstev. Poleg 
tega predlaganega sklepa so svetnice in svetniki sprejeli πe dodatne 
sklepe svetniπkih skupin LTS za Kamnik, Zares in obËinski sklep. 
Rudi Verπnik, SD, se je ostro odzval proti Ëlanku v DELU, kjer 
bivπi æupan kritizira delo obËinskega sveta, kljub temu, da je za 
Ëasa svojega mandata zadevo dal pod predpraænik in prepovedal 
dati to poroËilo na splet, da bi KamniËani vse prebrali. ≈Vedno 
smo bili postavljeni pred izvrπeno dejstvo in bili prisiljeni sprejeti 
rebalans, da se Velika planina ne bi sesula,« je povedal svetnik. 
Nina Mavrin, SNS: ≈Kdo hudiËa je sestavljal te pogodbe?! Vendar 
- niË me ne skrbi - tisti, ki so za to odgovorni, bodo odgovarjali. 
PriËakujem sankcije!« Zvonimir Kolenik, SD: ≈Ob branju poroËila 
sem dobil obËutek, da je to povpreËna kriminalka ali pa kar veliki 
kriminal? Ne vemo kdo je sestavljal pogodbe, vemo pa, kdo je 
bil podpisnik. To je tipiËna tajkunizacija javnega premoæenja - z 
nepremiËnino so najprej slabo ravnali, potem jo na nek Ëuden in 
nezakonit (kot kaæe) naËin odtujili, potem jo drago odkupili nazaj. 
Nezakonito pridobljeno premoæenje naj se vrne nazaj v last obËine. 
Naπi volivci priËakujejo, da bomo pametno glasovali.«  

NINA IRT

Marjan ©arec, æupan ObËine Kamnik: ≈Nives Matjan in Karla Urh 
sta se odloËili za samostojno svetniπko skupino. Njuno dejanje pod-
piram. Videli sta, da tako ne gre veË naprej. Moram povedati, da sta 
me tudi med samo volilno kampanjo nedvoumno podpirali in stali 
za menoj - medtem, ko za nekatere posamezne Ëlane liste tega ne 
bi mogel trditi. Po moji izvolitvi sta svetnici opazili - tako kot tudi jaz 
sam - da so v LTS doloËeni ljudje, ki so priËakovali, da bom zgolj orodje 
v njihovih rokah za doseganje njihovih interesov. Sam pa sem æe med 
samo volilno kampanjo poudarjal, da mislim s svojo glavo in da bom 
po morebitni izvolitvi delal le tako kot mislim, da je prav - predvsem 
pa v interesu obËank in obËanov ObËine Kamnik. Poteza sedaj samo-
stojnih svetnic dokazuje, da sem na pravi poti, kajti z njima sem ves 
Ëas ohranjal stik in tudi nikoli nismo priπli v noben spor. Podpirali sta 
me med volitvami in podpirata me zdaj.«

Nives Matjan, samostojna obËinska svetnica, je v svoji izjavi po-
vedala: ≈Po dolgem premisleku sem se odloËila za izstop iz Liste to-
neta Smolnikarja predvsem iz kljuËnega razloga, da sem med volilno 
kampanjo podpirala Marjana ©arca in bi rada uresniËevala program, 
ki sem ga volivcem obljubila in zagovarjala ter tako na volitvah do-
bila πe en mandat. Danes je stanje v LTS povsem drugaËno, kakor v 
prejπnjem mandatu pod vodstvom Toneta Smolnikarja. Svetniki nismo 
enako obveπËeni o dogajanjih, tudi nedavna zamenjava vodstva je 
zame nesprejemljiva, saj bi stranka morala imeti kongres in izvoliti 
novo vodstvo. Vpraπljivo je tudi imenovanje podpredsednikov, ki ni-
sta svetnika. Nenazadnje nas je bilo sedem svetnikov - torej ni nihËe 
zadosten in primeren za mesto podpredsednika. Vse to zagotovo 
zmanjπuje zaupanje v listo in Ëlane svetniπke skupine. Torej æelim 
nadaljevati s podporo æupanu, vendar v samostojni svetniπki skupini 
skupaj s kolegico iz liste - gospo Karlo Urh.«

Karla Urh, samostojna obËinska svetnica je svojo nenadno odloËitev 
pojasnila: ≈Æe med volilno kampanjo sem podpirala Marjana ©arca. 

Senzacija seje OS: Svetnici Nives Matjan in Karla Urh zapustili  
svetniπko skupino LTS - Lista Toneta Smolnikarja 

Æe takoj po volitvah stvari nikakor niso stekle gladko. Ker tudi danes 
brezpogojno podpiram æupana, nikakor ne morem biti v opoziciji, 
ker stojim za svojimi preteklimi dejanji in besedami. Moji volivci, ki 
so mi dali ta mandat, to od mene tudi priËakujejo. Jaz sem imela in 
imam zmagovalnega kandidata, zato ne pristajam na opozicijo! Na 
mojo odloËitev je hkrati moËno vplivalo dejstvo, da so me v moji KS 
Kamniπka Bistrica diskreditirali, ker so mi po dolænosti odprta vrata do 
æupana in hkrati nisem hotela govoriti proti listi niË slabega. Vendar 
mi ta klima ne odgovarja veË in se zato javno distanciram od nekega 
nasprotovanja skupni sredinski poti, ki smo si jo zastavili. Ne vidim, 
da bi nas æupan dal ≈iz vsebine«. V politiËno kampanjo sem vstopila 
kot neizkuπena svetnica, danes pa lahko trdim, da smo si bili v LTS 
v veliki meri sami krivi, da z æupanom ni bilo doloËenih povezav in 
komunikacije. On je vendarle æupan in bi lista morala vzpostavljati 
kontakt in primerno komunikacijo.«

Vodja svetniπke skupine LTS, Joæe Zagorc je nad odloËitvijo svetnic 
izrazil zaËudenje in razoËaranje: ≈Bili smo preseneËeni, ker nobena 
od njiju na ponedeljkovem sestanku ni niË omenila. OËitno je πlo 
za pripravljeno zadevo, ker sta izjavi danes v odmoru podali pisno. 
Verjetno so se vËeraj dogovorili, da bo to tako izpeljano (op. Med 
odmorom). Verjetno pa so iskali tudi malo medijske pozornosti. Vse-
kakor pa smo razoËarani! Govorita, da nismo sodelovali z æupanom. 
Moram poudariti, da nismo mi tisti, ki smo odklanjali povezavo, so-
delovanje z æupanom. Pri volitvah smo ga podprli, vendar smo æal 
kasneje doæiveli njegov odklonilni odnos, ki je bil jasno predstavljen. 
Ne glede nato, kako si to danes ljudje razlagajo, dejstvo je, da æupan 
predsednika Liste ni poklical, ni poklical niti mene kot novega pred-
sednika. Menim, da vse to ne kaæe na to, da smo mi tisti, ki odklanjajo 
vez z æupanom. Obe sta se odloËili kot sta se, to je njuna odloËitev, 
ki jo bosta morali pojasniti svojim volivcem. Izvoljeni sta bili na Listi 
z njenim programom. Ne raËunam na to, da bosta spoπtovali njen 
program, lahko pa tudi.«
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≈Sonce za nas æari!«
Minulo soboto so nas uËenci in uËitelji O© Frana Albrehta in podruæniËnih 

πol na zakljuËni πolski prireditvi ≈Pomladne sanje« znova napolnili s prekipe-
vajoËo energijo, pomladno radoæivostjo in radostjo, ki nam jo lahko podarijo 
le otroci. Po razigranem programu, polnim pesmi, plesa, akrobacij in barv, 
smo lahko na pomladnem sejmu kupili lepe in uporabne izdelke svojih otrok, 
izkupiËek pa gre v πolski sklad. Med sejmarjenjem so potekala tudi πportna 
sreËanja uËencev, uËiteljev in starπev. Bilo je zabavno in veselimo se æe na-
slednjega leta, ko nam bodo uËenci in delavci O© Frana Albrehta priËarali 
nove pomladne sanje. 

OdliËno vlogo izvirnih povezovalcev programa sta ponovno odigrala Lovro 
GrËar in Aleksander Sever, ki sta nas s svojim sproπËenim in neposrednim 
humorjem vodila skozi pomladne sanje uËencev, uËenk in uËiteljic. Pomladno 
vzduπje je pomagala priËarati tudi oËarljiva æivobarvna kulisa, ki je tudi v celoti 
delo uËencev in uËiteljic O© Frana Albrehta.

UËiteljice so tudi letos z lepim vzgledom svojim uËencem pokazale kako 
sodelujejo in prepevajo v Komornem pevskem zboru O© Frana Albrehta pod 
vodstvom mentorice Petre Zupin in nam veËglasno zapele zanimivo izvedbo 
znane pesmi Malajka. Ravnatelj O© Frana Albrehta Rafko Lah je v simpatiËnem 
nagovoru prijazno pozdravil prisotne v napolnjeni πolski πportni hali in zdruæil 
razloge in namen sobotnega druæenja v tri toËke, ki so oznaËevale celotno 
prireditev − delavnost, ustvarjalnost in sanje uËencev in delavcev πole, ki so jih 
to sonËno soboto delili z nami. Na duhovit naËin je povabil tudi na pomladni 
sejem: ≈Po zelo ugodnih cenah bomo lahko kupili velike mojstrovine naπih 
uËencev!« Izrazil je veselje in javno zahvalo vsem uËiteljem in uËencem, ki so 
pripravili letoπnjo zakljuËno prireditev. Æupan obËine Kamnik Marjan ©arec je 
poudaril, da si na ObËini Kamnik z ekipo kompetentnih ljudi in strokovnjakov 
zelo trudijo, da bi O© Frana Albrehta Ëim prej doæivela svojo renesanso − ven-
dar na pravi naËin, s pravimi dejstvi in tako, da sredi gradnje in prenove obeh 
πol ne bo zmanjkalo denarja. Poudaril je, da kljub doloËenim govoricam, ki so 
po njegovih besedah svetlobna leta daleË od resnice, da nove πole morda ne 
bo, obstaja edino dejstvo, da oba projektanta trenutno preprojektirata naËrte 
za mestni πoli. Pohvalil je dobro sodelovanje z ravnateljem O© Frana Albrehta 
in uËencem zaæelel obilo zabave po vloæenem napornem delu.

≈Sonce pomladi, veselje in smeh, imamo se radi − se vidi v oËeh. Sonce 
pomladi æivljenje budi...« je zadonela pesem Ëetrtoπolcev matiËne πole pod 
vodstvom uËiteljic Mete Kregar in Marije Ropas. Za njimi so se s svojo pes-
mico ≈Naj bo lep ta dan« pod vodstvom uËiteljice Jane Trebuπak predstavili 
uËenci podruæniËne πole Tunjice, ki so nam predali metaforiËno sporoËilo, da 
se pred soncem oblaki vedno skrijejo... UËenci podruæniËne πole Mekinje pod 
mentorstvom uËiteljice Mojce Antonin so zapeli pesmico ©tampiljka, razpolo- 
æenje pa nam je πe polepπala pesmica uËenk podruæniËne πole Mekinje in 
mentoric Barbke, Jane, Urπke, ©pele in Bernarde, ki so imele krasen recept 
proti morebitni slabi volji: ≈Dvigni peruti, razmigaj tipalke, daj mi svoje ta-
Ëke, skoËi sem, skoËi tja − to je pesem vesel‘ga srca....« PrvoπolËki matiËne 
πole so se pod vodstvom svojih uËiteljic Majde PogaËnik, Natalije Rak, Marte 
Bajde in Darje Habjan predstavili s plesno-pevsko toËko ≈Lepo je na kmeti-
ji«, drugoπolci so se pod mentorstvom Maje ©krjanc in Barbare Spruk Golob 
predstavili s pesmico in plesom. Nato sta glavni ≈maËki« Monika ©imenc in 
Maja BenkoviË pokazali kako sta svoje mlade muce in maËkone iz 3.A in 3.B 
razreda O© Frana Albrehta nauËili prepevati pesem o MaËku Muriju, ki se je 
odpravil v mesto na potep. OdliËna koreografija te toËke nam je v dvorani 
priËarala pravo maËje vzduπje. Devetoπolci matiËne πole ali po domaËe - TELI 
TRIJE ´POBCI´ Jan »ernevπek, Uroπ Poljanπek in Uroπ ©uπtar so pokazali, da so 
odliËni harmonikarji in tudi zaradi njih bi morda lahko Kamnik organiziral 
prireditev po vsem dobro znanem receptu − ≈Kamnik ima talent«... UËenci iz 
podruæniËne πole Nevlje pod mentorstvom uËiteljic Andreje, Vesne, Barbare, 
Darje in Neæe so nas s pesmijo ≈Igrajmo se« in plesom povabili k igri, uËenci 
petega A in B razreda iz matiËne πole pa so nam v druæbi svojih mentoric 
Simone Podborπek in Mateje Jamnik odplesali ljudske plese in nas popeljali k 
mlinu ob bistrem potoËku. Osmoπolka Klara Ravnikar je pogumno nastopila 
v zahtevni solo toËki s kitaro in zapela pesem pevke Avril Lavigne: He wasn’t. 
Za konec pa sta nam preseneËenj polni mentorici Tamara BraËiË in Jana Svetec 
razkrili svoje pomladne sanje v navdihujoËi, plesno akrobatski, duhoviti, mav-
riËno barviti in energetsko nabiti predstavi s pomenljivim naslovom ≈»udeæ 
æivljenja«, ki so jo odliËno izvedli æabci in æabe, cvetlice, metulji, plesalci in 
igralci (v toËki je sodelovalo 35 uËencev P© Mekinje in matiËne πole 2. − 9. 
razreda) O© Frana Albrehta. Bistvo njihovega sporoËila, ko so v zrak spustili 
≈roj« rumenih balonov, je bilo: ≈Naj sonce za nas æari! Naj sonce v nas gori. 
Naj sonce bo most med ljudmi. Potem bomo Ëudeæ mi vsi!«

NINA IRT

Na O© ©martno v Tuhinju je v 
sredo, 18. maja, potekala æe tra-
dicionalna prireditev z naslovom 
Imejmo se fajn ..., na kateri so 
uËenci predstavili svoje raziskoval-
no delo in ustvarjanje v razliËnih 
projektih, kroækih in pri dodatnem 
pouku v tem πolskem letu.

Ravnateljica πole Joæica Hribar 
je v pozdravnem nagovoru nav-
zoËim spregovorila o prednostnih 
podroËjih πole: o ugotavljanju in 
zagotavljanju kakovosti z uvaja-
njem samoevalvacije, spodbujanju 
uËenja tujih jezikov (nemπËina 
kot drugi tuji jezik, mednarodni 
projekti, strokovne ekskurzije v 
tujino), o udejanjanju vzgojnega 
naËrta in uvajanju mediacije kot 
oblike mirnega reπevanja konflik-
tov. Poudarila je, da si πola pri-
zadeva z razπirjenim programom 
ustvarjati dodatne priloænosti za 
razvijanje nadarjenosti uËencev. 

V nadaljevanju je zbranim spre-
govorila tudi gospa podæupanja, 

Z neæno belino marjetic in veselo pomladno pesmico so nam uËenci predali 
svoje metaforiËno sporoËilo, da se pred soncem oblaki vedno skrijejo...

Pomladi se ne æenijo samo ptiËki... V O© Frana Albrehta smo bili svatje 
na pravi æabji svatbi iz plesno akrobatske toËke ≈»udeæ æivljenja«.

mag. Julijana Bizjak Mlakar, ki je 
izrazila zadovoljstvo nad povabi-
lom in priloænostjo, da pobliæe 
spozna æivljenje in delo πole.

Kot prvi se je predstavil mla-
dinski pevski zbor πole s pesmijo 
Glasba − jezik sveta. Nato so be-
sedo prevzele uËenke, ki so so-
delovale v projektu Turizmu po-
maga lastna glava. Letoπnja tema 
se je imenovala Imejmo se fajn − 
doæivite naπ kraj in od tod smo si 
izposodili tudi naslov naπe prire-
ditve. Za turistiËno-raziskovalno 
nalogo MaMoKoNos tuhinius, 
vsebinsko zamisel postavitve tu-
ristiËnega parka ter predstavitev 
na turistiËni trænici v Celju so 
osvojile zlato priznanje TuristiËne 
zveze Slovenije.

V tem πolskem letu na πoli 
sistematiËno v vseh razredih iz-
boljπujemo uporabo informacij-
sko komunikacijske tehnologije. 
To smo lahko nazorno videli pri 
petoπolcih, ki so nam pokazali, 

kako so opazovali, raziskovali in 
ustvarjali. 

Nastopili so tudi πolski vrstniπki 
mediatorji, nam opisali postopek 
mediacije, nato pa smo imeli pri-
loænost spremljati zaigrano kon-
fliktno πolsko situacijo in njeno 
reπevanje.

©ola je od letoπnjega πolskega 
leta naprej vkljuËena v triletni 
projekt Zdrav æivljenjski slog, s 
katerim uËencem zagotavljamo 
dodatne ure πportne vzgoje. Iz-
vajamo tudi inovacijski projekt z 
naslovom Gibanje je jezik otrok, 
kar je bila tudi tema letoπnjega 
11. strokovnega posveta Druπtva 
uËiteljev podruæniËnih πol Slove-
nije, ki je potekal na naπi πoli. 
Tako smo ≈zdrav æivljenjski slog« 
lahko videli tudi v skeËu, ki so 
ga pripravili uËenci izbirnega 
predmeta gledaliπki klub.

UËenci predmetne stopnje so 
se med prvomajskimi poËitnicami 
podali v Ëudovito Provanso. Vtise 
in nova spoznanja so z nami de-
lili s pomoËjo raËunalniπke pred-
stavitve. 

UËenke 7., 8. in 9. razreda so 
prireditev popestrile s hip hop 
plesom, s katerim so se predsta-
vile tudi na plesnem festivalu v 
Ljubljani.

Letos so uËenci sodelovali v 
projektu ACES in se druæili z 
uËenci iz Srbije. Ti so nas obis-
kali decembra, mi pa smo obisk 
vrnili marca. Kaj vse so se nauËi-
li in doæiveli, so nam predstavili 
udeleæenci izmenjave.

SreËanje se je zakljuËilo s pes-
mijo mladinskega pevskega zbora 
Hallelujah ob spremljavi uËencev 
izbirnega predmeta Ansambelska 
igra.

Po prireditvi so si udeleæenci 
prireditve lahko ogledali πe raz-
stavo uËencev fotografskega kro-
æka, predstavitveni film πole, ki 
so ga posneli uËenci ter reklamni 
spot uËencev z naslovom Zbudi 
se!, ki je nastal v okviru razpisa 
RTV Slovenija na temo Podjetni-
ki − mi smo face.

DARJA KRA©OVEC,
vodja prireditve

Imejmo se fajn ...

MaMaKoNus tuhinius - projekt Turizmu pomaga lastna glava, ki je 
bilo nagrajeno z zlatim priznanjem TuristiËne zveze Slovenije.

Petoπolci predstavljajo svoje projekte.

Dijakinje in dijaki 4. letnika 
kamniπke gimnazije in ekonom-
ske πole so se æe tradicionalno 
poslovili od srednjeπolskih klopi 
in mesta, v katerem so preæiveli 
puberteto in ≈divja« najstniπka 
leta, s sprevodom po mestu ob 
spremljavi harmonike in kitare 
ter plesom Ëetvorke na Glavnem 
trgu. 

Pred slavnostno Ëetvorko je 
maturantom vzpodbudne bese-
de v prelomnem æivljenjskem 
obdobju namenil æupan Marjan 
©arec in jim zaæelel veliko zbra-
nih misli in uspehov pri pisanju 
maturitetnih nalog.

Tako je 24. maja, na sonËno 
torkovo dopoldne, 210 matu-
rantov razigrano zaplesalo in se 
verjetno πe zadnjiË sprostilo in 
poveselilo pred zaËetkom matu-
re. V ponedeljek se namreË za-
Ëenjajo izpiti mature kot zahtev-
ne zrelostne preizkuπnje. Naπim 
maturantom æelimo, da pokaæejo 
vse svoje znanje in nas razvese-
lijo z rezultati, ki bodo znani 
za poklicno maturo 6. julija in 
za sploπno maturo 13. julija. Vso 
sreËo!

VERA MEJA»

Eden zadnjih sproπËenih trenutkov 
pred maturitetnimi izpiti za matu-
rante kamniπke gimnazije 4. d ev-
ropskega oddelka z razrednikom.

Maturante ©CRM Kamnik z rav-
nateljico Srednje ekonomske πole 
mag. Tatjano Novak (na levi)je v 
srediπËu mesta pozdravil æupan 
Marjan ©arec. Poudaril je po-
membnost prelomnega obdobja v 
æivljenju pred zrelostnim izpitom in 
izbiro nadaljnje πtudijske, poklicne 
poti. ≈ Æelim vam, da bi vsak na-
πel pravo pot v æivljenju in sreËno 
pri maturi«, je maturantom zaæelel 
æupan. 

Veselje kamniπkih maturantov pred zaËetkom mature
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Katja
Natanko 20. januarja je v sta-

novanjskem bloku πtevilka 12, ki 
stoji na nekdanjih Mlinarjevih 
travnikih, dobila svoj dom tega 
dne dva dni stara Katja. Kaj ji je 
tako priljubilo Perovo, πe sama ne 
ve, a dobro se spominja, da je æe 
v prvem razredu edina od uËenk 
povedala, da je doma na Perovem 
in ne v Kamniku! O Perovem ji je 
veliko pripovedovala mami, πe veË 
pa je izvedela od starih Perovlja-
nov, ki jih je obËasno obiskovala. 
Kasneje si je perovsko obzorje 
πirila s prebiranjem zbornikov 
in druge strokovne literature in 
≈prisluhnila« sleherni razlagi lo-
kalnih zgodovinarjev in kronistov. 
Odkrivanje perovskih korenin je 
postalo njena strast, ki je rasla z 
njo. In z njo tudi zaobljuba svoje-
mu kraju in sebi, da bo iskala pot 
in prave ljudi, ki ji bodo poma-
gali odkriti in razjasniti, od kod 
do kod segajo perovske korenine, 
kdo so jih pognali in jih negovali 
vse do dandanaπnjih dni ...

Povedali so...
Æupan ObËine Kamnik Marjan ©arec: ≈Ko so priπli Perovljani prviË do 

mene z idejo, da bi pripravili Perovanje, so pokazali tisti izredni æar, ki ga 
danes marsikje drugje manjka. Ekipa je sestavljena iz mladih ljudi, pa tudi 
nekoliko starejπih; skupaj pa tvorijo tisti tim, ki lahko izpelje neko tako pri-
reditev. Æelim si dobrega sodelovanja KS Perovo z ObËino Kamnik, kajti, Ëe 
bomo delovali skupaj, Ëe bomo povezani, bomo lahko praznovali πe kakπno 
tako obletnico, praznovali pa bomo lahko tudi kakπno delovno zmago.«

Perovljan Janez MajcenoviË: ≈Ta dan diπi po nekem davnem dnevu, iz 
pozabe vstaja mrtvi svet, vidim obraze iz minulih let in sliπim neko davno 
znano melodijo ... Organizatorji prireditve so sproæili nekaj novega za so-
æitje med sokrajani, med generacijami in pogledali Ëez takπne in drugaËne 
meje ter morda nekaj naredili tudi za soæitje in sobivanje z æivljenjem in 
delom naπih prednikov na Perovem zadnjih 770 let ... Je hiπa zgrajena, s 
kletjo temeljena ... Je streha Ëloveku, je sanjam zavetje, je trdna in trajna, 
Ëe nam bo dom. Naj nam bo Perovo vsem skupaj πe dolgo lep dom!«

»astni obËan ObËine Kamnik dr. Niko Sadnikar: ≈»estitam, da ste tako 
dobro organizirali to prireditev in da ste se spomnili na 770-letnico Pe-
rovega ... Kot zgodovinar letnico 1241 dobro poznam... Pogledal sem 
v Slavo vojvodine Kranjske, v kateri je Valvasor napisal: 1241 - graπËina 
Perovo ... Lahko ste ponosni na ime Perovo, ki je keltskega izvora ... V 
Atlasu Slovenije sem odkril πtiri imena Perovo ... Perovo je tudi pri Beljaku 
v Avstriji ... Na Perovem so naπli mamutovo rebro ... Poznam imena dva-
najst zasluænih Perovljanov ...«

S Perovskim listom na 
poti k sanjam ...

Naπla je pot in prave ljudi. 
≈Zeleno luË« ji je priægal Svet 
KS Perovo v prejπnjem mandatu 
(2006-2010), ki je bil zaradi vala 
nove pozidave in mnoæiËnega pri-
seljevanja zelo dejaven na podro-
Ëju infrastrukture, zmanjkalo pa 
mu je Ëasa za druæbeno socialno 
vkljuËevanje hitro rastoËe sose-
ske, kar je bila goreËa æelja mlade 
tajnice KS Katje. Izdaja Perovske-
ga lista prav ob koncu njenega 
mandata je Katji uresniËila po-
memben del sanj - predstaviti Pe-
rovo v starih in novih ≈oblaËilih« 
in prepoznati nekaj pomembnih 
krajanov v njih. Skupaj s perov-
skimi prijatelji je posadila ≈perov-
ski cvet«, ki bo vsako leto vedno 
znova zacvetel in krajanom od-
krival list za listom, æivljenje kraja 
in ljudi. Svojo iskreno hvaleænost, 
da smo ideji o krajevnem glasilu 
≈zavedni« Perovljani, zdruæeni v 
uredniπkem odboru, sledili in ji 
pomagali zaæiveti, je v trenutku 

≈dobre volje« pod-
krepila s pismi po-
hval krajanov. Katjina 
skromnost bo teæko 
prenesla nadaljevanje 
te zgodbe, a objava 
nekaterih delov pi-
sem razodeva ne le 
navduπenje krajanov 
ob izidu prve πtevilke 
krajevnega Ëasopisa 
in hkrati priËakova-
nja, da bo Ëimprej 
zacvetel in zadiπal 
drugi perovski cvet, 

temveË predstavlja Katjo natanË-
no takπno, kot je v resnici,...zato 
naj mi to malo prijateljsko ≈izdaj-
stvo« ne zameri ...: ≈Ljuba Katja, 
Ëestitam ti za prvega ≈otroËiËka«, saj 
vem koliko truda, Ëasa, dobre volje si 
ærtvovala zanj«,... ≈»estitam! Pregle-
dal sem vse, tudi vejice in pike... Boh-
lonej, ker smo prjatli... in ker sem bil 
lahko zraven! Ti pa na zdravje merki, 
ata Janez ma vse za Perovski list za-
sluæne s teboj na Ëelu zelo rad! Le po-
matrej se, s Ëasom boπ πe za ministra, 
ako vedno pridna boπ!«,....«»estitke 
vam, celemu odboru in vsem, ki so 
pisali. Le tako naprej. Zelo mi je bil 
vπeË prispevek o lepem petelinu, bila 
sem navduπena, nasploh je cela πte-
vilka odliËna«.,... ≈Ojla, vsaka Ëast. 
Imaπ pa res pogum, voljo, da si se 
lotila tako velikega projekta in tu πele 
pride trma v poπtev,... Od kod jemljeπ 
energijo? «... ≈Moram reËt, da je bil 
Perovski list ena bolj luπtnih stvari, 
ki sem jih prebrala v zadnjem Ëasu! 
Kakπen talent...In Perovski list. Ti si 
preprosto nora! No, sj to æe vemo. 
Pohvala teb, vsem piscem. Full hud 
Mark,« ... ≈Pohvalno! Perovski list je 
odliËna poteza KS Perovo«,...

Od tu dalje je pot vodila samo 
naprej. Proti drugi πtevilki Pe-
rovskega lista in njegovemu je-
senskemu cvetu...

A ker leto 2011 zaokroæuje 
tudi Ëastitljivih 770 let od prve 
pisne omembe Perovega, se je 
uredniπki odbor zaËasno pre-
imenoval v organizacijski odbor 
jubilejnih perovskih prireditev, 
se ≈okrepil« z novimi Ëlani in 
idejami, ki so dobile krila in za-
nos in premaknile meje prav do 
srËike Katjinih perovskih sanjarij 
in πe mnogo dlje... 

Naπa nova perovska 
druæina

se je prviË sestala prve dni fe-
bruarja. Na vsakem sreËanju je 
naπ praznik dobival bolj jasno 

podobo in lepπa obla-
Ëila. Goran ga je ≈pre-
stavil« iz odra in ≈raz-
prostrl« na zelenice, 
igriπËa in ulice soseske 
(po zgledu Ane Deset-
nice), Barbara je nanj 
natresla nekaj bleπËic 
njenih vseslovenskih 
≈Ëarobnih dni«, vsi 
skupaj smo mu dodali 
druæabno, glasbeno, 
dobrodelno, ekoloπko 
in medgeneracijsko 
noto in ga pomenljivo 
krstili v Perovanje ali 
bolj po domaËe v Ta 
veseli peromajski dan. 
Vsakokrat, najmanj pa 
enkrat tedensko smo 
se na naπih sreËanjih 
odæejali ob izviru do-
brih novic, novih idej 
in naËrtov. Vsak je 
na svojem podroËju 
postal nepogreπljiva 
kapljica perovskega 
slapa. Kadar nismo 
tiπËali glav skupaj, je 
za naπo prijateljsko 
≈bliæino« poskrbel 
E-poπtar. Prihajal je 
dnevno, celo veËkrat 

in v najbolj neverjetnih urah... 
Lovil je zadnje minute dneva ali 
prve naslednjega dne. 

»e se je vse zaËelo z Martino 
in naπo druæinsko povezanost-
jo, se je nadaljevalo z zdravim 
humorjem in πe vedno dræi, da 
vesel Ëlovek vse naredi. Zato 
prvi ≈prijateljski izdaji« sledi 
≈druga«. Tudi ta z najboljπim in 
edinim namenom, da na ogled 
postavim, kako je delovanje in 
odnose v naπi druæini ≈psiho pro-
filirala« in zloæila naπa Helena z 
E-Repovanjem (kot smo v πali 
poimenovali Perovanje) v TOP 
LISTO NADREALISTOV v se-
stavi: ≈BARBARA (Novak, op.a.) je 
sicer naπ πef, ≈kapodibanda«, ki se s 
svojimi krempeljËki med sestankom 
igra z raËunalnikom, a v resnici je 
prijazni medo, ki te zna poboæati in 
zmeraj ima kaj za koga... MAJDA 
(Rojc, op.a.) je pa kukr naπa mama, 
dobra vila, ki vsakokrat priËara do-
bro in sladko vzduπje v svoji ≈dnevni 
sobi« (prostorih KS,op.a.). Upam, 
da se ne bomo po koncu prireditve 
tehtali in ugotavljali, kam so se obe-
sile vse Majdkine dobrote... TINA 
(RuËigaj, op.a.) je ena luπtna sovica 
oka, ki nas resno opazuje z veje, ko 
pa se spusti na tla prijazno skopira 
100 plakatov, leta po ≈kremπnitah«, 
speËe pito in spraπuje ≈a πe kej?«... 
IVANA (Skamen, op.a.) ∑ saj pra-
vijo, da je strup v majhnih flaπkah, 
to dokazuje transakcijski raËun KS 
in gora daril za sreËelov. »e pa v 
flaπki ni πe velikega srca in tam za 
ovinkom duπe, ne bi bilo ne takega 
uspeha ne tako krasnega sodelova-
nja z njo... MARTA (Zabret, op.a.) 
∑ je globoko razmiπljujoËa oseba, ki 
vedno postreæe s pretehtanim mne-
njem, predlogi. Njen pomirjevalni 
duh nastopi vedno, ko je to najbolj 
potrebno. »e tega ne bi vedel, bi po-
sumil, da se pride na naπe sestanke 
predvsem sproπËat. Vse vzame za 
dobro, vse je mala malca (traktor, 
borovniËke,...). Kako veseli smo 
lahko, da jo imamo... KATJA (Tro-
toπek, op.a.) - naπa ta mala-velika, 
pametna punca, o kateri si ne upam 
preveË kritiËnega napisat, saj celo 
doma piπe sodbe. Vsi se zavedamo 
njene ≈dodane vrednosti«, saj naj-
bolj realno predvidi situacije, njena 
kritiËnost nas velikokrat postavi na 
realna tla, tisto, kar reËe, dræi in sto-
ri. Vsi, razen nje, se zavedamo kaj 
imamo, ko imamo Katko... BRAN-
KO (Novak, tudi avtor in πef praz-
niËnega E-spletiπËa, op.a.) ∑ naπa 
redna protiuteæ na sreËanjih, ki nas 
resno opazuje z distance in pazi, da 
se kokoπke ne razkokodakajo preveË, 
ko pa se oglasi, smo priËa moπkemu 
pogledu na dogodek, situacijo...in 
prav je tako, naj tudi moπki zaËu-
tijo, da so enakopravni!... GORAN 
(Zavrπnik, op.a.) - naπ najbolj zaæe-
leni in najveËkrat pogreπani moπki 
(prav mu je, pa ne bo deleæen eman-
cipacije). Odkupi se lahko samo z 
izvrstnim programom na priredit-
vi. Sicer pa, ali ni bil on pobudnik 
ideje o ≈totalni zmeπnjavi«?, samo 
prekmalu jo je zaËel izvajati!... JA-
NEZ (MajcenoviË, op.a.) ∑ vsi Ëuti-

mo, kako z daljave ≈ta narveËji« naπ 
Perovljan zaupa v nas ter z veseljem 
in ponosom priËakuje velik perovski 
dogodek na πe veËji perovski dan. 
Zagotovo bo nagovoril Perovljane 
in ogovoril graπËaka obleËen v svoj 
≈ta narlepπi gvant«.

Ker je naπa psiho.Helena do-
volila ta πaljivi zapis o naπih 
druæinskih Ëlanih kopirati in 
dopolniti, sem to storila in πe 
dodajam: ≈HELENA (Sterle), brez 
tebe Perovanja ne bi bilo! Ti si naπ 
lubi sonËek, ki nikoli ne zaide. Od 
kar pa si postala raËunalniπka za-
svojenka, pa si naπa najbolj zaæele-
na E-poπtarca«. 

Kako je naπa druæina 
dobila mlade ali kako se 
je perovska dobra volja 
postoterila

Preprosta, iskriva in iskrena 
predanost svojemu kraju in se-
janje dobrih misli, ki naj bi po-
vezali vse ljudi naπega prelepega 
staro novega kraja, so morali 
obroditi bogato æetev. V hiπo, 
kjer je zaupanje in veselje doma, 
ljudje radi vstopajo. Prihajali in 
prinaπali so mnogi in vse mogoËe 
darove: eni so v dlaneh nosili li-
kovno in oblikovalsko spretnost, 
drugi pesem, glasbo in ples, tret-
ji ljubezen do pripovedovanja 
in branja pod kroπnjami, Ëetrti 
ujetost v naravo,... »etudi ne pod 
kroπnjami, veselja do zdravega 
gibanja je bilo v izobilju,...Tudi 
mladostne (po)moËi ©CRM-ja. In 
mnogih... 

A vsega zapisanega, videnega 
in doæivetega ne bi bilo, Ëe nas 
naπi ≈poslovni sokrajani« ne bi 
zasuli z darovi. Darovali so, kot 
so lahko in kot jim je narekovalo 
srce. Nekateri veliko, drugi malo 
manj, nekateri niË. Spominjam 
se prvega odziva medijskega po-
krovitelja, ki je postal naπe okno 
v (kamniπki) svet, prvega darila, 
prvega darilnega pisma, prvega 
darilnega paketa, prvega finanË-
nega prispevka,.... Srce je radost-
no poskakovalo, ko sem z onega 
brega Kamniπke Bistrice prihajala 

na domaËega in obratno. Zgod-
be o dobroti imajo imena, ki so 
objavljena na prazniËnem spleti-
πËu (http://praznik.kamnik-perovo.
si). Vsak od sto in veË zapisanih 
pokroviteljev ima svojo zgodbo, 
vsaka je malo drugaËna, a prav 
iz vseh odmeva govorica srca. 
Zato vam toplo priporoËam, 
da jih obiπËete in sami napiπete 
svojo zgodbo o njihovi gosto-
ljubni poslovnosti. Nekaj velikih 
in majhnih ne boste naπli med 
njimi. ©e imajo Ëas, prazniËno 
leto πe traja, saj bo nekaj praz-
niËnih utrinkov πe zasvetilo nad 
Perovim,... A, to je æe zgodba za 
prihodnjiË, za zdaj naj se ≈bere« 
le kot prijazno povabilo v hiπo 
perovskih dobrotnikov. 

»e bi bila poet, bi Katji 
in njeni perovski druæini 
napisala pesem,...

a je nastala le ta, morda (pre-
dolga zgodba?! Z enim samim 
(dobrim) namenom, da bi pe-
romajski zgodbi sledile nove. 
Recept zanjo sem ≈izdala« in ga 
Ëisto za konec na kratko povze-
mam: Sanje nikoli ne zavrzite! 
Ujemite jih v steklen kozarec in 
jih shranite na vidno mesto (da 
nanje ne pozabite). Ko spoznate 
prave ljudi, jih vzemite iz kozar-
ca in jih podelite mednje. Volja, 
pogum, prijateljstvo in radostna 
plat æivljenja bodo naredili Ëu-
deæ. Odprla se bodo vsa vrata 
za njihovo izpolnitev... In temu 
pritrjuje tudi naπ perovski Bero 
ali Pero, tam daleË nekje, skriv-
nostno odet v stoletja perovske 
zgodovine! In kot pribito dræi, da 
sta se pod perovsko prijateljstvo 
z obeh bregov podpisala tudi no-
vodobna graπËaka Boæo JaneæiË 
in Jurij ReπËiË! Pa naj πe kdo 
reËe, da v perovsko zibelko ni 
bilo poloæeno zrno pravljice, ki 
je Ëakalo na Katjo, da jo skupaj 
z Marto, Brankom, Majdo, Tino, 
Goranom, Barbaro, Janezom, He-
leno, Ivano in drugimi Perovljani 
in KamniËani - obudi!...

IVANA SKAMEN

≈PA SMO RES ÆE KOT ENA 
PEROVSKA DRUÆINA«

To so besede Marte Zabret, s katerimi je duhovito zajezila slap po-
hval in vzpodbud perovskih zanesenjakov (po potrebi tudi sanjaËev) pri 
premagovanju ene od ovir pri organizaciji perovskega praznovanja. Po 
njenih znamenitih besedah je naπ organizacijski odbor postal perovska 
druæina, ki je z vsakim sreËanjem postajala bolj sloæna ter moËna, ob za-
kljuËku praznovanja pa zagotovo najveËja perovska druæina. A zgodba o 
njenem nastanku in zametkih sega v leto 1985. Z rojstvom male Katje...

PrizoriπËe je v sonËnem dopoldnevu dodobra zaæivelo. Z Æigom Repanπkom je bilo æivahno na πportnem 
igriπËu (namizni tenis, mali nogomet, badminton), z ILA, MKK, knjigarno Sanje, RK Kamnik, PGD Kam-
nik, Esmo, Publicusom, ©CRM, MD Jesenski cvet, VVZ AM - SneguljËica... kreativno na ustvarjalnih, eko 
in drugih delavnicah, zabavno pri izdelovanju grafita, zanimivo na predstavitvenih stojnicah (ATP, DSO, 
Soæitje Kamnik, ©CRM, Karitas). Na glavnem odru in ob njem se je pelo, plesalo, igralo ... V soncu, deæju, 
vetru, popoldanski ≈hudi uri« (OPZ VrabËki, O© Toma Brejca in Frana Albrehta, ©CRM, G©, Soæitje 
Mengeπ, Grintovci, kamniπke maæoretke Veronika, Ritem Da Bit)

Za vas dobitna sreËka, za perovsko druæino 600 evrov.

SveËana povorka je zaobjela Perovo, Perovljane in KamniËane.

GraπËaka Boæo JaneæiË z graπËine Perovo in 
Jurij ReπËiË z graπËine Zgornje Perovo sta pod-
pisala slavnostno listino o sodelovanju med 
Zgornjim Perovim in (Spodnjim) Perovim.
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Minulo soboto, 21. maja, smo na 
ulicah naπega mesta in v Arbore-
tumu VolËji Potok ponovno ime-
li priloænost obËudovati bogato 
tehniËno dediπËino ∑ avtomobile 
in motorje, ki po letu izdelave 
sodijo v obdobje pred drugo sve-
tovno vojno in se v pravem po-
menu besede ponaπajo z nazivom 
starodobniki. Druπtvo starodobnih 
vozil Kamnik je z 2. mednarodno 
revijo starodobnikov ≈A« poËasti-
lo desetletnico svojega delovanja.

Kolona 70 zloπËenih kovinskih 
lepotcev izpred druge svetovne 
vojne je v dopoldanskih urah v 
spremstvu vozil iz 60. in 70. let 
20. stoletja pripeljala v mesto in 
se postavila na ogled. Starodobna 
vozila predstavljajo ohranjanje 
tehniËne kulturne dediπËine, ki 
pa jo njihovi lastniki obiËajno 
popestrijo tudi z etnoloπko de-
diπËino, saj se tudi sami obleËejo 
v oblaËila iz Ëasa, kot je njihov 
avto. Za Kamnik, ki se rad po-

Starodobniki s Ëastitljivimi letnicami  
in zanimivimi zgodbami navduπili

Najstarejπe vozilo je v Kamnik pripeljalo z Madæarske ∑ znameniti Panhard Vagonette s Ëastitljivo letnico 
izdelave 1897 je na svetu πe edini te znamke v voznem stanju.

hvali s svojo kulturno dediπËino 
in je hkrati tudi Ëudovita kulisa 
tovrstnih dogodkov, je to pose-
bej zanimivo doæivetje.

Letoπnja druga revija staro-
dobnikov ≈A« je poleg avto-
mobilov in motorjev slovenskih 
lastnikov prikazala πe vozila iz 
Avstrije, »eπke, Madæarske, Itali-
je in NemËije. Med njimi je bilo 
nekaj pravih ≈stoletnikov«, torej 
vozil, katerih rojstna letnica sega  
v leta pred 1911. 

Po uradnem odprtju s predsta-
vitvijo vseh sodelujoËih, govori 
in zvokih kamniπkih godbenikov 
sta koloni starodobnih avtomo-
bilov in motorjev odpeljali v 
Arboretum VolËji Potok, kjer 
so vozila obËudovali obiskovalci 
parka. Med njimi je bilo kar 800 
ljubiteljev nordijske hoje, saj je 
ta dan v sodelovanju z Dnevni-
kom in Niko v prelepem ambi-
entu Arboretuma VolËji Potok 
potekal Dan nordijske hoje. 

SreËanje starodobnih vozil v 
Kamniku se razvija iz leta v leto, 
letos pa je prirediteljem uspelo 
privabiti πe posebej veliko za-
nimivih, redkih in izredno lepo 
ohranjenih starodobnikov. Za-
dovoljen je bil tudi predsednik 
DSV Kamnik Miro Vrhovnik in 
razkril, da se za prihodnje leto 
že dogovarjajo z ljubitelji staro-
dobnikov iz Francije. 

Kultura obnavljanja in zbira-
nja starodobnih vozil je sicer v 
Sloveniji precej mlada in sega v 
osemdeseta leta prejπnjega sto-
letja, a je v zadnjem desetletju 
dosegla velik razmah in vse veË 
navduπenih ljubiteljev in lastni-
kov starodobnih vozil.

Besedilo in fotografije:  
SA©A MEJA»

OdliËno ohranjen Dodge roadster, letnik 1924, je pritegnil veliko pozornosti obiskovalcev.

Naπe mesto je Ëudovita kulisa sreËanj starodobnikov, med katerimi smo obËudovali tudi Ford A roadster de 
lux in Ford A - oba z letnico izdelave 1930 in æivahno rumenega Aero 10 cabrio, letnik 1931.
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Vredno si je ogledati film Michaela Moo-
ra: Kapitalizem - ljubezenska zgodba. Delno 
spominja na æivljenje mnogih v Sloveniji pred 
in po osamosvojitvi. Moore prikaæe najprej 
socialno obËutljiv kapitalizem, ki se je razvil 
v ZDA po drugi svetovni vojni tudi na raËun iz-
koriπËanja drugih narodov, vojaπke industrije, 
vojn, ki jih je vodila ZDA, in monopola ZDA 
v svetu. Tedaj naj bi bili prebivalci ZDA rela-
tivno sreËni. Brezposelnosti skorajda ni bilo, 
prav tako ne revπËine. Najbolj premoæni naj 
bi imeli visoke davke (90%), ki so se porabljali 
za brezplaËno πolstvo, brezplaËno zdravstvo 
in za javno infrastrukturo, ki je prinaπala zadovoljstvo vsem. Zadovoljni 
naj bi bili tudi premoæni, ker so imeli dovolj za udobno æivljenje in so 
æiveli v sreËni druæbi. 

Religija kapitalizma: svobodna trgovina, 
konkurenËnost, dobiËek

Po obdobju socialno obËutljivih predsednikov je leta 1981 postal pred-
sednik ZDA Ronald Reagan. Bil naj bi lutka v rokah kapitala. Tako kot 
predsedniki, ki so mu sledili, naj bi uresniËeval predvsem interese kapitala. 
Prej socialno usmerjena ZDA naj bi se spremenila v egoistiËno druæbo 
vernikov svobodne trgovine, konkurenËnosti in dobiËka. Pozabilo naj bi 
se na etiko in solidarnost. 

Davki premoænim se od tedaj krËijo, zato ni veË pogojev za socialno 
dræavo. Ni veË brezplaËnega zdravstva in πolstva. Za dostop do πole se je 
treba zadolæiti za vse æivljenje. Tudi ljudje z visoko izobrazbo in zahtevno 
sluæbo morajo za preæivetje opravljati veË sluæb (npr. pilot je popoldne πe 
natakar). Dovoljeno je postalo izkoriπËati soËloveka. Banke vabijo lahko-
verne k sklepanju πkodljivih pogodb, da se lahko poceni polastijo njihovih 
hiπ in drugega imetja. Deloæacije druæin so postale del vsakdana. Deloda-
jalci sklepajo zavarovalne police za svoje zaposlene brez njihove vednosti 
in sluæijo na raËun njihove smrti. MnoæiËno se odpuπËa. Ne zaradi potreb, 
temveË zaradi veËjih dobiËkov. VeËa se πtevilo brezposelnih, revnih, brez-
domcev in ljudi brez prihodnosti. 

Moore prikaæe tudi redke svetle toËke v ZDA - podjetja v lasti zapo-
slenih. Vsak zaposleni ima enakovreden glas pri odloËanju. Direktor ima 
enako plaËo kot ostali zaposleni. Ta podjetja so uspeπna, plaËe visoke, 
zaposleni pa so sreËni. 

Vas zgodba spominja na Slovenijo? 
Mene spominja kruti del Moorove zgodbe na pohlepni kapitalizem, ki 

se je razvil v Sloveniji. V vrhu politiËnih elit vseh barv, med gospodarsko 
elito, ekonomisti, zdravniki in med drugimi izobraæenci æe dve desetletji 
z lahkoto prepoznamo vernike svobodne trgovine, konkurenËnosti in 
dobiËka. Zato ni Ëudno, da se nam zaradi njihovega pohlepa in apatije 
ostalega prebivalstva sesuva socialna dræava in postaja Slovenija vse bolj 
podobna najbolj temaËnemu delu zgodbe iz Moorovega filma. 

Etika je dosegla dno tudi pri mnogih mladih politiËnih povzpetnikih. 
Laæ postaja njihovo oroæje vsakodnevnega obraËunavanja na dræavnem in 
na lokalnem nivoju. Goljufije so pogosto naËin okoriπËanja posameznika z 
nesreËo drugih. Spomnimo se suæenjskega izkoriπËanja zaposlenih...

Se bomo znali dvigniti iz tega moËvirja? Moore vidi reπitev v ukinitvi 
kapitalizma, v solidarnosti in v bolj povezani ter enaki druæbi, kjer naj 
bi vsakdo prispeval po svojih moænostih. Za boljπo, solidarno in socialno 
druæbo se moramo potruditi vsi. NihËe ne bi smel misliti, da se njegova 
dræavljanska dolænost konËa, ko je vrgel listek v volilno skrinjico. 

Vpliv kapitala na vsakokratno oblast je v Sloveniji ogromen. Zato se v 
Sloveniji æe dvajset let odvija privatizacijska zgodba. Iz zakonov, spisanih 
v korist kapitala, so se rodili tajkuni. Kapital æeli poceni priti do prej dru-
æbenega premoæenja. Zmanjπujejo se davki, ki jih plaËuje in s tem se ukinja 
socialno dræavo. Zato je pomembno ustvariti protiuteæ kapitalu - moËno 
civilno druæbo, ki zagovarja interese ostalega prebivalstva. Dokler nam 
to ne bo uspelo, se bo socialna dræava krËila, privatizirala, kapital se bo 
polaπËal javnega premoæenja, πolstvo, zdravstvo in ostale javne storitve 
pa bodo veËini vse manj dostopne.

Zadnje Ëase sem se trudila, da ne bi denarne pravice oseb z motnjami v 
duπevnem razvoju in invalidov postale socialna denarna podpora in s tem 
kredit dræave, ki se ga pod doloËenimi pogoji vraËa dræavi iz dediπËine 
oseb, ki so prejemale denarni socialni prejemek. To smo nekateri poslanci 
uspeli z zakonom prepreËiti tudi zaradi angaæiranja Zveze druπtev Soæitja 
− civilne druæbe.

Bo varstveni dodatek postal socialni prejemek? 
S 1. 1. 2012 naj bi se med socialne prejemke preneslo dræavne pokoj-

nine, ki jih prejema okoli 16.000 oseb in varstvene dodatke, ki jih pre-
jema okoli 50.000 drugih upokojencev. Da ni s tem niË narobe, je v Delu 
menila celo predsednica ZDUSa. Kadar civilna druæba podpira ukinjanje 
obstojeËih socialnih pravic, tedaj tudi socialno ozaveπËeni poslanci teæko 
zavarujemo prebivalstvo pred ukinitvijo njihovih socialnih pravic, pa Ëe-
tudi menimo, da je ukinitev nepraviËna. 

mag. JULIJANA BIZJAK MLAKAR, 
poslanka DZ RS

V soboto in nedeljo, 21. in 22. 
maja, se je v Portoroæu odvijal 18. 
kongres Mladega foruma Socialnih 
demokratov pod sloganom ≈EVO-
LUCIJA SOCIALNE DEMOKRACIJE«, 
ki smo se ga med preko 150 dele-
gati iz vse Slovenije udeleæil tudi 
Ëlani Mladega foruma SD Kamnik. 

Poleg obravnave trenutne poli-
tiËne problematike smo 
sprejeli nov manifest, 
program in izvolili novo 
vodstvo. NajπtevilËnejπi 
podmladek politiËnih 
strank v Sloveniji bodo 
naslednje dve leti vodili 
novi − stari predsednik 
Marko Kastelic, na me-
stu generalne sekretarke 
πe dve leti ostaja Mateja 
Kegel. Nova podpredsed-
nica je postala Tinkara 
Rozina, podpredsednik 
Aljaæ Verhovnik. Pred-
sednik sveta je Jan ©ko-
berne, Ëlan predsedstva 
za mladinske politike 
Tin Kampl, mednarodno 
sodelovanje bo pokrila 
Petra Kocjan, za izob-
raæevanje in usposablja-
nje je odgovoren Marko 

Nahajamo se v ne le gospodar-
ski, ampak tudi v zelo globoki 
moralni krizi. Zdi sem mi, da ne 
tavamo le v temi, ampak tudi v 
megli, v kateri se tudi z daljno-
gledom niË ne vidi. Navidezno 
ustvarjamo probleme in afere, 
da le nihËe ne bi niË naredil. 
Tako se je zadnje Ëase ustvar-
janje politiËnih afer preselilo iz 
dræavnega tudi na lokalni nivo. 
V Kamniku se javno ukvarjamo 
in celo merimo mnenje na javno 
mnenjskih anketah na teme za-
poslitve kadrov v obËinski upra-
vi, za nameËek celo poimensko, 
spremljanja delegacije uspeπnih 
srednjeπolcev v Carigrad s strani 
æupana in predstavnice za odno-
se z javnostmi, da intrige okoli 
gradenj πol sploh ne omenjam. 

V soboto in nedeljo, 7. in 8. 
maja, je v Kranjski Gori potekal 
11. redni volilni kongres Mlade 
Slovenije - podmladka NSi, ka-
terega so se udeleæili tudi Ëla-
ni obËinskega odbora Kamnik. 
Geslo kongresa je bilo Obvezna 
smer desno. Zbralo se je okrog 
100 delegatk in delegatov iz 
vse Slovenije, ki so izvolili tudi 
novo vodstvo podmladka. Za 
predsednika je bil 
ponovno izvoljen 
Jernej Vrtovec , 
podpredsednika sta 
postala Suzana Taj-
nik in Aleksander 
Reberπek, general-
ni sekretar pa bo 
πe naprej Andrej 
Cimperπek. Poleg 
omenjenih so bili 
iz vrst obËinskega 
odbora  Kamnik 
izvoljeni  Domen 
Gruden in Romana 
UrπiË v izvrπilni ter 
Joπt Svetec v nad-
zorni odbor. 

Na kongresu so 
se zvrstili πtevilni 
gostje, ki so mla-
dim ponudili zanimivo razpravo 
na aktualne teme. Na temo osa-
mosvojitve Slovenije in narodne 
zavesti Slovencev je spregovoril 
Lojze Peterle, predsednik osa-
mosvojitvene vlade in evropski 
poslanec. V nagovoru je pouda-
ril, da nam do notranje osamo-

Minilo je æe veË kot pol leta 
od lokalnih volitev, na katerih je 
obËina Kamnik dobila novo vod-
stvo in novo sestavo obËinskega 
sveta, dogajanje na lokalni poli-
tiËni sceni je zanimivo. Mestni 
πoli se πe ne gradita oziroma ob-
navljata, sprejet je proraËun za 
leto 2011 z mnogimi amandmaji, 
v obËinski upravi se je zgodi-
lo veliko kadrovskih zamenjav, 
zmagovalci volitev so ostali v 
senci ... in v naπo obËino je æe 
pozimi priπlo vroËe poletje.

Vse naπteto je bilo poleg tra-
dicije razlog, da so Ëlani Liste 
Toneta Smolnikarja − Za Kam-
nik v zaËetku maja organizira-
li sreËanje najoæjih prijateljev 
in podpornikov. Predstavili so 
poroËilo o delovanju Liste po 
lanskih lokalnih volitvah in o 
politiËni situaciji v obËini. Pred-
stavljeno je bilo novo vodstvo 
stranke, ki so ga vsi prisotni po-
trdili. Mesto predsednika LTS − 
Za Kamnik je prevzel Joæe Za-
gorc, podpredsednika sta Anita 
Kotnik in Brane Hafner. 

Z mesta predsednika LTS − Za 
Kamnik se po πtirih letih vodenja 
poslavlja Brane Hafner, ki je ob 
tem povedal: ≈Priπli smo do tre-
nutka ko bo potrebno vladati v sen-
ci. Do sedaj smo bili navajeni stati 
v prvi vrsti in se boriti za skupne 
interese. V teh letih je Lista postala 
veË kot le skupina ljudi, postala je 
gibanje, ki se zavzema za interese 
posameznika in obËine.« Hafner 
je spregovoril tudi o lanskih 
lokalnih volitvah, za katere je 
dejal: ≈Æeleli smo dobiti æupana, 
ki bo skupaj z nami nadaljeval in 
uresniËeval zastavljene projekte in 
uresniËeval nove cilje. To nam je 
uspelo! Na volitvah smo postali naj-
moËnejπa stranka v obËinskem svetu 
in zmagal je æupanski kandidat, ki 

Iz poslanske pisarne

KozlevËar, za socialo in trajnostni 
razvoj pa bo odgovoren Samo 
©majgl. Ponosni smo, da je Andreja 
Pestotnik naπa predstavnica na me-
stu svetnika za Osrednjeslovensko 
in Gorenjsko regijo.

Mladi forum je dozorel, postal 
polnoleten in se bo razvijal levo 
naprej. Naπ program ima vsebino, 

ki ni samo koπara, ampak je polna 
koπara z jasno vizijo. Evolucija soci-
alne demokracije ni nekaj, kar bi se 
morali bati. Z njo bomo spravili le-
vico na pota stare slave. V primeru, 
da ne bo moænosti evolucije, nam 
ostane samo πe revolucija. 

MF KAMNIK

Evolucija Socialne demokracije

Res ne vem, ali nam je v Kamni-
ku zmanjkalo drugih problemov 
in nereπenih teæav. 

Namesto, da bi nas zanima-
lo kdaj se bo priËela gradnja 
rekonstrukcije ceste ≈pri veli-
kem jezu«, kako dolgo bomo na 
jugu obËine Kamnik πe dihali 
onesnaæen zrak, kdaj se bo pri-
stopilo k odmeri funkcionalnih 
zemljiπË veËstanovanjskim ob-
jektom, kdaj se priËakuje spre-
jem ObËinskega prostorskega 
naËrta (OPN), kdaj bo obËina 
priËela z odmero kategorizira-
nih javnih poti in cest v za-
sebni lasti, se ukvarjamo s tem, 
kako je mogoËe, da je novo 
vodstvo obËine Kamnik tako 
hitro pridobilo πtudijo, ki kaæe, 
da je kompleks novih πol mo-

goËe zgraditi drugaËe od prej 
naËrtovanih in celo ceneje. Ne 
smemo spregledati dejstva, da 
v kolikor bi bilo pridobljeno 
gradbeno dovoljenje za prvotni 
naËrt, ne bi nihËe iskal alterna-
tive. Ker pa temu ni bilo tako, 
bi nas moralo zanimati le ali so 
ocene vrednosti projekta realne 
in ali bo izgradnja po racio-
naliziranih naËrtih zadovoljila 
naπe potrebe, zahteve, æelje in 
priËakovanja.

Spodbuda in spoπtovanje, ki 
sta ga æupan in predstavnica za 
odnose z javnostmi obËine Kam-
nik s svojo prisotnostjo na iz-
letu izkazala dijakom ©CRM po 
mojem mnenju ne bi smela biti 
sporna. Ne smemo takπne poti 
enaËiti z zasebnimi poËitnicami, 

ki bi jih plaËali davkoplaËevalci, 
tu je πlo le za priznanje in iz-
kaz spoπtovanja do nadarjenih 
uËencev, ki bodo v prihodnosti 
predstavljali naπe gospodarstvo, 
znanost in razvoj. ToËno to za-
radi Ëesar smo podprli odprtje 
podruænice Podjetniπkega inku-
batorja Univerze v Mariboru v 
Kamniku.

Ljudje se sreËujemo z razni-
mi problemi, ki niso ne levi in 
ne desni, preprosto so in æelimo 
jih reπiti. Kdo je tisti, ki naj jih 
poskuπa reπiti, pa izrazimo na 
volitvah. ObËank in obËanov ne 
zanima kdo, ampak kdaj bo reπil 
njihove probleme, ovire in teæa-
ve. »as je, da stopimo skupaj, da 
vsak svoje delo opravi kvalitetno 
in odgovorno. Kamnik potrebuje 
vse nas.

BOGDAN POGA»AR, 
OO SLS Kamnik

»as je za odgovorno politiko

svojitve manjka πe veliko, mlade 
pa je opomnil, da so prav oni 
bistveni za oblikovanje drugaËne 
Slovenije, kot jo imamo danes. 

Podpredsednik Nove Slovenije 
Matej Tonin je predstavil vizijo 
o prihodnjih dræavnozborskih 
volitvah, na katerih si je Nova 
Slovenija zadala cilj desetih od-
stotkov, ki je po njegovem mne-
nju dosegljiv, saj se v zadnjem 

svojih naËrtih, priloænostih.
Kongres Mlade Slovenije je 

sprejel tudi 4 resolucije: nosilno 
resolucijo z naslovom Obvezna 
smer desno, resolucijo o narod-
ni zavesti Slovencev, resolucijo 
z naslovom NSi na pravi poti 
ter resolucijo o Ekonomiji in 
gospodarstvu.

Mlada Slovenija je s kongre-
som zdruæila tudi praznovanje 

smo ga podpirali. Æal se je situacija 
po volitvah zaËela spreminjati. Po 
dvomeseËnem dobrem sodelovanju 
z novoizvoljenim æupanom smo v 
zaËetku januarja doæiveli hladen tuπ 
z informacijo iz medijev o imenova-
nju dveh novih podæupanov. Tudi k 
pripravi proraËuna nismo bili po-
vabljeni, æupan nas naenkrat ni veË 
potreboval, zato se nismo odloËili 
za koalicijo, paË pa se usmerili v 
iskanje zaveznikov, enako misleËih, 
s katerimi bomo v obËinskem sve-
tu delali v dobro Kamnika, obËine 
in prebivalcev. Osebno se Ëutim 
krivega za tako situacijo, ker sem 
pripeljal kandidata, ki nam je po 
volitvah obrnil hrbet, zato danes 
tudi javno odstopam z mesta pred-
sednika Liste Toneta Smolnikarja 
− Za Kamnik.« Dodal je:≈Lista je 
enotna, dobivamo vse veË podpo-
rnikov. Zato æelim, da ta skupina, 
to gibanje deluje naprej s podporo 
Ëlanov in somiπljenikov.«

Joæe Zagorc, novi predsednik 
LTS − Za Kamnik se je zahvalil 
za izkazano zaupanje in dodal: 
≈Upam, da bomo vaπe zaupanje 
uspeli upraviËiti. Kljub registraciji 
ostajamo nestrankarska lista, delali 
bomo le tisto, kar je dobro za Kam-
nik, za obËane. Bili smo prevarani, 
a delujemo naprej! Kljub temu, da 

smo postavljeni v opozicijo, delamo 
za Kamnik.«

Bivπemu predsedniku Hafnerju 
se je za predano delo zahvalila 
Marinka Moπnik, vodja svetniπke 
skupine LTS − Za Kamnik, prav 
tako je zaæelela vse dobro novemu 
predsedniku Zagorcu, podporni-
kom pa dejala: ≈Delo v obËinskem 
svetu bo v tem mandatu izredno teæko. 
Hvala vsem za podporo. Potrebujemo 
vas, brez vas bi teæko delali tako do-
bro, kot smo, in verjamem, da nam bo 
tudi v bodoËe uspelo uresniËiti skup-
ne projekte, vztrajali bomo!« Zbrane 
je nagovoril tudi Rudolf Pfajfar: 
≈»aka nas nova vloga, ki je sicer 

nismo priËakovali. Vseeno bomo naπ 
program poskuπali uresniËiti maksi-
malno. Smisel naπega dela je namreË 
dobro obËine in obËanov.« Nekdanji 
podæupan je tudi poudaril, da je 
bila obËina predana brez dolgov 
in s solidnim finanËnim stanjem, 
kot jih ima malo obËin v Sloveniji. 
Tone Smolnikar, Ëastni predsednik 
LTS - Za Kamnik, je bil zaradi 
obveznosti odsoten, a mu je bila 
izreËena zahvala za to, da je bila 
Lista ustanovljena in sploh zaËela 
delovati v kamniπkem politiËnem 
prostoru. 

Svetniπka skupina 
LTS − Za Kamnik

Novo vodstvo in nova usmeritev Liste Toneta 
Smolnikarja − Za Kamnik

MSI: ≈Mladi bomo oblikovali  
boljπo Slovenijo«

Udeleæenci, ki so na kongresu zastopali Kamnik

Ëasu podpora stranki poËasi, a 
vztrajno veËa.  

Nekdanji poslanec, pravnik in 
uspeπen podjetnik Anton Toma-
æiË je spregovoril o gospodar-
stvu in ekonomiji, nekaj besed 
pa je namenil tudi svoji knjigi, v 
kateri razmiπlja o podjetniπtvu, 

desete obletnice obstoja, ki so 
jo obeleæili s slavnostno aka-
demijo in zabavo. Mlade je na 
slavnostni akademiji nagovorila 
tudi predsednica NSi Ljudmila 
Novak.

Za MSi Kamnik 
ROMANA UR©I»

Novo vodstvo LTS - Za Kamnik: predsednik Jože Zagorc (desno) ter 
podpredsednika Anita Kotnik in Brane Hafner.
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»istilna akcija v Krajevni skupnosti »rna

OËistili naravo in se ob 
tem πe razgibali

V soboto, 7. maja, je v naπi krajevni skupnosti potekala zdaj æe tradici-
onalna vsakoletna Ëistilna akcija, ki so se je udeleæili krajani iz vasi »rna 
pri Kamniku, Potok v »rni, Podstudenec, Æaga, KrivËevo in Zavrh. Pobirali 
so odpadke na celotnem obmoËju krajevne skupnosti in jih odnaπali na 
doloËena zbirna mesta. Kljub osveπËenosti krajanov se je na zbirnih mestih 
nabralo precej smeti in raznih kosovnih odpadkov. ©e vedno je v naπi 
krajevni skupnosti najbolj pereË problem regionalna cesta Kamnik-Gornji 
Grad, kjer se vsako leto nabere najveË odpadkov (plastenke, ploËevinke 
itn.) neosveπËenih voznikov, ki se vozijo proti πtajerski. Po zakljuËku Ëi-
stilne akcije so bili udeleæenci povabljeni na malico pri okrepËevalnici 
≈Pri JurËku« in baru ≈Spotika«. Zahvala vsem udeleæencem Ëistilne akcije, 
predvsem pa si pohvalo in zahvalo zasluæijo najmlajπi udeleæenci: Tjaπa, 
Grega, Tilen, Domen in Feliks. Za konec pa πe izreËena misel najmlajπega 
udeleæenca Ëistilne akcije, πestletnega Feliksa: ≈»ISTILNA AKCIJA JE DO-
BRA, KER POMAGAMO NARAVI, PA ©E SAMI SE RAZGIBAMO«.

IVICA SPRUK

Korporacija zre z 
optimizmom v prihodnost 

V Ëetrtek, 19. maja, je bil redni letni obËni zbor agrarne skupnosti 
MeπËanska korporacija Kamnik. Udeleæila sta se je tudi ga. Inka Stritar, 
predsednica Zdruæenja lastnikov razlaπËenega premoæenja, in g. Robert 
Kokotec, podæupan obËine Kamnik.

Kljub sodbi Vrhovnega sodiπËa RS, ki je aprila leta 2010 ugodilo za-
htevku za revizijo celotnega postopka ene delne odloËbe in zadevo vrnilo 
na prvo stopnjo z obveznim navodilom, je na celotnem obËnem zboru 
prevladoval optimizem in trdna odloËenost boriti se do konca za zmago 
resnice in pravice. PoroËilo o delu je bilo zelo obπirno, natanËno in kvali-
tetno. Vsebovalo je tudi prikaz argumentov, ki jih Vrhovno sodiπËe RS v 
svoji sodbi ni upoπtevalo. Ti argumenti so: naËelo poprave krivic v skladu 
z evropskimi normami, naËelo praviËnosti, krπenje Ëlovekovih pravic, pra-
vnomoËne odloËbe Ministrstva za kmetijstvo in gozdarstvo in πe drugi. 
V pravni praksi namreË ni obiËajno, da bi vrhovno sodiπËe o zadevi ne-
gativno odloËilo, nato pa dalo πe moænost za pritoæbo.

K pozitivnemu razpoloæenju je v veliki meri prispevala tudi ≈otoplitev« 
odnosov z ObËino Kamnik. Njen predstavnik je celo obljubil, da obËina 
ne bo veË nagajala KORPORACIJI, seveda pa mora upoπtevati celoten 
postopek, da ne bi priπlo do raznih podtikanj. Podpisan je bil dogovor o 
urejanju Æal, dogovor o Malem gradu je tudi æe usklajen in samo Ëaka na 
podpis. OËitno veter spoznanja, da bi bilo tudi za ObËino Kamnik bolje, 
Ëe bi vsaj del denarja, ki sedaj teËe mimo Kamnika v privatne æepe v Ljub-
ljani, ostal v Kamniku, vse bolj prepihuje tudi obËinske prostore. Tudi prvi 
dohodek, ki ga je ustvarila KORPORACIJA z zakonito seËnjo v vrnjenih 
gozdovih, je precej prispeval k optimistiËnemu razpoloæenju.

V prihodnosti si je KORPORACIJA zastavila kot osnovni cilj predvsem 
nadaljevanje in konËanje aktivnosti za vrnitev odvzetih premoæenjskih 
pravic. Poleg tega pa si bo prizadevala tudi za ustanovitev krajinskega 

Na pobudo, dano na obËnem 
zboru krajevne organizacije Rde-
Ëega kriæa ©martno v Tuhinju, 
smo v Krajevni skupnosti ©mart-
no v Tuhinju sproæili dobrodelno 
akcijo za pomoË Joæetu Klemenu 
iz Sidola, ki je imel prometno 
nesreËo in je zaradi poπkodb tre-
nutno na invalidskem voziËku.

Krajani krajevne skupnosti 
©martno smo zbrali 3767 evrov, 
ki bo druæini omogoËil nakup in-
validskih pripomoËkov, ki bodo 
Joæetu olajπali æivljenje. V Ëetr-
tek, 12. maja, smo skupaj z vse-
mi poverjenicami obiskali Joæeta 
Klemena in njegovo druæino in 
jim izroËili zbrana sredstva.

V imenu organizacije rdeËega 
kriæa in v imenu druæine 

Joæeta Klemena se vsem kra-
janom lepo zahvaljujemo za da-
rovana sredstva.

Za krajevno organizacijo rde-
Ëega kriæa ©martno predsednica 
Marija Modrijan in Franc Mo-
drijan.

Ni preteklo veliko Ëasa, odkar 
smo objavili odzive krvodajalcev 
na februarski akciji, njihovo za-
dovoljstvo ob tako srËnem de-
janju je bilo razvidno iz slik in 
iz besed, ki so jih izrekli, mi 
pa jih zapisali. To zadovoljstvo 
boste ponovno lahko zaËutili na 
junijski krvodajalski akciji, ki bo 
potekala 9. in 10. junija med 7. 
in 13. uro v prostorih Doma kul-
ture Kamnik. 

Kri lahko prav vsak trenutek 
potrebuje vsakdo izmed nas, Ëe 
o darovanju razmiπljate, stopite 
korak naprej in darujte, ne bo 
vam æal, saj boste storili nekaj 
res plemenitega.

V soboto, 7. maja, smo se Ëla-
ni OO SDS Kamnik odpravili 
na izlet proti Primorski. 

Zjutraj smo brez zamud od-
πli iz Kamnika, na avtobusu pa 
se nam je pozneje pridruæil πe 
vodiË Luke Koper, ki nas je od-
peljal na ogled luke. S πtevilnimi 
zgodbami iz svojega dela v luki 
nam je predstavil njeno zgo-
dovino, danaπnje delovanje in 

Ko krajani stopijo skupaj za dober namen ...

KRVODAJALSKA AKCIJA bo 9. in 10. junija

Krvodajalec je lahko vsak pol-
noleten, ki ima veË kot 50 kg, 
pred odvzemom se mora poËuti-
ti zdravega, zauæiti MORA lahek, 
nemasten obrok, po odvzemu pa 
malico, ki jo pripravijo transfu-
zijci. S seboj na odvzem je po-
trebno prinesti veljaven osebni 
dokument s fotografijo

Teden RdeËega kriæa smo 
preæiveli zelo aktivno

Pred priËetkom tedna smo 
vsem osnovnim πolam dostavili 
gradiva za uËitelje, prvoπolËkom 
pa broπure, iz katerih so s po-
moËjo uËiteljic ugotovili, kdo 
smo, kaj smo in kaj delamo.

Na prvi dan Tedna RK smo 
skupaj s pripadniki Civilne za-
πËite Kamnik na ≈Perovanju« 
prikazali uporabo avtomatskega 
defibrilatorja ter oæivljanja (se-
veda smo oboje prikazovali na 
lutki), v nadaljevanju tedna πe 
vedno nismo mogli iz svoje koæe 
∑ zopet smo reπevali æivljenja, 
to pot æivljenja igraËk, skupaj s 
Heleno iz MC Kotlovnica smo 
za naπe najmlajπe pripravili ≈bu-
balanto«; mali zdravniki so bili 
zelo uspeπni, saj so vsi pacienti 
ozdraveli. 

Tudi ≈poπkodovancem« iz 2. in 
3. razreda Osnovne πole ©martno 
so soπolci pod vodstvom men-

toric pravilno oskrbeli rane, pa 
πe o naπi organizaciji so zvedeli 
marsikaj koristnega, uËence pr-
vega razreda pa so slavnostno 
sprejeli med mlade Ëlane. 

Ker je varovanje zdravja ena 
izmed naπih prioritet, smo æe 
prvi torek v mesecu v Druπtvu 
upokojencev merili krvni slad-
kor, trigliceride, holesterol in 
krvni pritisk, krvni sladkor pa 
smo merili tudi na Dnevu dru-
æenja in gibanja treh generacij 
v Komendi.

Ko æe omenjamo generacije, 
v Domu starejπih obËanov so se 
te zopet zdruæile, saj so uËenci 
Osnovne πole Frana Albrehta iz 
Nevelj pripravili Ëudovit nastop, 
uËenci matiËne πole pa Ëudovite 
diπeËe sveËke s pridihom morja, 
saj so vsebovale πkoljke in pesek. 
Res je bilo lepo, uæivali smo vsi, 
od prvega do zadnjega.

Seveda pa nismo pozabili naπih 
socialno ogroæenih sokrajanov, 
upamo, da smo jim s pomoË- 
jo v obliki prehranskih artiklov 
vsaj malo olajπali æivljenje.

V nadaljevanju meseca ne 
bomo spali na lovorikah, ampak 
bomo πe naprej delavni, saj pri-
pravljamo letovanja, krvodajalsko 
proslavo, Ëlanek pa naj zaklju-
Ëimo s povabilom NA KRVODA-
JALSKO AKCIJO 9. in 10. juni-
ja med 7. in 13. uro v prostorih 
Doma kulture Kamnik!

OZ RK Kamnik

Potepanje OO SDS Kamnik po Primorski

projekte za prihodnja naslednja 
leta. Spoznali smo, zakaj je Luka 
Koper resniËno pomembna tako 
za Primorsko samo in ne na-
zadnje tudi za Slovenijo, saj 
resniËno predstavlja pomembno 
okno v πirni svet.

V Piranu so potekale sve-
Ëanosti ob obËinskem praz-
niku solinarjev. Tartinijev trg 
je kipel od æivljenja, mnoæice 

radovedneæev pa so se zbirale 
ob stojnicah in razstavi starin-
skih avtomobilov. Dogajanje so 
popestrile maæoretke in meπË-
anska gospoda v tradicionalnih 
kostumih. 

Mesto smo si ogledali z vo-
diËem, raziskovali pa smo ga 
tudi sami. Vstop v vse muzeje 
je bil ta dan brezplaËen, zato 
so si nekateri ogledali πe bogato 

zgodovino pomorstva in drugih 
razstavljenih eksponatov v πte-
vilnih muzejih po mestu.

Popoldne nas je Ëakala degu-
stacija primorskih vin in pogo-
stitev na domaËiji Raæman. Ob 
degustaciji smo zapeli tudi ob 
zvokih harmonike in se sezna-
nili z naËini pridelave in kvali-
teto primorskih vinogradniπkih 
obmoËij.

Podæupan Robert Kokotec (skrajno levo), predsednica ZLRP Inka Stri-
tar (druga z leve) in Ëlani Korporacije na obËnem zboru.

parka Kamniπka Bistrica, Ëim boljπe sodelovanje z obËino Kamnik v dobro-
bit celotne obËine Ëlanov KORPORACIJE in pa tudi za sodelovanje z vsemi 
agrarnimi skupnostmi. B. POLLAK

OBVESTILO

ObËina Kamnik obvešËa, da je od 24.5.2011 na spletni strani ObËine 
Kamnik www.kamnik.si objavljen 

javni razpis za najem in korišËenje prostih terminov v šport-
nih objektih, ki so obËinskega pomena. 

Marjan Šarec, l.r.
ŽUPAN

OBVESTILO

OB»INA KAMNIK vse obËane obvešËa, da je s 1.6.2011 na spletni strani 
ObËine Kamnik: www.kamnik.si in na oglasni deski objavljen 

JAVNI RAZPIS  
ZA DODELITEV NEPROFITNIH STANOVANJ V NAJEM

Obrazec vloge bo na voljo na obËinski spletni strani in v sprejem-
no informacijski pisarni ObËine Kamnik, Glavni trg 24, Kamnik, soba,  
št. 1/pritliËje. 

ROK ZA ODDAJO VLOG

Vloge z vsemi prilogami morajo prosilci oddati v Ëasu od 1.6.2011  
do vkljuËno 30.6.2011 s priporoËeno pošiljko na naslov: ObËina Kam-
nik, Glavni trg 24, 1240 Kamnik — s pripisom ≈razpis  za neprofitna sta-
novanja« ali osebno v sprejemno informacijski pisarni ObËine Kamnik v 
Ëasu uradnih ur. 

Marjan ©arec
ŽUPAN OB»INE KAMNIK
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Obiskovalcem je na voljo veË 
kot 380 pokritih in 28 zunanjih 
brezplaËnih parkiriπË. V celoten 
projekt je investitor Hypo Le-
asing d.o.o. vloæil preko 28 mio 
evrov, pri Ëemer je tri milijone 
vredna gradnja cestne in komu-
nalne infrastrukture. Investitor 
je namreË z ObËino Kamnik 
podpisal pogodbo o opremlja-
nju zemljiπË, ki je poleg gradnje 
komunalne infrastrukture zahte-
vala tudi ureditev zunanjih po-
vrπin in gradnjo dvosmerne ko-
lesarske steze in peπpoti vzdolæ 
Kamniπke Bistrice.

Nova Qlandia zagotavlja tudi 
preko 160 delovnih mest, od 
tega je precejπen del novih, kar 

Kamnik in regija pridobili nakupovalno srediπËe Qlandio

Kamnik in celotno kamniπko-domæalsko obmoËje je v Ëetrtek, 
19. maja, dobilo prvo veliko nakupovalno srediπËe Qlandio Kam-
nik, ki se razprostira na preko 13.000 kvadratnih metrih, trgovci 
pa svoje artikle in storitve ponujajo v 33 lokalih. Qlandia Kamnik 
je zrasla na obmoËju nekdanje Stolove deponije lesa v rekord-
nih desetih mesecih in temeljito spremenila podobo juænega dela 
Kamnika. Slovesno odprtje Qlandie Kamnik je bil eden najbolj 
obiskanih in odmevnih letoπnjih dogodkov, mnogi so odprtje æe 
teæko priËakovali, saj jim po nakupih ne bo veË potrebno v Ljub-
ljano ali Kranj. 

V sklopu novega trgovskega centra Qlandia Kamnik je zagotovljena tudi celovita banËna ponudba. Gorenjska 
banka je namreË odprla novo poslovalnico, prvo v Kamniku, ki je namenjena tako podjetjem in podjetnikom, 
kot tudi fiziËnim osebam iz Kamnika in okolice. 

Aleπ Mesner, vodja ljubljanske poslovne enote Gorenjske banke, kamor sodi tudi kamniπka poslovalnica, je ob 
uradnem odprtju v sredo, 25. maja, izrazil prepriËanje, da bo poslovalnici v Kamniku uspelo uresniËiti ambicije, 
ki so botrovale njenemu odprtju. Kot je povedal, poslovalnica v Kamniku predstavlja 31. poslovalnico v mreæi 
Gorenjske banke. Njena lokacija je priroËna, saj uporabnikom omogoËa, da banËne posle uredijo mimogrede, 
ob sicerπnjem obisku nakupovalnega centra. Temu je prilagojen tudi delovni Ëas poslovalnice, ki je med tednom 
odprta ves dan, dopoldne pa tudi ob sobotah. Na nekaj veË kot sto kvadratnih metrih je na voljo celovit in 
kakovosten banËni servis z vsemi banËnimi storitvami, ki jih potrebujejo podjetja ali posamezniki. 

V Gorenjski banki so ob prihodu v Kamnik posebno pozornost namenili lokalnemu okolju. Glasbeni πoli 
Kamnik, ki letos praznuje 57-letnico in se ponaπa s 500 uËenci, ki jih prizadevni uËitelji vodijo od prvih glasbenih 
znanj, obvladovanja tehnike instrumenta do vrhunskih doseækov, so namenili tradicionalni ≈Ëek dobrodoπlice« 
v vrednosti tisoË evrov. Ob prevzemu donacije iz rok Aleπa Mesnerja, vodje PE Ljubljana, se je ravnateljica 
Glasbene πole Kamnik Darka Skalar zahvalila za pozoren prispevek, ki jim bo olajπal nakup potrebnih instru-
mentov. Mladi glasbeni talenti so se za darilo zahvalili tako kot najbolje znajo - z glasbenim nastopom, ki je 
navduπil zbrane goste in mlado, energiËno ekipo nove poslovalnice. 

Spar Slovenija svoje uspehe deli 
tudi s πirπim okoljem in prispeva k 
bolj kakovostnemu æivljenju, pa naj 
bo to v obliki donacij, sponzorstev 
ali moænosti zaposlitve. Ob odprtju 
Hipermarketa Kamnik so tako, kot 
ob vsaki otvoritvi nove trgovine, lo-
kalnemu okolju donirali 4.000 ev-
rov. Igor Domjan, prokurist Spara 
Slovenija, je donacijo predal Dru-
πtvu Soæitje Kamnik za pomoË ose-
bam z motnjami v razvoju.

Ob sveËanem odprtju Qlandie Kam-
nik je investitor projekta, druæba 
Hypo Leasing d.o.o., podarila dona-
cijo v vrednosti 5.000 evrov za po-
moË socialno ogroæenim druæinam. 
Generalni direktor Danijel Novak 
je donacijo predal direktorici Cen-
tra za socialno delo Kamnik.

V le nekaj minutah po 
s lavnostnem prerezu 
traku je bila Qlandia 
Kamnik kot prvo veËje 
nakupovalno srediπËe v 
regiji polna radovednih 

obiskovalcev ...

Spar Slovenija je s svojo trgovino v Kamniku prisoten æe πest let. Sodobni hipermarket Spar v Qlandii se 
razprostira na pribliæno 3.000 m2 povrπine, za zadovoljstvo kupcev pa skrbi 54 zaposlenih. Spar Slovenija 
je kot najveËji ponudnik v Qlandii v projekt investiral 2 milijona evrov. Æe prvi kupci so potrdili, da je na-
kupovalno okolje prostrano in prijazno, velika pozornost je namenjena ponudbi sveæih izdelkov, predvsem 
sadja in zelenjave, sveæega mesa in rib, delikatesnih izdelkov ter oddelku kruha in sladic. 

Obiskovalci so na otvo-
ritveni dan najpogosteje 
≈zavili« v Hervis, kjer 
je bilo ves dan æivahno, 
mnogi so namreË izkori-
stili priloænost ugodnih 
nakupov πportnih oblaËil, 
obutve in koles.

Roæcar, Q bar, SlaπËiËarna Mala 
terasa, Slowatch, Takko Fashion, 
Top Shop, tehniËna trgovina TV 
raj, Two Way, Zlatarna Celje, 
Zootic. Nekaj lokalov bo od-
prlo vrata v prihodnjih mesecih, 
tako lahko poleti priËakujemo 
odprtje prodajalne podjetja Sa-
nolabor, septembra pa drogerije 
Müller.

Kot je na novinarski konfe-
renci dan pred uradnim odprt-
jem Qlandie Kamnik povedal 
generalni direktor Hypo Leasin-
ga Danijel Novak, so se za lo-
kacijo v Kamniku odloËili zato, 
ker so z njo pokrili notranjost 
Slovenije na obmoËju, ki iz go-
spodarskega vidika predstavlja 
veliko priloænost, hkrati pa na 
trgovskem podroËju πe ni na-
siËeno. ≈Pri izgradnji nakupoval-
nih centrov se vedno zavzemamo 
za Ëimbolj raznovrstno strukturo 
ponudbe in integracijo lokalnega 
gospodarstva. Sledimo smernicam 
in æeljam lokalnega okolja, ponosni 
pa smo tudi na dejstvo, da s takπ-
nimi poslovnimi odloËitvami pri-
pomoremo k moænosti dodatnega 
zaposlovanja v lokalnem okolju«, 
je prepriËan Danijel Novak.

Ob odprtju Qlandie Kamnik 
so lokalni skupnosti podarili dve 
donaciji. Hypo Leasing d.o.o. je 
namenil 5.000 evrov lokalnim 
socialno ogroæenim druæinam. 
Hipermarket Spar, najveËji po-
nudnik v Qlandii Kamnik, pa je 
doniral 4.000 evrov druπtvu So-
æitje za pomoË osebam z mot-
njami v duπevnem razvoju. 

Odprtje novega nakupovalne-
ga srediπËa je potekalo slovesno, 
kot se za tak dogodek spodobi. 
Govore generalnega direktorja 
Hypo Leasinga Danijela Nova-
ka, prokurista Spara Slovenija 
Igorja Domjana, nekdanjega 
kamniπkega æupana Toneta 
Smolnikarja in sedanjega æupa-
na Marjana ©arca so ob vezni 
besedi Bernarde Æarn pospremi-
li zvoki Mestne godbe Kamnik, 
nastop maæoretne skupine Ve-
ronika, uspeπnice Alenke Godec 
in seveda slastna torta, ki so jo 
razrezali toËno opoldne. 

SA©A MEJA»

je za obËino vsekakor razvese-
ljiv podatek. Obiskovalcem so 
v 33 lokalih na voljo programi 
dom in tehnika, æivila, tekstil, 
obutev, πport, drogerija, gostin-
stvo in drugo. Nedvomno bo 
ponudba v centru zagotovila πi-
roko in pestro izbiro ter s tem 
dodatno zadovoljstvo kupcem, 
saj se tu nahajajo trgovine Ama-
deus, C&A, Charles Vögele, Bags 
& More, Deichmann, dm - dro-
geriemarkt, Europhone Mobitel, 
Gorenjska banka, Hair Styling, 
Hervis, Hipermarket Spar, Inti-
ma, Knjigarna Felix, Mana, Mass, 
Moj dom, New Yorker, Omara 
(tekstil), Optika Aleksandra, Pi-
coteka Paradiæ, Pikapolonica, 
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vek se kar vpraπa, od 
kod ljudem denar, ko 
pa je takπna brezpo-
selnost. Center je lep; 
pridobitev za Kamnik 
to vsekakor je. Goto-
vo bomo v Qlandio πe 
priπli. Tudi zato, ker 
je za nas, ki æivimo 
blizu Arboretuma, na-
kupovalni center bli-
zu. Zelo neradi smo 
se zaradi nakupov 
vozili v Ljubljano.

Polonca s sodelavko Ivi
Qlandia je pomembna kamni-

πka pridobitev. Meni je prinesla 
tudi zaposlitev. Prihajam iz Kam-
nika, sluæbo imam blizu doma 
in to mi veliko pomeni. Komaj 
sem Ëakala na odprtje. Poznam 
πe kar nekaj kolegic, ki prihajajo 
iz Kamnika, in so sedaj zapo-
slene v tem trgovskem centru. 
Za nekatere je to nova zaposli-
tev, za nekatere le nova lokacija 
delovnega mesta. Vse smo zelo 
vesele. Radovedneæev in kupcev 
v trgovinah je v prvih dneh ve-
liko, cvetliËarno Roæcar, v kateri 
delam jaz, ljudje πe spoznavajo.

Marija in Tine

Prihajava iz MoravË. Prej sva v glavnem kupovala v Ljubljani, 
kamniπka Qlandia pa je za naju zanimiva predvsem zato, ker je 
bliæje najinemu domu. Zdaj bova kupovala tu. Dovolj je raznolikih 
trgovin, ponudba blaga je pestra, veliko se da dobiti. Vse nakupe 
lahko opraviπ na enem mestu. Super je.

Pogovarjala se je KATJA TROTO©EK

»eprav je ime Qlandia izmiπljeno in fantazijsko, ni prav niË domiπljij-
ski zapis, da je ≈deæela nakupov in zabave« v mesecu polnem æivljenjskih 
sil, æivljenjske rasti, priËakovanj in ljubezni, priπla k nam. Postala je del 
mesta pod Kamniπkimi planinami. So KamniËani veseli nove pridobitve? 
Bodo svoje denarce sedaj veËinoma zapravljali tu? Bodo ostali zvesti 
kamniπkim ponudnikom, ki so jih obiskovali doslej? Se bo zahajanje v 
trgovske centre v Ljubljano, Kranj zmanjπalo? Je ponudba trgovin na 
enem mestu dovolj raznolika? Na vse to in πe veË so v sobotnem dopol-
dnevu odgovarjali nakljuËno izbrani obiskovalci prepolnega trgovskega 
centra v juænem delu kamniπke obËine.

Gorazd z vnukom Galom
Nakupovalni center je 

zelo dober. Veliko trgovin 
je. Za Kamnik je zelo po-
zitivno, da je vanj vstopila 
Qlandia. Kraj se s tem raz-
vija. Ne more biti vse le 
v Ljubljani, prav je da se 
tovrstni centri selijo tudi 
v druge kraje po Sloveniji. 
Kolikor mi je poznano, bo 
takπnih Qlandij v Sloveniji 
osem. Danes sem tu prviË. 
Nakupoval sem v Sparu in 
zelo sem zadovoljen. Fino 
je. Prav se mi zdi, da je v 
Kamniku in bliænji okolici 
pestra paleta trgovin, da 
prihajajo nove. Ljudje se 
tako porazdelijo, nikjer ni 
prevelike gneËe. 

Jani
Zakaj ne bi en del glavnega mesta priπel v Kamnik?! Zadovoljen 

sem, da je Qlandia priπla 
v naπe mesto. Lahko bi æe 
prej. Ponudba trgovin je v 
redu, trgovine so odliËne, 
evropske. Za kamniπke tr-
govine nov trgovski cen-
ter ne bi smel pomeniti 
skoraj niË. Staro mestno 
jedro bi moralo obdræa-
ti male trgovinice. Stari 
del mesta Kamnik mora 
dihati. Danes sem priπel 
sem samo iz radovednosti, 
sicer pa je zame stari del 
Kamnika duπa mesta.

Naπa anketa

Odslej lahko vse nakupe opravimo v Kamniku!
Stojan s hËerko

Qlandia je morda kar malo 
pozno priπla v naπe mesto. 
Menim, da je Kamnik potre-
boval nek tak nakupovalni 
center. Æe prej smo z druæino 
hodili v Qlandio v Kranju, zdaj 
pa bomo verjetno v glavnem 
nakupovali tu. Trgovin je kar 
precej za mesto, kakrπno je 
naπe. DomaËih, tujih, razliËnih. 
Danes smo z druæino v novem 
nakupovalnem srediπËu prviË, 
ogledujemo si trgovine, smo pa 
tudi æe kupovali. Zelo nam je 
vπeË. Tudi zato, ker v ≈deæeli 
nakupov« potekajo razliËne 
prireditve, predstave, ustvar-
jalne delavnice. Opazili smo, 
da se je kar nekaj trgovin iz 
mesta preselilo sem. Ne vemo 
πe, ali so trgovine v mestu zdaj 
zaprli ali ne. 

Anja in Tjaπa
Moti naju, da so z odprt-

jem trgovskega centra skoraj 
vse trgovine odπle iz mesta. 
Æivljenje v mestu ugaπa, vse 
se seli na obrobje, v trgovske 
centre. Do sedaj sva veËino-
ma kupovali v Ljubljani, da-
nes sva si priπli ogledati nov 
nakupovalni center. S ponud-
bo sva kar zadovoljni, gotovo 
bova zdaj obËasno nakupovali 
tu. Ne bo se nama potrebno 
veË tako pogosto voziti po 
nakupih v Ljubljano. Qlandija 
je Kamniku gotovo prinesla 
tudi kar nekaj novih delovnih 

mest, a meniva, da bi bilo za Kamnik in KamniËane bolj potrebno 
odpiranje delovnih mest v drugih, nepotroπniπkih panogah.

Majda in Metod z vnuËkoma
Kar trikrat smo se morali z avtom peljati okrog nakupovalnega 

centra, da smo naπli parkirni prostor. Zanimivo opaæenje za nas pri 
iskanju parkirnega mesta je bilo, da na parkiriπËu niso prisotne le 
ljubljanske registrske tablice razliËnih grbov, temveË tudi mariborske, 
celjske. Ljudi je ogromno, trgovin je veliko in vse so polne. »lo-

SPAR
VI/200

ZA 20 LET SKUPNIH ZGODB

OB 20. OBLETNICI 
PODARJAMO 20 AVTOMOBILOV
Poiščite nagradne kupone v trgovinah Spar in Interspar in sodelujte v nagradni igri. Nagradna igra poteka od 25.5. do 28.6.2011.

Slike avtomobilov so simbolične. Podarili bomo Volkswagen Polo 1.2 60 KM (44 kW), dvovratni. Emisije CO2: 128 g/km. Kombinirana poraba goriva: 5,5 l/100km.Spar Slovenija d.o.o., Letališka cesta 26, Ljubljana
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podmladek. Za ta πport sem izvedel na nenavaden naËin, pravo na-
kljuËje, bi lahko rekel. Organiziran je bil Miklavæev tek, ki sem se 
ga udeleæil skupaj s Saπom Trebuπakom, ki pa je takrat æe treniral. 
Ko sva se ogrevala pred tekom, je mimo priπel Mohor Vrhovnik 
in zaËel pripovedovati o tem, kako se v klubu vse bolj ukvarjajo z 
mladimi gorskimi kolesarji. Povabil me je, da pridem pogledat trening 
v telovadnico. In ker mi je bilo vse skupaj zelo vπeË, sem kar takoj 
zaËel z resnimi treningi.
KO: Imaπ kakπnega vzornika?

Posebnega vzornika nimam, mi je pa nekakπen zgled gorski kolesar 
Nino Schurter.
KO: S Ëim se poleg kolesarstva πe ukvarjaπ (πola, hobiji, delo,...)?

Obiskujem Srednjo poklicno in strokovno πolo Beæigrad v Ljub-
ljani. V prostem Ëasu se rad ukvarjam tudi z drugimi πporti kot so 
nogomet, koπarka, plavanje. Pomagam na kmetiji, ki jo ima oËe, rad 
pa seveda posedim tudi za raËunalnikom. 
KO: Kaj ti je pri MTB kolesarstvu najbolj vπeË?

Najbolj so mi vπeË kar same tekme, ker v njih res uæivam.
KO: Od kje ti motivacija za vse teæke treninge in potovanja po tekmah?

Motivacije mi nikoli ne zmanjka. »e se sluËajno zgodi, da se mi 
kakπen dan malo manj ljubi na trening, potem gremo takrat ponavadi 
skupaj s klubskimi kolegi in naredimo trening, kot je treba. Je paË 
tako, Ëe hoËeπ biti dober, moraπ trenirati po planu in seveda tudi 
malo spremeniti naËin æivljenja (hrana, regeneracija, bio-ritem...)
KO: Tekmovalci v Calcitu ste med seboj dobri prijatelji. Si ob reprezenta-
nËnih in klubskih akcijah spletel πe kakπno prijateljstvo?

Ko sem zaËel trenirati, sem spoznal veliko novih ljudi tako v 
klubu kot tudi na tekmah po celi Sloveniji. V tujini pa kakπnih 
posebnih prijateljstev πe nisem navezal, saj mi angleπËina ravno ne 
leæi (smeh).
KO: Katere svoje uspehe v pre-
teklih sezonah bi izpostavil?

Kot najboljπi uspeh si πtejem 
zame zelo dobro 19. mesto na 
Evropskem prvenstvu v Izra-
elu. Zagotovo pa se mi je naj-
bolj vtisnil v spomin nastop na 
lanskoletni Olimpijadi mladih v 
Singapurju, kjer smo preæiveli 
tri tedne in kot reprezentanca 
dosegli 15. mesto. 
KO: Ti je kakπna prigoda s tre-
ningov in tekmovanj ostala po-
sebej v spominu?

Ja, to pa je tekma Svetovne-
ga pokala v Offenburgu 2010, 
kjer sem se takoj po πtartu 

Kolesarji in kolesarke Calcit Bike Teama v zadnjih sezonah kar po 
tekoËem traku nizajo dobre rezultate. Æe tri leta zapored so daleË naj-
uspeπnejπi klub v slovenskem pokalu, v zadnjih dveh letih pa se najbo-
ljπi mladi kolesarji, ki so vzgojeni v domaËem klubu, udeleæujejo tudi 
moËnih mednarodnih tekmovanj. To so predvsem tekmovanja v Italiji, 
Avstriji, tekmovanja svetovnega pokala, evropska in svetovna prvenstva. 
V Calcitovih vrstah je kar nekaj mladih in perspektivnih tekmovalcev, v 
zadnjem Ëasu pa z odliËnimi rezultati izstopa πe ne 18-letni Rok Koroπec 
iz Hruπevke v Tuhinjski dolini. Z nedavno odmevno zmago na tekmi 
Italijanskega pokala je potrdil, da je pravi biser slovenskega gorskega 
kolesarstva. Z zmago na tako moËni tekmi je presenetil prav vse po-
znavalce gorskega kolesarstva.

Rezultat, ki mu æe nekaj let ni bil blizu noben slovenski gorski kolesar, 
so po tekmi opisali takole:a

Rok Koroπec: ≈Prvi krog so mi πtirje sotekmovalci na vzponu nekoliko 
uπli, saj so bili fiziËno moËnejπi. Na gozdnatem delu, kjer je bilo veliko blata, 
pa sem odpeljal tehniËni dobro in hitro ter tako konkurente kmalu ujel. Nato 
sem jim æe v prvem krogu pobegnil in vodstvo zadræal vse do cilja.« 

Luka Kodra, ki je spremljal Calcitove tekmovalce v Italiji, πe pred 
tremi leti pa je bil tudi sam eden najboljπih slovenskih gorskih ko-
lesarjev, je zmago takoj po tekmi opisal z besedami: ≈Noro, noro!!!! 
Rok je kar zmagal! Hudo! Res je odpeljal dobro in zrelo! Njegova najboljπa 
predstava do sedaj. Od πtarta do cilja je tekmoval z ‘glavo’ in kot pravi 
‘profi’ zakljuËil tekmo. Konkurenca je enaka kot na tekmah, kjer se je kon-
stantno uvrπËal okrog 10. mesta, kar kaæe, da je Rok res dobro pripravljen 
pred Offenburgom«.

≈Rok na tekmah slovenskega pokala redno zmaguje in zato smo se v klubu 
odloËili, da mu tudi v tem letu nudimo nastope na tekmovanjih italijanske-
ga pokala, kjer je konkurenca izredno moËna. Na dosedanjih tekmah se je 
uvrπËal od 10. do 15. mesta, zato je danaπnji rezultat za mnoge veliko pre-
seneËenje. S to zmago je Rok naredil rezultat, kakrπnemu slovenski gorski 
kolesarji v moπki konkurenci æe nekaj let niso priπli blizu,« pove πportni 
direktor Calcit bike teama Mohor Vrhovnik.

Z oceno, da je to za mnoge preseneËenje, se strinja tudi Rokov 
trener Gregor MikliË: ≈Rok na treningih kaæe velik potencijal in je z glavo 
zelo ‘pri stvari’. V preteklih dveh letih mu je klub z nastopi na moËnih med-
narodnih tekmovanjih nudil lepe moænosti za razvoj in napredek, to pa se 
nam je z danaπnjim rezultatom tudi poplaËalo. Vedel sem, da je Rok dobro 
pripravljen, a kljub temu me je pozitivno presenetil, saj vrhunec forme pla-
niramo πele Ëez dva tedna, ko bo na sporedu svetovni pokal v NemËiji. Æal 
mi je samo to, da na tekmi nisem bil prisoten, ker me zares zanimajo izrazi 
na obrazih italijanskih trenerjev.«

Roka smo ujeli tudi na tekmovanju  
v Ravnah nad ©martnim in z njim poklepetali.
KO: Od kdaj se ukvarjaπ s kolesarstvom?

S kolesarstvom se ukvarjam od leta 2007, ko so pri takratnem 
KD Calcit (danes Calcit Bike Team) nabirali tekmovalce in πirili 

Matic, vem, da si zadnje Ëase imel 
nekaj zdravstvenih teæav, kako so 
potekale priprave na tekmovanje 
na Majorki?

Zaradi teæav s stegensko miπico, 
ki se vleËejo, sem letos zelo malo 
tekel, pa tudi koliËina kolesarskega 
in plavalnega treninga ni napovedo-
vala najboljπega rezultata na tekmi 
najviπjega ranga. Res pa je, da sem 
kolesarske in plavalne treninge delal 
zelo intenzivno in da sem pri plava-
nju napredoval. Tedenska koliËina 
treninga pa se je zaradi πtevilnih 
delovnih obveznosti letos zmanjπala 
na pribliæno 12∑14 ur, kar za resno 
pripravo na ironmana nikakor ni 
dovolj, za poloviËko paË. 
Kakπni so bili pogoji za tekmovanje 
na Majorki?

Pogoji so bili zame, ki ne maram 
vetra, ampak imam rad vroËino, ide-
alni. Moja skupina, v kateri nas je 
bilo prijavljenih kar 234, je v zalivu 
Port di Alcudia (poleg Palme glavno 
turistiËno srediπËe) zaËela zadnja, 
tako da smo æe na plavanju lovili po-
Ëasnejπe tekmovalce iz predhodnih 
skupin. V oceanu sem prav uæival 
in menda prviË v karieri slaba dva 
kilometra odplaval pod tridesetimi 
minutami. Meni osebno je start v va-
lovih bolj vπeË, saj se tako tekmovalci 
izognemo stresnemu ≈pretepanju« v 
vodi, ki je ob enotnem startu dveh ti-
soËev tekmovalcev skoraj obvezno.
Majorka velja za kolesarski raj, 
kakπne so se ti zdele ceste in kole-
sarska trasa na tekmovanju?

Izredno sem bil preseneËen, ko 
sva s Heleno prve dni, med razis-
kovanjem otoka, gledala ogromno 
πtevilo kolesarjev, ki jim je Major-
ka oËitno res kolesarski raj. ©e en 
razlog veË za to trditev so izredno 
obzirni vozniki, prijazno podnebje in 
sorazmerno dobro ohranjene ceste.

Senzacionalna zmaga πe ne 18-letnega Roka Koroπca na mednarodni 
tekmi italijanskega pokala v krosu v Lugagnanu

Rok Koroπec - mladi up slovenskega gorskega kolesarstva

zapletel z ostalimi tekmovalci in padel. Zaradi prevelike boleËine v 
kolenu sem moral nato æal odstopiti.
KO: Po vseh uspehih v letu 2010 si verjetno postal zanimiv tudi za spon-
zorje?

Moj osebni sponzor v prvi vrsti ostajata ati in mami (smeh). Sem 
pa tako kot veËina kamniπkih πportnikov lahko zelo vesel, da imamo 
podjetje Calcit, ki naπemu klubu zvesto stoji ob strani æe vrsto let. 
Ob koncu preteklega leta se je calcitovemu klubskemu vodstvu uspelo 
dogovoriti z zastopnikom koles GT, da bodo v prihodnjih letih naπ 
opremljevalec. Nekaj tekmovalcev v klubu nas je bilo izbranih, da 
dobimo vrhunsko kolo GT Zaskar Team Carbon, vredno 6.500 evrov. 
Tako kvalitetno kolo mi v tem letu omogoËa, da na tekmovanjih ne 
prihaja do nepotrebnih napak, in lahko razmiπljam le o voænji. Sam 
si tako kvalitetnega kolesa zagotovo ne bi mogel privoπËiti.
KO: V tej sezoni si dosegel æe kar nekaj dobrih rezultatov in si s tem za-
gotovil nastop na vseh reprezentanËnih akcijah. Kakπne so tvoje æelje in 
cilji za preostanek tekmovalnega leta 2011 in tudi v prihodnje?

Na tekmah svetovnega pokala si æelim konstantnih uvrstitev med 
najboljπih 20 oziroma πe nekoliko viπje na svetovnem in evropskem 
prvenstvu. Z zmago na zadnji tekmi Italijanskega pokala sem se 
vmeπal v boj za visoka mesta v skupnem seπtevku. Ker je konkurenca 
na tovrstnih tekmovanjih zares zelo, zelo moËna, tekmovalci pa pri-
hajajo iz vse Evrope, bi bil æe z uvrstitvijo med prvih 5 v skupnem 
seπtevku zadovoljen. DolgoroËno pa æelim napredovati iz leta v leto 
in dosegati Ëim boljπe uvrstitve na tekmovanjih.
Æelimo ti veliko dobrih nastopov æe na prvih tekmah sezone!

MOHOR VRHOVNIK

Matic Romπak na stopniËkah Ironmana 70.3 na Majorki

Sama tekmovalna proga je izred-
no zanimiva, saj je prvih dvajset 
kilometrov ravninskih, v naslednjih 
desetih smo se povzpeli za slabih 
600 viπinskih metrov in se v na-
slednjih desetih prav toliko spustili, 
zadnjih petdeset pa je, veË ali manj, 
ravnina, na kateri smo do izraza 
priπli dobri kronometristi. Proga ni 
najhitrejπa, saj se spuπËa v serpen-
tinah, ki jemljejo hitrost, vseeno pa 
smo najboljπi dosegali povpreËne 
hitrosti okrog 35 km/h, profesionalci 
seveda πe viπje.
Kakπni so tvoji naËrti za sezono 
2011?

V juliju bom povsem razbremenjen 
tekmoval πe v poloviËnem ironmanu 
v belgijskem Antwerpnu, avgusta na 
enaki razdalji v Podersdorfu, æe v 
zaËetku septembra pa me Ëaka pot 
na svetovno prvenstvo, kamor sem 
se uvrstil æe tretje leto zapored, to-
krat celo z uvrstitvijo na zmagovalne 
stopniËke. Seveda pa je moja prva 
prioriteta saniranje poπkodbe, v kar 
upam in verjamem.
Si kdaj razmiπljal, da bi se glede 
na tvoje bogate izkuπnje v triatlonu 
kdaj preizkusil tudi kot trener?

Za resno trenerstvo nimam Ëasa, 
niti ustrezne izobrazbe, svoje izku-
πnje pa æe delim mlajπim tekmoval-
cem in zaËetnikom na ironmanski 
poti, ki so me pripravljeni posluπati 
... (smeh) Sicer pa vas je v Kamniku 
toliko dobrih trenerjev, da verjetno 
z lahkoto obvladujete Ëetico per-
spektivnih triatloncev. In za to vse 
pohvale.
Koliko ironmanov in poloviËnih 
ironmanov si v svoji karieri æe od-
tekmoval? 

Do letos imam konËanih 17 iron-
manov in 13 tekem na poloviËni raz-
dalji, moja æelja pa je, da bi nekoË 
pri ironmanih priπel do πtevilke 20. 

»e pa ne, pa prav tako v redu. V tri-
atlonu sem izsanjal svoje πportne æe-
lje in vsaka nova dokonËana tekma 
je zame posebno darilo. 
Kolikokrat si do sedaj æe nastopil 
na SP Ironman in Ironman 70.3?

Na SP Ironman sem se uvrstil 
πestkrat, zaradi omejenih finanËnih 
zmoænosti (saj stroπke tekmovanja 
tekmovalci krijemo sami) pa na Ha-
vajih nastopil trikrat, na SP v Iron-
manu 70.3 pa bom letos prav tako 
nastopil tretjiË. »e sem priπtejem πe 

SP v dolgem duatlonu in dve deseti 
mesti na svetovnih prvenstvih, sem s 
svojo kariero zelo zadovoljen. 
Si na katerem od tekmovanj πe po-
sebej æeliπ nastopiti?

Ja, πe enkrat si æelim doæiveti Ha-
vaje, saj so otoËje in prijazni ljudje 
v meni pustili posebne spomine. Ko 
sva bila s Heleno leta 2003 tam pr-
viË in so mi v hotelu, kjer sva bivala, 
malo za πalo in malo zares, ponudi-
li sluæbo πportnega animatorja, sem 
za trenutek celo pomislil, da bi bilo 
lepo ostati, Ëe bi takπno ponudbo do-
bila desetletje in veË prej. Res je bilo 
samo za trenutek, saj sta naju doma 
Ëakala najina ≈havajca«.
Potovanja in nastopi na tekmova-
njih so polni dogodivπËin, ti je kate-
ri od pripetljajev, ki ni vezan ravno 
na tekmovanje, ostal πe posebej v 
spominu?

Priprava na tekmo ironman je 
navadno cel projekt in πe posebno 
dobro se spominjam ironmana ob 
Neæiderskem jezeru, ki se je meni 
povsem podrl, tudi zaradi lastnih 
napak. To je bila edina tekma, kjer 
sva oba s Kregarjem del proge pre-
plavala v prsnem stilu, saj se prosto 

zaradi orjaπkih valov praktiËno ni 
dalo. V menjalnem prostoru se mi 
je nato zataknila zadrga pri plavalni 
obleki, tako da so me na koncu slekli 
organizatorji in to tako, da so raztr-
gali zadrgo. Menjava s plavanja na 
tek je tako namesto treh minut traja-
la kar osem. Ves ta Ëas smo Ëofotali 
po travniku, ki ga je æe prejπnji dan 
zalila voda. Jezen in premoËen sem 
obul kolesarske Ëevlje in zajahal 
kolo, vendar Ëevljev kar nisem mo-
gel vpeti v pedala. Pogled na blokeje 
(spodnji del Ëevlja, ki ga vpenjamo) 

pa me je dokonËno ≈sezul,« saj sem 
bil obut v kolesarske Ëevlje za na-
vadno dirkalno in ne kronometrsko 
kolo (imam dvoje enakih Ëevljev, z 
razliËnimi blokeji).Vseeno nisem od-
stopil, ampak odkolesaril 90 kilome-
trov zgolj s poloæenimi nogami na 
pedala, se v tistih dveh urah in pol 
nekajkrat poπteno udaril, a le pri-
πel do druge menjave, se preobul v 
superge in odtekel πe mali maraton. 
Danes vem, da napake delamo po-
gosto in skoraj vsi, da pa se iz njih 
tudi veliko nauËimo., 
Komu gre poleg tvojih rednih tre-
ningov πe zahvala za tvoje πportne 
doseæke?

Najprej druæini, ki nekako pod-
pira mojo πportno pot in pa seveda 
sponzorjem, ki mi omogoËajo, da se 
πe lahko merim z najboljπim sveto-
vnim triatleti. 

Matica sedaj najprej Ëaka ne-
kaj dni aktivnega poËitka, potem 
pa spet trdo delo, ki je edina 
pot do uspeha na septembrskem 
svetovnem prvenstvu. VeË o 
Maticu in njegovih podvigih si 
lahko preberete tudi na njegovi 
spletni strani www.ironman.slo-
venia.com.

TOMAÆ PLANKO

Matic se je v zaËetku tedna vrnil s πpanske Majorke. Da ni le uspe-
πen menedæer podjetja PC Komenda, temveË tudi uspeπen triatlonec 
in πportnik, je ponovno dokazal z nastopom na poloviËnem ironmanu 
na Majorki. Izmed 206 tekmovalcev v svoji starostni kategoriji je za-
sedel odliËno tretje mesto, kar je bilo dovolj za vstopnico za nastop na 
svetovnem prvenstvu Ironman serije 70.3, ki se letos seli s Floride v 
Las Vegas. Do nastopa na SP v Las Vegasu so vodila le prva πtiri mesta 
v kategoriji, ostalih dvesto tekmovalcev pa bo moralo svojo priloænost 
iskati drugje. Po njegovem prihodu domov sem izkoristil priloænost in 
ga povpraπal o treningu, tekmi, Majorki, naËrtih za prihodnost.

Rok Koroπec
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Terme Snovik - Kamnik , Tel.:  +386 (1) 83 44 100
info@terme-snovik.si, www.terme-snovik.si

2-urno kopanje** Po izbiri termina
celodnevno kopanje** v okviru veljav-
prenosljiva vstopnica za 30 kopanj* nega cenika.

* 15 % popust velja za občane Kamnika in Komende.Te
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Doživetje, ki je blizu: 
po ceni in po kilometrih!

Kupon za 10 % popust na zgornjo ponudbo ** (velja ob predložitvi oglasa na recepciji)
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Tekma je tudi letos potekala 
v bliænji okolici Trebuπakove do-
maËije na nadmorski viπini 800m, 
v Ëudoviti neokrnjeni naravi, ki 
je predstavljala prijeten in spro-
πËujoË ambient tudi za obisko-
valce tekme. 

Tekmovalni dan so priËeli naj-
mlajπi v kategorijah do 7 (U7) in 
do 9 let (U9). Hani Kranjec Æa-
gar (Calcit Bike Team) je tokrat 

4. TUHINJSKI KROS 2011 

Mladi gorski kolesarji ponovno navduπili z borbenostjo, voljo in vztrajnostjo
Pod okriljem CALCIT BIKE TEAM-a je v nedeljo, 22. maja, v Rav-

nah v Tuhinjski dolini potekala druga dirka Pokala Slovenije za mlade 
do 17 let. Tuhinjski kros, Ëetrti po vrsti, je na πtart privabil 68 deËkov 
in deklic iz vse Slovenije, ki so skozi tekmo pokazali veliko spretnosti, 
volje in borbenosti na kolesu. Na veselje domaËih navijaËev pa so bili 
tudi letos najπtevilËnejπi in najmoËnejπi tekmovalci kamniπkega kluba 
Calcit Bike Team, ki so se ob koncu veselili petih zmag, πtirih drugih 
mest in enega tretjega mesta. Organizatorji so tekmovalni dan zakljuËili 
s πprintom, na πtart katerega so bili vabljeni vsi tekmovalci, zmaga v 
atraktivnem πprintu pa je pripadla Roku Koroπcu.

vnoviËno zmago v kategoriji U7 
odvzel Vit Felc iz Idrije, πe en 
Calcitovec Jaka Bernik pa je v 
isti kategoriji ob koncu zasedel 
3. mesto. Zmage v kategoriji U9 
se je veselil brat najmlajπega 
zmagovalca Maj Felc (Sloga 1902 
Idrija). 

V drugem πtartu so se v lov za 
najboljπa mesta podali tekmovalci 
v kategorijah do 11 in do 13 let. 
Blaæ Novak (Calcit Bike Team), 
ki je tekmo suvereno vodil od 
πtarta do cilja, si je tako v ka-
tegoriji do 11 privozil πe tretjo 
letoπnjo zmago. ≈Veliko sem vozil 
v zaveterju starejπih tekmovalcev, na 
kakπnem klancu me je malo zabilo, 
vendar sem celo dirko odpeljal brez 
veËjih teæav,« je tekmo na cilju 
pokomentiral Blaæ. Na zmagoval-
nem odru sta se mu pridruæila 
Matic Kranjec Æagar (Calcit Bike 
Team) in Lahajnar Matej (Slo-
ga 1902 Idrija), le 26 sekund za 
slednjim pa je v cilj pripeljal Æan 
Kranjec, prav tako tekmovalec 
domaËega Calcita. 

Prva tri mesta so si med deËki 
v kategoriji U13 razdelili MihaliË 
Anæe (Energijateam.com), Bine 
NemeËek (Uni team) in David 
Ivartnik (Energijateam.com), med 
deklicami pa je slavila KamniËan-

ka Katja Kranjec (Calcit Bike 
Team).

Kot zadnji so se s progo spo-
padli tekmovalci v kategorijah 
do 15 in do 17 let, ki pa so se 
podali v precej bolj ogorËen boj 
za najviπja mesta. Peter ZupanËiË   
(Calcit Bike Team, U17), ki se je 
uspeπno vrnil po poπkodbi in su-
vereno zmagal konec prejπnjega 
tedna v Zavrπnici, je uspeh pono-
vil tudi na domaËi tekmi. ≈Tekma 
je bila zanimiva, fiziËno in tehniËno 
precej zahtevna. Takoj po πtartu so 
mi trije tekmovalci pobegnili, ven-
dar sva po nesreËnem padcu Luke 
Puπnika z Blaæem Kadivcem ostala 
sama. Æe v naslednjem krogu sem na 
spustu napadel ter si priboril mini-
malno razliko, ki pa sem jo do konca 
dirke le πe poveËeval,« je tekmo 

zadovoljen pokomentiral Peter. 
Drugega in tretjega mesta sta se 
veselila Blaæ Kadivec in Berger 
Matej (oba Energijateam.com).

V mlajπi kategoriji (U15) sta 
kamniπki klub najbolj uspeπno 
zastopala Matic Osolnik in Anæe 
Kuret. Matic, ki je od πtarta 
do cilja vozil taktiËno zrelo, je 
tekmo zakljuËil na odliËnem 2. 
mestu, Anæe pa je bil peti. Zma-
govalec v tej kategoriji je postal 
Tratnik Bajt Miha (Sloga 1902 
Idrija).

Med deklicami v kategoriji 
U15 Tamara Sitar in Eva Jago-
diË nista imeli konkurence in sta 
tekmo zakljuËili kot prva ozi-
roma druga. Prav tako konku-
rence v svoji kategoriji U17 ni 
imela Tina Perπe, ki pa je tekmo, 
kot je povedala v cilju, vzela za 
dober trening, saj jo kaj kmalu 
Ëakajo prvi nastopi na tekmah 

svetovnega pokala. ≈Pred menoj 
je πe nekaj treningov, nato pa æe 
tekma svetovnega pokala v NemËiji, 
kjer si æelim uvrstitve med prvih 20,« 
je bila v cilju konkretna simpa-
tiËna 16-letna tekmovalka, ki za 
kamniπki Calcit uspeπno nastopa 
drugo sezono.

Luka Æele, Tinin klubski tre-
ner, temu dodaja: ≈Ker je to Tini-
na prva sezona, ko lahko nastopa v 
tako moËni konkurenci na najveËjih 
dirkah, je predvsem pomembno, da 
Tina v tej sezoni uËenja pridobi Ëim 
veË izkuπenj na Ëim veË dirkah, spo-
zna najteæje proge in se tako pribliæa 
svetovni eliti.« PrihajajoËe tekme 
svetovnega pokala pa bodo po 
mnenju Æeleta prikazale tudi 
jasno sliko o Tinini pripravlje-
nosti. 

Organizatorji pa so tudi le-
tos za konec tekmovalnega dne 
pripravili odprto tekmovanje 

v πprintu, ki pa ni bilo name-
njeno le mladim. Na kratki in 
atraktivni progi se je pomerilo 
31 tekmovalcev, ki pa so morali 
pokazati kar nekaj spretnosti in 
znanja na kolesu. Po izloËilnih 
bojih je ciljno Ërto prvi preËkal 
Rok Koroπec, takoj za njim pa je 
v cilj pripeljal πe en calcitovec 
Boπtjan Hribovπek.

≈Cilj vseh nas je pokazati mla-
dim, kako se lahko na kolesu uæiva 
in to nam oËitno uspeva. Priredi-
tev, kot je danaπnja, je le potrditev 
dobrega dela v klubu, kjer imamo 
veliko mladih gorskih kolesarjev, 
njihovo πtevilo pa se iz leta v leto 
samo poveËuje« je nedeljsko tek-
mo pokomentiral πportni direk-
tor Calcit Bike Teama Mohor 
Vrhovnik. 

NIKA VRHOVNIK

Peter ZupanËiË se je uspeπno vr-
nil po poπkodbi.

Takole vztrajni so bili tekmovalci v najmlajπih kategorijah (foto Grega 
Stopar)

Blaæ Novak na XC Tuhinj do tret-
je zaporedne zmage. 
Foto: Gregor. MikliË.

David JagodiË je bil najhitrejπi 
domaËin pod 9 let. Foto: Gregor 
MikliË

David Kadunc enostavno rad 
teËe in se giblje v naravi. Brez 
velike filozofije, zgolj z mislijo 
≈Ne pustim, da æivljenje teËe mimo 
mene, zato teËem z njim in to z na-
smehom«. Ker pa se Ëlovekove 
meje in zmoænosti premikajo na-
prej, ne Ëudi, da ga je v zadnjih 
letih ≈posrkalo« v ultramaratonske 
vode. David se je naπe 24-urne 

V 24 urah kar 24-krat na vrhu Primoæa
Kdor je mislil, da je lanskoletni rekord vzdræljivostne preizkuπnje 

24 ur Sv. Primoæa ∑ 22 vzponov Jureta Grmπka nemogoËe preseËi, se 
je krepko zmotil. Nov rekord je æe leto dni pozneje za kar dva vzpona 
presegel David Kadunc iz Ljubljane (letnik 1982), ki je bil z neverjetnimi 
24 vzponi in prehojenimi 192 kilometri ter premaganimi 10.000 metri 
viπinske razlike absolutni junak te vzdræljivostne preizkuπnje.

vzdræljivostne preizkuπnje udeleæil 
v sklopu priprav na legendarno 
Western States Endurance Run 
(100 milj po Ameriki), ki se je bo 
udeleæil 25.-26. junija letos. 

V petek, 6. maja, ob 17. uri 
je izpred Calcita proti vrhu Pri-
moæa krenilo 19 æensk in 46 mo-
πkih, ki so svojo pot zakljuËili ob 
isti uri naslednjega dne. Vsak s 

svojim πtevilom vzponov, vsi pa 
kljub izËrpanosti prijateljsko raz-
poloæeni in zadovoljni s svojimi 
doseæki. Vsi so dosegli svoj cilj, 
vsak po svojih najboljπih moËeh. 
Pot je od Calcitove vratarnice v 
dolini do vrha Sv. Primoæa, kjer 
so se pohodniki vpisovali v knji-
go, dolga 4 km z viπinsko razliko 
420 metrov. Letos je bilo pohod-
nikom, za razliko od prejπnjih 
let, naklonjeno tudi vreme, zato 
je bilo vzduπje πe bolj prijetno 
in sproπËeno. 

V moπki kategoriji so bili za 
zmagovalcem Davidom Kadun-
cem najboljπi: Igor Alpner iz Go-
diËa (1968) ∑ 23 vzponov, Peter 
Macuh iz Ljubljane (1961), To-
maæ Cukjati iz Kamnika (1974) 
in lanskoletni zmagovalec Jure 
Grmπek s Kriæa (1981) ∑ vsi po 20 
vzponov. 

Sledili so Izidor Cimerman iz 
Podgrada pri Ljubljani ∑ 18 vzpo-
nov, Damjan Zore iz Kamnika 
∑ 16 vzponov, Franci Suπnik iz 
Kaliπ ∑ 15 vzponov, Mirko Zajc 
iz Podgorja ∑ 13 vzponov. 

12 vzponov so dosegli: Miro 
Hribernik iz Depale vasi, Mar-
jan Grojzdek z Duplice in Aleks 
Podgorπek iz Kamnika.

11 vzponov: Roman Lebar iz 

MoravË, Lojze Peterlin iz Pre-
serij, Simon Skalar iz Kamnika 
in Sebastijan Poljanπek iz Rado-
melj.

9 vzponov: Vinko Plevel s 
Kriæa in Martin Vodlan iz Pod-
gorja.

8 vzponov: Ludvik Us iz Me-
kinj, Joæe VrtaËnik iz Ljubljane, 
Andrej JegliË z Duplice, Aleπ Kr-
mavner iz Krtine, Matej Hribar 
iz Kamnika, Luka UraniË iz Go-
diËa (2001, najmlajπi udeleæenec). 

7 vzponov: Metod Vodlan 
iz Podgorja, Andrej Albreht iz 
Kamnika, Iztok JaksetiË iz Go-
diËa (s kolesom), Bojan Kramar 
iz Kamnika, Miro Kern iz Ko-
mende, Tone Hribar iz Vrhpolj, 
Tine ©trajhar iz ©marce (1998), 
Tadej Zorman iz ©marce (1998), 
Matej ©lebir iz Stranj (2001) in 
Igor Tonin iz Kamnika.

6 vzponov: Brane Hribar iz 
Kamnika, Vojko Hacler iz Kam-
nika, Joæe ©krabar iz Æupanjih 
njiv, Marjan Novak iz Kamnika, 
Franc Zajc iz Preserij pri Domæ-
alah, Janez Rus iz Stranj, Duπan 
Fiderπek iz Kamnika, Aleπ RoæiË 
iz Doba, Klemen Mav iz Preloga; 
5 vzponov: Jure Koπir iz Nakle-
ga in David Jeran iz Kamnika; 4 
vzponi: Luka Koπir iz Naklega, 
3 vzponi: Viki Mav z Vira pri 
Domæalah ter 2 vzpona: Darko 
Kos z Vira pri Domæalah.

Pri æenskah je zmagala Polona 
Mlakar iz Podutika pri Ljubljani 
(1985) s 16 vzponi, druga je bila 
Helena Bogataj iz Mekinj (1967) ∑ 
s 15 vzponi in tretja Jana PavliË iz 
BuËa (1954) s 13 vzponi. Sledile so 
Anka Hribar iz Vrhpolj in Nina 
Poncelj iz Kamnika ∑ 11 vzponov, 
10 vzponov Nuπka Zajc iz Pre-
serij, 9 vzponov Mirjam Moæina 
iz ©marce, 8 vzponov Martina 
Hlastec Vodlan iz Podgorja in 
hËi Katja (2001), mama Slavka 
Vodlan, prav tako iz Podgorja, je 
opravila 7 vzponov, 6 vzponov 
so opravile Marta Zajc iz Pre-
serij, Minka Kramar iz Kamnika, 
Marta Fiderπek iz Kamnika in 
Monika Mav iz Preloga. 

3 vzpone so opra-
vile Joæi Koπir iz 
Naklega, Ana Kos 
iz Vira in Damja-
na RadiË iz TræiËa, 
2 vzpona Nevenka 
KavËiË iz Domæal in 
en vzpon Anja Jerin 
iz Kamnika.

Kot zanimivost 
naj navedemo, da je 
zmagovalka Polona 
Mlakar hodila vso 
noË, Helena Bogataj 
je πla domov spat 
za dobri dve uri in 
nato spet gor-dol, 
najmlajπi udeleæenci 

pa so radi poËili v stari kmeËki 
sobi pri topli kruπni peËi... Ve-
Ëini pohodnikov je proti koncu 
povzroËala teæave predvsem hoja 
v dolino.

Za prijeten zakljuËek ter 
okrepËilo utrujenih, a zadovolj-
nih pohodnikov sta na vrhu Sv. 
Primoæa gostoljubno poskrbela 
oskrbnik okrepËevalnice Peter 
UrπiË iz gostilne Pri planinskem 
orlu in Darko Kos z Vira. Stane 
Vidmar je zapel veËne zimzele-
ne in pohodniki so peli z njim. 
Peter je hvaleæen vsem, ki so s 
svojim prispevkom omogoËili iz-
vedbo te tradicionalne prireditve, 
æe pete po vrsti ... 

ANITA MEJA»

Najboljπi v moπki kategoriji (z leve): TretjeuvrπËeni Peter Macuh, Jure 
Grmπek in Tomaæ Cukjati, vsi z 20 vzponi, zmagovalec David Kadunc z 
rekordnimi 24 vzponi in Igor Alpner, ki je bil drugi s 23 vzponi.
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Najboljπe med æenskami (z leve): Helena Boga-
taj iz Mekinj s 15 vzponi, zmagovalka Polona 
Mlakar s 16 vzponi in Jana PavliË iz BuËa s 13 
vzponi. (Foto: Mihela JegliË). 



12 27. maj 2011 ŠPORT

H2O POLO NOVICE 

Mladinci drugi v Sloveniji
Vaterpolisti Kamnika so osvojili drugo mesto v dræavi. Na zadnjem 

turnirju v Kranju so gladko premagali AVK Olimpija. V zadnji od-
loËilni tekmi so se pomerili z Branikom iz Maribora. Kamniπki ekipi 
bi naslov prvaka prinesel æe neodloËen rezultat, zaËetek tekme je 
bil kamniπki, toda pomemben je bil konËni rezultat, ki pa je bil 
pisan na koæo MariborËanom, konËni rezultat 18:12 za Branik. Vsi 
smo priËakovali zmago, toda naredili smo preveË napak v obrambi. 
Rezultat kljub temu ni slab, za nami so bile ekipe, ki imajo zimski 
bazen pred svojim pragom, na roko nam ni πel niti termin igranja 
turnirja, saj v zadnjem mesecu ekipa ni bila v polnem tekmovalnem 
ritmu, po izpadu iz konËnice nismo imeli veË pravih tekem, nismo se 
mogli dogovorit za dobre trening tekme in vse skupaj je botrovalo 
porazu. Sedaj komaj Ëakamo, da se odpre kamniπki bazen Pod skalo, 
da se dobro pripravimo za ostale finale.

Trenutno se pospeπeno pripravljamo na 18. dan vaterpolistov Slove-
nije, ki bo 24. in 25. junija. Na prireditvi bodo igrali vaterpolisti vseh 
kategorij. ©portni dogodek bodo popestrili tudi nastopi glasbenih 
skupin v petek zveËer, blues rock skupina Middle finger, v soboto 
popoldne nas bodo zabavali Veseli Podgorci in Toni Tuhynski. Preko 
poletja bo VD Kamnik organiziral tudi veË programov za preæivljanje 
prostega Ëasa, pripravljamo πtiri termine celodnevnih taborov, poletno 
vaterpolo πolo in poletno vaterpolo plavalno πolo.

DARE

PrepriËljiva zmaga tekaËev 
KGT Papeæ na 20. gorskem 
teku na Osolnik in dræavnem 
prvenstvu za veterane

Kar 120 tekaËev se je 15. maja v deæevnem in mrzlem dopoldnevu pome-
rilo na blatni in spolzki progi od GodeπiËa do Osolnika (4,7 km, vzpon 525 
m) za Pokal Slovenije v gorskih tekih in dræavno prvenstvo za veterane.

V razliËnih kategorijah je teklo kar 29 tekaËev KGT Papeæ, ki so ponovno 
dokazali formo in dosegli zavidljive rezultate. 

V Ëlanski konkurenci je zmagal Sebastjan Zarnik ( 25:36,80), ki je bil s svo-
jim rezultatom zelo zadovoljen, tretje mesto pa je zasedel Gaπper Bregar. 
Oba sta tudi aduta za kvalifikacije v reprezentanco Slovenije za svetovno 
prvenstvo. Peti je bil Klemen Triler, osmi Uroπ Tomec, petnajsti Andraæ 
Tuπek. Med Ëlanicami je bila Ela Tonin Mali tretja. Tudi mlajπi veterani so 
se odrezali odliËno: tretji je bil Marjan ZupanËiË, peti Metod Bregar, deveti 
Igor ©alamun, dvanajsti Bojan Koæuh, sedemnajsti Bojan Kramar. 

Med starejπimi veterani pa sta Ivan Urh in Bojan Kemperl vsak v svoji 
kategoriji dosegla naziv veteranskega dræavnega prvaka, ker je tekma πtela 
tudi za veteransko dræavno prvenstvo. 

Med mladinci je bil prvak Domen Zupan, Anæe BoæiË je bil sedmi, Aljaæ 
Koæuh pa osmi. 

Tudi v mlajπih kategorijah je na zmagovalnih stopniËkah prevladovala 
klubska rumena.

Pri mlajπih deËkih/deklicah sta prepriËljivo zmagala Ana MiloviÊ (3:50,70) 
in Klemen Golob (3:37,90), ki sta podrla tudi dosedanja rekorda proge (600 
m). Klemenu sta se na zmagovalnih stopniËkah pridruæila πe Rok Suπnik na 
drugem mestu in Matej ©lebir na tretjem, Ëetrto in peto mesto pa sta za-
sedla Luka UraniË in Igor CosiÊ. Pri mlajπih deklicah je bila tretja Iris KreË, 
Tjaπa »iroviÊ pa Ëetrta, Ëetrti med deËki pa je bil tudi Uroπ »iroviÊ.

V kategoriji starejπi deËki je odliËno drugo mesto pritekel Aljaæ BoæiË, 
Matevæ ©krtiË je bil osmi. Pri starejπih deklicah je bila tretja Karmen Orehek, 
sledili sta Diana Kotnik in Suzana Orehek. 

OdliËni doseæki kaæejo na trdo delo tekaËev in njihovih trenerjev, po-
nosni smo na vas!

MIRA PAPEÆ 
Foto: MIRAN ©KRTI»

V Mariboru je v skoraj 
zimskih razmerah, v le ne-
kaj stopinj nad niËlo, de-
æju in vetru, πtartalo okrog 
150 tekmovalcev za naslov 
dræavnih ekipnih prvakov. 
Vsak tekmovalec je opra-
vil celoten triatlon, rezul-
tati so se seπteli. Tako kot 
æe v lanskem letu, sta med 
æenskimi in moπkimi eki-
pami naslov osvojili ekipi 
TK Ribnica. Na drugo me-
sto absolutno so se uvrstile 
triatlonke TK Trisport Al-
prem 1 (Maruπa Klemenc, 
Katarina Ogrin, Liza Ur-
πiË). Mladinke so v svoji ka-
tegoriji zmagale. Na tretje 
mesto med mladinkami so 
se uvrstile precej mlajπe 
tekmovalke TK Trisport Alprem 
2 (Kristina UrπiË, Katarina Hu-
mar, Tinkara Capuder). Tretje 
mesto med Ëlanicami so osvojile 
Maja Dobovπek, Polona Strnad 
in Barbara Galjot in peto mesto v 
kategoriji mladink ekipa TK Tri-
sport Alprem 3 (Nika BavËar, Tea 
Bela KoËar, Katarina Spruk).

OdliËno tretje mesto absolutno 
je osvojila moπka ekipe TK Tri-
sport Alprem 1 (Matija Meden, 
Simon Koæelj, Rok Vrhovnik). 
Ekipa v sestavi Leon Obreza, 
Matevæ Planko in Jan Lipovπek 
so osvojili tretje mesto v kategoriji 
mladincev. Vidna mesta v konËni 
razvrstitvi so osvojile tudi ostale 
moπke ekipe trojk Grega Zore, 
Peter MandiË, Domen Hribar; 
Miha Rojc, Miro Kregar, Ivan 
Maradin; Klemen MoËnik, Luka 
Bela KoËar, Mark MandiË; Jaka 
PauliË, Domen Obreza, Klemen 
Bojanc.

Mlajπi tekmovalci TK Trisport 

ZANJU NI DNEVA BREZ 
©PORTA

Matevæ Planko in Tinkara Capuder sta uËenca 7. oz. 6. razreda O© Frana 
Albrehta, katerih imeni lahko zadnja leta veËkrat zasledimo na πportnih stra-
neh ne samo lokalnih, paË pa tudi vseslovenskih Ëasnikov. Oba sta namreË 
zagrizena πportnika, Ëlana triatlonskega kluba TRISPORT ALPREM. Vendar pa 
nista uspeπna le v triatlonu, ki ga trenirata æe od svojega sedmega leta. Od-
mevne uspehe dosegata tudi v teku, kjer je konkurenca precej moËnejπa.

Tako sta Matevæ in Tinkara na prvenstvu Slovenije v krosu za O©, ki se je 
odvijalo pretekli teden v Novem mestu, ugnala vso konkurenco. Matevæ je 
na 1.000 metrski progi v kategoriji uËenci letnik 1998 zmagal s Ëasom 3:30,8, 
Tinkara pa si je z 19 sekund slabπim Ëasom pritekla 1. mesto v kategoriji uËen-
ke letnik 1999 (uspeh kamniπkih triatloncev je s 3. mestom v kategoriji 1998 
letnic dopolnila njuna odliËna klubska kolegica Kristina UrπiË). Da doseæek na 
prvenstvu Slovenije ni bil le sluËaj, pa dokazuje tudi njuna uvrstitev na finalno 
atletsko tekmovanje, kjer se bosta 1. junija z vrstniki pomerila πe v teku na 
600 oz. 300 metrov.

Matevæ in Tinkara pravita, da si ne predstavljata dneva brez πporta. TeËeta, 
kolesarita ali plavata praktiËno vsak dan. Treningi triatlona potekajo vse dni v 
tednu razen nedelje, ki pa je obiËajno zasedena s tekmovanji. 

Povpraπali smo ju, ali jima ob πoli in delu doma ostane 
sploh πe kaj Ëasa za druge aktivnosti?

Matevæ: Najraje imam triatlon, πe posebej rad teËem. V πoli obiskujem in-
teresno dejavnost, kjer skaËemo na mali proæni ponjavi. Pozimi se veselim 
dni, ko se z druæino podamo na tekaπke smuËi. Moj najljubπi kraj so RateËe 
z okolico. Zadnje Ëase pa uæivam tudi v kajaku, vendar ga veslam po jezerih. 
Tudi za to imam najljubπi kraj - Vrbsko jezero. Sicer pa sem rad zunaj, precej 
berem in zbiram znamke.

T i n k a r a :  P o m e m b n o 
mi je, da se nekaj dogaja. 
Rada imam veliko πportov. 
Na prvem mestu je triatlon, 
treniram pa tudi πportno ple-
zanje. Pozimi rada bordam, 
smuËam, teËem na smuËeh, 
drsam... Poleti pa tudi rolam, 
se vozim s skirojem. Vedno 
pa se najde Ëas za druæenje s 
prijatelji, gledanje televizije 
in za Facebook.

Kako usklajujeta 
πolske obveznosti?

Matevæ: Prav mi pride 
status πportnika. Vem, da je 
prva πola in πele potem meni 
ljubπi πport.

Tinkara: ©ola je seveda na 
prvem mestu. DrugaËe pa za 
enkrat πe speljem.

Kateri πportni 
doseæek vama 
je ostal najbolj v 
spominu? 

Matevæ: Najbolj sem po-
nosen, ker sem lani dosegel 
zmago na uliËnem teku Ljub-
ljanskega maratona. Prema-

gal sem veË kot 380 vrstnikov in zadnjih nekaj metrov sem gledal nazaj, ker 
ni bilo videti nikogar v moji bliæini.

Tinkara: V lepem spominu mi je ostalo πportno priznanje obËine Kamnik, ki 
sem ga dobila za tretje mesto na dræavnem prvenstvu v plezanju. Pa tudi lani 
doseæeno tretje mesto v mednarodni plezalni ligi mi veliko pomeni.

Kakπna pa je prehrana odraπËajoËega πportnika?
Matevæ: Jem podobno kot vrstniki, velik poudarek (ker mami teæi) pa dajem 

na to, da dovolj pijem.
Tinkara: Zame je prehrana obiËajna. Pojem veliko sadja in zelenjave. Mami 

pa se vseskozi pritoæuje, da ne pojem dovolj.
©tevilni vrstniki vama verjetno zavidajo, da lahko pojesta neomejeno Ëo-

kolade, sladoleda?
Matevæ: Nisem pretiran sladkosned in kadar imam potrebo po sladkem, 

jo tudi zadovoljim.
Tinkara: MogoËe. Sicer pa nisem prevelika ljubiteljica sladkarij.
Sklepam, da si v vajini poklicni prihodnosti æelita delati na podroËju πpor-

ta?
Matevæ: Da. Tako, kot si ne predstavljam mojega æivljenja brez πporta, si 

tudi poklica, ki ga bom nekoË opravljal, ne morem predstavljati. Kaj to bo, 
πe ne vem.

Tinkara: Bomo videli kako se bo πe vse skupaj obrnilo.

NOVICA: Matevæ je minulo soboto v avstrijskem St. Pöltnu 
na triatlonu v svoji kategoriji osvojil prvo mesto. 

ISKRENE »ESTITKE!

Alprem so tekmovali v akvatlo-
nu. OdliËno so nastopili:

ml. deklice: 1. Neæa Mohar Gra-
diπek, 3. Tara MandiË, 5. Karin 
Dobovπek, 6. Gaja Stanovnik

ml. deËki: 1. Nejc Flis, 2. Ga-
πper Zajc, 4. Domen Bojanc 

deklice: 1. Tjaπa VrtaËiË, 2. 
Gaja Perko, 3. Nejka Spruk, 5. 
Urπka Brnot, 7. Æana MandiË 

deËki: 2. Jan ©krjanc, 4. Jan 
UrπiË, 6. Æiga Berlec, 8. Teo Flis

Iskrene Ëestitke vsem tekmo-
valcem, ki so kljub zelo slabe-
mu vremenu odliËno tekmovali. 
Njihove priprave so usmerjene 
v prihajajoËe tekme, ki jih v teh 
mesecih ni malo. ©e posebej po-
memben pa bo nastop na doma-
Ëih tleh - na Triatlonu Kamnik 3. 
julija. Organizacijske priprave so 
v polnem teku. Organizator pri-
Ëakuje πtevilËno udeleæbo doma-
Ëih in tujih triatloncev. Vsekakor 
dogodek vreden ogleda! 

ROMANA CAPUDER

EKIPNO DRÆAVNO 
PRVENSTVO V TRIATLONU

Maruπa Klemenc na kolesarskem delu 
proge.

Sebastjan Zarnik, zmagovalec v Ëlanski kategoriji, tretjeuvrπËeni je 
Gaπper Bregar.

Domen Zupan, zmagovalec 
med mladinci.

Ana MiloviÊ, zmagovalka med mlajπimi deklicami, tretja Iris KreË.

PrepriËljiva zmaga mlaj-
πih deËkov (1. Klemen 
Golob, 2. Rok Suπnik, 3. 
Matej ©lebir)

Veteranska dræavna prvaka: Ivan Urh in Bojan Kemperl.

V sredo, 11. maja, se je 7 uËencev O© Frana Albrehta udeleæilo 
ekipnega dræavnega prvenstva v krosu. Tekma je potekala na po-
sestvu Kmetijske πole Grm, ki nam je postreglo s Ëudovito okolico 
in z odliËno pripravljeno progo. Æe med voænjo so se uËenci prav 
po dolenjsko dogovorili, da bodo prav vsi tekmovali na ≈muË« in 
obljubo tudi dræali. Tinkara Capuder in Matevæ Planko sta v slogu 

izkuπenih tekmovalcev premagala veË kot 120 svojih vrstnikov in tako 
poskrbela, da je ime naπe πole odmevalo preko zvoËnikov v uπesa 
πtevilnih gledalcev ob progi. S 3. mestom v svoji kategoriji je svoj 
deleæ dodala Kristina UrπiË. Tudi Jakob, Æiga, Mark in Tjaπa so se 
borili po svojih moËeh in pustili peËat na dolenjski progi. Na tekmi 
smo se poËutili olimpijsko. UËenci so pokazali, da se bodo zaradi 
svojega talenta, trdega dela in neizmerne æelje olimpijsko poËutili 
πe velikokrat. 

»estitamo!

Mala ekipa z veliko æeljo

VATERPOLSKO DRUŠTVO
KAMNIK

POLETNA VATERPOLO ŠOLA
27. 6. 11 - 31. 8. 11 Trening vaterpola
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27. 6.11 - 1. 7. 11, 4. 7. 11 - 8. 7. 11,
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POLETNA VATERPOLO PLAVALNA ŠOLA
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Iz odbojkarskih vrst
Calcit volleyball prevzema 
primat v mlajπih kategorijah

Na prvi tekmi v letoπnjem letu za evropski mladinski pokal v Echmiaz-
dinu v Armeniji, ki je potekala od 16. do 21. maja, je slovenska kadetska 
ekipa v sestavi VrhniËan Jan Rijavec, KamniËan Klemen ©trajhar in Lo-
gatËan Kristjan Bauer v razburljivem finalu premagala Italijo in osvojila 
zlato medaljo v ukrivljenem (olimpijskem) loku. 

V kvalifikacijah so dosegli tudi nov evropski rekord 3927 krogov in 
izboljπali italjanskega za 8 krogov. V Ëetrtek, 19. maja, pa je za veliko 
preseneËenje poskrbel kadet Klemen ©trajhar, Ëlan LK Kamnik, ki je s 
svojim ukrivljenim lokom za las zgreπil finalni dvoboj med posamezniki, v 
boju za bron pa suvereno zmagal in postal dobitnik bronaste medalje za 
Slovenijo. Dan prej nas je med posamezniki razveselil tudi Aljaæ Mavsar s 
sestavljenim lokom, ki je prav tako osvojil bronasto medaljo

V sredo, 18. maja, so nas fantje razveselili æe z uspehom v samih kvali-
fikacijah. Najbolje se je uvrstil Jan Rijavec, ki je po koncu kvalifikacij vodil 
in s fantastiËnim rezultatom 1353 krogov postavil nov evropski rekord, 
hkrati pa kar za 50 krogov popravil 19 let star slovenski dræavni rekord - 
1304 kroge, ki ga je imel v svoji lasti nekdaj odliËni lokostrelec iz Maribora 
Peter Koprivnikar. Klemen ©trajhar se je s 1305 krogi uvrstil na odliËno  
4. mesto, Kristjan Bauer pa s 1270 krogi na 13.mesto.

Seπtevek vseh treh rezultatov 3927 krogov je naπe fante med ekipami 
postavil na sam vrh v kvalifikacijah med 9. evropskimi ekipami. Razveselili 
smo se podatka, da je ta seπtevek pomenil πe en nov evropski rekord.

Jan Rijavec je osvojil tudi nova dva dræavna rekorda na razdalji 50m 
(333 kroge) in 30m (355 krogov), ki ju je od leta 1993 imel v svojih ro-
kah nekdaj uspeπni kamniπki lokostrelec in udeleæenec OI v Atlanti Matej 
Krumpestar.

In kdo so ti trije fantje, ki zadnji dve leti tako uspeπno zastopajo slo-
venske barve v mladinskih vrstah? Jan Rijavec, Ëlan LK Logatec, in Klemen 
©trajhar LK Kamnik, Ëlan sta dijaka 2. letnika πportne gimnazije ©iπka, 
Kristjan Bauer, prav tako Ëlan LK Logatec, pa je dijak 3. letnika ©olskega 
centra Postojna. To so trije prijatelji: umirjeni Jan, temperamentni Klemen 
in nasmejani Kristjan, Uspeπna trojka treh tako razliËnih karakterjev, ki 
drug brez drugega v ekipi ne morejo uspeπno delovati.

Fantje, æelimo vam πe veliko takπnih uspehov!                            LKK

Priprave na 5. Maraton Alpe Scott, ki se bo zgodil v nedeljo, 3. juli-
ja, so v polnem teku. »lani Kolesarskega druπtva Alpe - organizatorja 
prireditve pa se v teh mesecih udeleæujejo tudi cestnih amaterskih dirk 
po Sloveniji in æe v svoji prvi sezoni dosegajo odliËne rezultate. Cestno 
amatersko ekipo KD Alpe so v druπtvu ustanovili z namenom zdruæevanja 
rekreativnih kolesarjev s tekmovalnimi ambicijami, prav vseh 7 Ëlanov, 
kolikor jih ekipa v tem trenutku πteje, pa je na dosedanjih tekmah æe 
stalo na stopniËkah. 

Nina Mermal, Aljaæ GorËan, Aljoπa GriËar, Marko Maze in Luka Pu-
stoslemπek so kolesarsko sezono zaËeli konec aprila na 44 km dolgi dir-
ki v okolici Domæal in MoravË. Na razgibanem terenu z veliko kratkimi 
strmimi klanci in nevarnimi hitrimi spusti je Nina osvojila tretje mesto 
med mlajπimi æenskami, Aljaæ pa drugo mesto v svoji starostni kategoriji 
amaterji A. Ker je bila to za oba prva kolesarska dirka, je rezultat πe toliko 
pomembnejπi. 

Nina je bila odliËna tudi teden dni pozneje na dveh dirkah slovenske-
ga pokala v Slovenskih Konjicah. V enem dnevu je kar dvakrat stala na 
zmagovalnih stopniËkah, saj je v dopoldanskem kronometru osvojila od-
liËno drugo mesto, popoldan pa je bila πe tretja na vzponu med mlajπimi 
æenskami. 

Pravi ekipni uspeh pa so Ëlani KD Alpe dosegli drugo majsko soboto 
na dirki ob Blejskem jezeru. Aljoπa z drugim mestom, Nina in Luka pa sta 
dirko zakljuËila kot tretja v svoji kategoriji. Aljoπa se je izkazal tudi dan 
pozneje, ko je na dræavnem prvenstvu v kronometru v Kamniπki Bistrici 
v deæevnem in hladnem vremenu ob koncu osvojil tretje mesto. 

V druπtvu so πe posebej ponosni na Nino, Aljoπo in Aljaæa, saj gre za 
zelo mlade tekmovalce, ki πele pridobivajo izkuπnje, letoπnja sezona pa 
je za njih hkrati prva tekmovalna sezona.

Prvi vrhunec sezone sledi konec maja, ko bo v Murski Soboti potekalo 
dræavno prvenstvo v cestni voænji na teæavni in selektivni kroæni progi. 
V druπtvu so mnenja, da je, po πtevilnih osvojenih drugih in tretjih me-
stih, napoËil Ëas, da nekdo izmed Ëlanov KD Alpe obleËe cenjeno majico 
dræavnega prvaka v barvah slovenske trobojnice.

Rok v Italiji do senzacionalne zmage, Tina Ëetrta
Poleg senzacionalne zmage Roka Koroπca na mednarodni tekmi 

italijanskega pokala v krosu v Lugagnanu (veË o tem si lahko pre-
berete v intervjuju z Rokom Koroπcem v tej πtevilki), se je zelo 
dobrega rezultata v Italiji veselila tudi Tina Perπe. Tekmo je med 
mladinkami zakljuËila na sicer nehvaleænem 4. mestu, kljub temu pa 
so letoπnji rezultati mlade calcitove tekmovalke, ki se na tako visok 
in zahteven nivo tekem πele privaja, zares odliËni. Tinin glavni cilj 
ostaja, tako kot za Koroπca, svetovno prvenstvo v ©vici, pred tem pa 
bosta oba odpeljala πe nekaj tekem svetovnega pokala ∑ prve so na 
sporedu æe konec maja v NemËiji. 

Blaæ in Peter do suverene zmage na XC Zavrπnica
Drugo majsko soboto je v Zavrπnici pri Æirovnici potekala prva 

tekma slovenskega pokala v krosu za mlade do 17. let. Tekmovalci 
Calcit Bike Teama, ki so bili tudi tokrat najπtevilËnejπi, so dosegli kar 
5 zmag, 3 druga in eno tretje mesto.

Na tekmi, ki jo je æe tradicionalno organiziral Kolesarski Klub 
Zavrπnica, sta se posebej izkazala Peter ZupanËiË in Blaæ Novak, ki 
sta, vsak v svoji kategoriji, dosegla suvereni zmagi, z nastopom pa 
napovedala, da ju bo v nadaljevanju sezone teæko premagati. Peter 
v kategorij U17 in Blaæ v kategoriji U11 sta z nastopom prikazala 
premoË tako v tehniki voænje kot tudi v fiziËni pripravljenosti.

Jerry v Pragi uspeπno v BMX sezono
Prvi vikend v maju je v Pragi na »eπkem potekal 5. in 6. krog 

evropskega pokala z BMX kolesi, na katerem se je zbralo kar 550 
tekmovalcev iz 24 dræav sveta. Slovenijo je v kategoriji Challenge 
Cruiser 30-39 uspeπno zastopal calcitovec Tomaæ Jeras, ki je sobotno 

Letoπnji maj si bodo kamniπki ljubitelji odbojke πe kako zapomnili, 
saj je po koncu Ëlanske sezone eksplodiralo v mlajπih kategorijah, ki v 
zakljuËnih dvobojih tekmovanj ne poznajo besede poraz in so si nadeli 
kar dva naslova dræavnih prvakov. Tudi zato imajo tokrat mladi pred-
nost pred dogajanjem v Ëlanskih ekipah.

Najmlajπi calcitovci najboljπi v Sloveniji
V kamniπkem Calcit Volleyballu 

æe nekaj desetletij odliËno delajo 
tudi v mlajπih kategorijah. Ob obi-
lici drugih in tretjih mest v vseh 
kategorijah se jim na sam vrh πe ni 
uspelo zavihteti. A zdaj je to pre-
teklost. Najmlajπi Calcitovci so na-
mreË na finalnem turnirju na Bre-
zovici presegli vsa priËakovanja in 
okoli vratu jim je æupan Brezovice 
Metod Ropret nadel zlate medalje. 
KamniËanom sicer v kategoriji 25. 
ekip v letoπnji sezoni ni πlo vse 
gladko, saj so se morali v polfinale 
uvrstiti preko repesaæa, a od pol-
finala naprej so bili neustavljivi. Na 
finalnemu turnirju so v polfinalu 
premagali ekipo Triglava, proti ka-
teri so sicer letos æe izgubili, a so jih tokrat gladko premagali. V veli-
kem Finalu, ko so vsi priËakovali zmago domaËinov (le ti so KamniËane 
letos æe trikrat premagali), pa so Calcitovci zaigrali letos najbolje, πe 
posebej najboljπi igralec turnirja Matic Sadjak, v tretjem odloËilnem 
setu nadigrali domaËo ekipo in si ob koncu tekme zasluæeno skoËili 
v objem, saj so tako osvojili peti naslov Dræavnih prvakov za Calcit 
Volleyball, a prvega v mlajπih kategorijah. Zlati kamniπki fantje: Matic 
Sadjak, Jakob Kutnar, Matija Lakner, Drejc Cvetko, Peter Kadunc, Nik 
©tebe, Maj Drolc, Noel Cerar, Jakob Krt in Nejc Kutnar, so zaigrali na 
turnirju, omenimo pa πe πtiri, ki prihajajo: Jure KavËiË, Matic Toni, Nejc 
Krmavnar in Timotej Rauter; trener Jure Sitar.

Samo teden dni do drugega naslova Calcit Volleyballa
Samo teden dni po slavju najmlajπe kamniπke fantovske ekipe 

pa so njihov uspeh dopolnila dekleta v mali odbojki na Finalnem 
turnirju v BraslovËah. V prvi polfinalni tekmi Finala je bila ekipa 
Neptun moËnejπa od domaËink. V drugi tekmi pa sta se pomerili 
ekipi NKBM Branik in Calcit Volleyball. Prvi set so na razliko dobile 
igralke iz Kamnika. V izredno izenaËeni tekmi, polni preobratov, 
atraktivnih potez in poærtvovalne igre so na koncu ostale bolj zbra-

Na evropskem mladinskem pokalu v lokostrelstvu

Ekipna zlata medalja 
za Slovenijo in bronasti 
medalji med posamezniki 

Priprave na Maraton Alpe Scott 
v polnem teku, uspeπni tudi Ëlani 
amaterske cestne ekipe KD Alpe

Ekipa KD Alpe uspeπno zaËenja sezono.

Zavrπnica∑Lugagnano∑Praga∑Vodice ∑  
od tu in tam iz Calcit Bike Team-a

tekmo z dobrimi voænjami zakljuËil na odliËnem 2. mestu, drugi dan 
pa je tekmovanje zaradi padca konËal na skupnem 7. mestu.

≈Z rezultati sem zadovoljen, nisem pa zadovoljen s samimi voænjami,« 
je tekmo pokomentiral Tomaæ Jeras - Jerry. ≈Opaæam, da me pred 
svetovnim prvenstvom na Danskem Ëaka πe ogromno trdega dela. Veliko 
izgubljam na samih πtartnih vratih, saj temu letos πe nisem uspel posvetiti 
potrebne pozornosti, prav tako πe ni dovolj izpiljena sama tehnika.« Kot 
πe dodaja Jeras, je rezerve πe veliko, vse pa bo v naslednjih dveh 
mesecih posveËeno treningu in projektu izgradnje nove BMX steze 
v Ljubljani, pri katerem intenzivno sodeljuje. 

Jeras je v Pragi nastopil æe teden poprej na dveh dirkah Praha 
International Cup 2011, kjer se je boril z mladci kategorije 16+ ter 
ob koncu osvojil 2. in 5. mesto.

ne KamniËanke. V drugem nizu so MariborËanke igrale praktiËno 
brez napak, KamniËankam pa igra nikakor ni stekla, tako da je o 
zmagovalcu tudi v drugi polfinalni tekmi odloËal tretji niz. Visoke 
igralke iz Maribora so zaËele bolj zbrano in povedle 5:1. A to za 
Calcitovke ni bilo dovolj. KamniËanka Tjaπa TiËar se je razigrala v 
napadu in gledali smo πe eno napeto konËnico. Tudi tokrat so mlade 
KamniËanke v konËnici pokazale veË zbranosti in samozavesti in si 
priborile nastop v finalu ter tako vsaj malo maπËevale poraz Ëlanske 
ekipe v finalu DP. V boju za tretje mesto je nato NKBM Branik 
premagala ekipo iz BraslovË. 

Finalno tekmo so bolje zaËele KamniËanke in si priborile æe lepo 
prednost. Ko je æe vse kazalo na gladko zmago, pa so v preveliki æelji 
popustile in naredile kar nekaj napak. Igralke Kanala so nezbranost 
izkoristile in se nevarno pribliæale. Ob buËni podpori navijaËev, ki 
so bili vseskozi peti igralec Calcit Volleyballa, so se KamniËanke 
spet zbrale. Ana ©poljariË se je izkazala na servisu, Ana Pibernik v 
obrambi, Neli ©ubelj na podaji in Tjaπa TiËar v napadu in prvi set je 
bil dobljen. V drugem setu sta se pomerili drugi postavi. Klara Jordan 
in Eva Laniπek sta bili nereπljivi uganki za mlade igralke iz Kanala 
in razlika je naraπËala in naraπËala, tako da se je slavje na tribunah 
zaËelo æe veliko pred zadnjim sodnikovim piskom. Dræavno prvenstvo 
je zakljuËila z dvema odliËnima servisoma mini igralka Calcit Vol-
leyballa Tajda Kladnik. Igralke Calcit Volleyballa so si s solzami v oËeh 
takrat lahko skoËile v objem, saj so zasluæeno osvojile naslov Dræavnih 
prvakinj v mali odbojki (le en poraz v drugem krogu), ki bo πel tudi v 
zgodovino, saj je bilo to prvo prvenstvo po novih pravilih (4:4). Slavje 
je nato skupaj s starπi trajalo πe pozno v noË.

Najboljπa igralka zmagovalne ekipe je bila Neli ©ubelj, najboljπa ig-
ralka celotnega turnirja pa Tjaπa TiËar. 

Finalov πe ni konec
Da Calcit Volleyball z velikimi koraki prevzema primat v mlajπih 

kategorijah pa dokazujejo tudi v ostalih selekcijah. Ob koncu sezone 
se bodo namreË mini odbojkarice ta konec tedna borile za naslov 
Dræavnih prvakinj v Miklavæu pri Mariboru. Glede na prikazano na 
polfinalnem turnirju v Stranjah pa se zna zgoditi, da bo v nedeljo 
zveËer v Kamniku zopet veselo.

V kategoriji starejπih deËkov so Calcitovci na koncu z zmago na 
turnirju v RaËah osvojili deveto mesto, a spet dokazali, da bi se lahko 
ob manj smole med sezono zavihteli precej viπje. Starejπe deklice so 
prav tako slavile na turnirju v Stranjah in na koncu zasedle trinajsto 
mesto v dræavi.

Oleg Gorbachov novi trener dræavnih podprvakinj
Kot smo æe poroËali, so v kamniπkem klubu æe kmalu po koncu 

sezone zavihali rokave in obe Ëlanski ekipi poËasi æe dobivata konËno 
podobo za naslednjo sezono. Po zamenjavi trenerja pri Ëlanih, ki jih bo 
vodil Luka Slabe, bo trenersko mesto od uspeπnega kamniπkega trenerja 
Francija Obolnarja prevzel Oleg Gorbachov, ki je do sedaj vodil ljub-
ljansko ekipo Olimp, je pa tudi izredno uspeπen reprezentanËni trener 
pri mladih ekipah. Tudi na igralskih pozicijah je pri obeh ekipah æe 
veliko veË znanega, vseeno pa bo potrebno tako pri dekletih, kot pri 
fantih poiskati πe nekaj novih obrazov. Cilj obeh ekip v novi sezoni bo 
uvrstitev v Finale, kar si mesto Kamnik prav gotovo tudi zasluæi. 

Kamniπki klub pa je kot kaæe re-
πevalec slovenske klubske odbojke, 
saj so ekipe v moπki kategoriji vse 
po vrsti zaradi finanËnih teæav od-
povedovale nastope v Evropi, tako 
da je Calcit Volleyball v zadnjem 
trenutku reπil slovensko sramoto in 
se edini (poleg ACH Volleya) pri-
javil v Evropski Pokal. Zaradi tega 
dejstva imajo KamniËani moænost 
igranja tudi v moπki Interligi, a vse 
tudi ni odvisno o kluba, saj je le ta 
dobil opozorilo iz strani CEV-a, da 
kamniπka dvorana ne ustreza nor-
mativom in veliko moænosti je, da 
kamniπke ekipe evropskih tekem 
ne bodo smele igrati v Kamniku. V 
primeru popolne prepovedi igranja 
v Evropi, pa bodo v kamniπkem 
klubu po vsej verjetnosti primo-
rani odpovedati vsa mednarodna 
tekmovanja.      

Cico1.

Najboljπi igralec zakljuËnega 
turnirja v mini odbojki Matic 
Sadjak.

Zlata kamniπka dekleta z naslovom dræavnih prvakinj v mali odbojki: Neli ©ubelj, Ana ©poljariË, Eva Po-
gaËar, Patricija Porovne »erne, Ana Pibernik, Daπa Ravnikar, Patricija Hribar, Tjaπa TiËar, Klara Jordan, 
Tajda Kladnik, Eva Laniπek in Taja Slovnik. Trenerka ekipe je Æiva Cof, pomoËnica pa Barbara Novak.
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S svojim smehom
vsakega osreËiti si znal,
a pred usodo sam 
nemoËen si ostal.

ZAHVALA

Svojo æivljenjsko pot je v 78. letu 
starosti sklenil naπ dragi moæ, oËe, 
dedek, pradedek, brat, stric in tast

 

JANEZ JOÆEF ©RAJ
po domaËe Centralski Janez iz VolËjega Potoka 2

Iskrena hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, podarili cvetje in sveËe ter nam izrekli soæalja. Hvala 
g. æupniku Janezu Jarcu za lepo opravljeno zadnje slovo in 

pogrebnemu zavodu VrbanËiË Domæale.

ÆalujoËi: æena Betka, sin Vito z druæino, vnuka Martin in Miha, 
pravnuk Jan, sestri Mihaela in Marjeta z druæinama ter drugo 

sorodstvo

Maj 2011

Spomin je kot pesem, ki v srcih odzvanja,
spomin je kot cvet, ki nenehno poganja,
spomin je svetloba, ki duπo obliva,
spomin je ljubezen, ki v srcu prebiva  
 

ZAHVALA

V 76. letu nas je zapustila draga æena, 
mama in babica

 

©TEFKA KASTELIC
roj. IsteniË iz Kamnika

Z æalostjo v srcu se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem, bivπim sodelavkam iz Ideje Kamnik, sosedom in 
znancem za izreËena soæalja, podarjene sveËe in cvetje. 

Vsem iskrena hvala.

V æalosti vsi, ki smo jo imeli radi

Maj 2011

Ne Ëuj, kdaj bo priπel On, 
temveË Ëuj, kdaj bo priπel tisti Ëas,
ko se moraπ ustaviti
in biti na cilju. 

ZAHVALA

V 84. letu starosti nas je zapustila 
naπa draga

 

REZKA PIRC
iz Sp. Stranj

Iskrena hvala vsem, ki ste se priπli poslovit, jo pospremili k 
zadnjemu poËitku, darovali sveËe, cvetje in za svete maπe.

Hvala gospodu æupniku, pevcem iz Stranj in trobentaËu 
za lepo opravljen obred, s katerim smo jo pospremili v 

veËnost. 

ÆalujoËi: vsi njeni

Maj 2011

Ko poπle so ti moËi,
zaprla trudne si oËi.
In Ëeprav spokojno spiπ,
z nami πe naprej æiviπ!

ZAHVALA

V 87. letu æivljenja nas je po hudi 
bolezni zapustila naπa draga æena, 
mami, taπËl, stara mama, prababica, 

sestra in teta

MARIJA LENAR»I»
roj. Pibernik iz ©marce pri Kamniku

Vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem iskrena 
hvala za izreËena soæalja, cvetje, sveËe in svete maπe.

Hvala dr. Ahlinu, patronaæni sestri Romani in osebju bolniπnice 
Golnik.

Hvala æupanu obËine Kamnik g. Marjanu ©arcu.
Hvala gospodu æupniku Janezu GerËarju za lepo opravljen 
pogrebni obred, pevcem iz Naklega, trobentaËu, ter vsem, ki 
ste naπo mamo v tako velikem πtevilu pospremili na njeno 

zadnjo pot.

Vsi njeni

Maj 2011

ZAHVALA

Dotrpela je naπa æena,  
mami in babi

VESNA DOBROVOLJC
roj. Dolinπek

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

ÆalujoËi vsi njeni

Maj 2011

Jaz πe æivim v ljubljenih osebah in predmetih,
kakor æiveli oni so z menoj v minulih letih
               (Ada ©kerl)

ZAHVALA

V 80. letu je prenehalo biti srce 
naπemu dragemu moæu, oËetu, 

staremu atu in bratu

MILANU BERLECU
iz Laz 5

Hvala vsem, ki ste se poklonili njegovemu spominu, darovali 
cvetje in sveËe ter ga pospremili k zasluæenemu poËitku. 
Hvala gasilcem, govorniku, organizaciji ZB, praporπËakom, 
pevcem, trobentaËu in g. æupniku. Posebna zahvala dr. 
Ahlinu in patronaæni sestri Lojzki za dolgoletno pomoË in 
razumevanje. Hvala dr. Divjaku in sestri Marjani, sosedom, 

posebno druæini Baloh ter spodnjim sosedom.

Vsi njegovi

Laze, maj 2011

POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)

STEKLARSTVO IRMI
�����������������

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

V Sankt Pöltnu, prestolnici avstrijske deæele Spodnja Avstrija, je bilo 
minuli vikend vse podrejeno tekmovanju svetovne serije v poloviËnem 
Ironmanu. Od Ëlanov kluba TK TRISPORT so poleg Mira Kregarja in Ivana 
Maradina, ki sta se te tekme udeleæila æe tretje leto zapored, na tekmi 
nastopili πe Klemen KoËar, Marko Rajh, Andraæ Vehovar, Aleπ Podgorπ-
ek, Matjaæ BalantiË in Tomaæ Planko. Nekaterim je bil to drugi nastop v 
Sankt Pöltnu, drugim prvi, Aleπ pa se je na poloviËnem ironmanu preiz-
kusil prviË.

Dokaz, da proga Miru odgovarja je to, da na tej tekmi v svoji starostni 
kategoriji ni bil nikoli slabπi kot tretji.

Celotno dogajanje pred glavno dirko se zaËne æe v petek, z registracijo 
tekmovalcev in testeninko, ki med drugim ponuja idealno priloænost za 
klepetanje s sotekmovalci, kovanjem tekmovalne taktike, sklepanje novih 
poznanstev... 

Sobota je bila v naπem taboru rezervirana za tekmovanje IRONKIDS, ki 
se ga æe Ëetrto leto udeleæuje lepo πtevilo otrok iz naπega kluba. Otrokom 
je potovanje in tovrstno tekmovanje v veselje in vzpodbudo, predvsem pa 
lep in nepozaben izlet. Tudi letos so najmlajπi posegli po odliËnih mestih, 

Matjaæ, Aleπ, Miro, Tomaæ in Klemen pred oddajo koles v menjalni 
prostor.

saj skorajda ni bilo kategorije, da eden od tekmovalcev TK TRISPORT 
ALPREM ne bi bil na stopniËkah. Lahko reËem le, da smo lahko ponosni 
na naπe najmlajπe tekmovalce, ki so nam starejπim dodali motivacijo in 
energijo za nedeljski nastop.

V nedeljo, na dan tekmovanja, smo dan zaËeli z vstajanjem ob 4. uri 
zjutraj, po zajtrku smo se odpravili na prizoriπËe in poskrbeli πe za za-
dnje podrobnosti in pripravo koles v menjalnem prostoru. Ob 7. uri je 
sledil start prvega vala triatloncev, nato πe sedem πtartov z razmakom 
15 minut.

1,9 kilometrska plavalna proga je edinstvena na svetu, vsaj kar se tiËe 
IRONMAN 70.3 serije, saj se plava v dveh jezerih. Tekmovalci med preho-
dom iz enega jezera v drugega preteËejo dobrih 300 m. Plavalni πtarti so 
razdeljeni v veË skupin, vendar je gneËa na πtartu kljub temu precejπnja. 
≈Pretepanje v vodi« smo vsi sreËno preæiveli.

Sledil je prehod na kolo. Devetdeset kilometrska kolesarska trasa je bila 
izredno lepa in sorazmerno hitra. Prvih dvajset kilometrov je speljanih 
celo po avtocesti. Vseeno pa se nabere skoraj 900 viπinskih metrov, pre-
den spet odloæiπ kolo v menjalni prostor. Za nekoliko manjπo povpreËno 
hitrost tekmovalcev je poskrbel πe veter, ki je kar dober del proge pihal 
v prsa in nam πe dodatno jemal energijo.

Kolesarskem delu je sledil πe 21 km tek. Tekaπka proga je ravninska 
in speljana tako, da tekmovalec πestkrat teËe skozi glavno prizoriπËe, ki 
kar poka po πivih od gledalcev in glasnega vzpodbujanja. Vzduπje je res 
bilo fantastiËno. V imenu tekmovalcev TK Trisport hvala vsem naπim na-
vijaËem, ki ste ostali na prizoriπËu tudi v nedeljo in kljub 30 stopinjam 
vztrajali in nas vzpodbujali do konca tekmovanja.

Vseh osem nas je s tekmovanjem uspeπno zakjuËilo, najbolje Miro (3. 
mesto v svoji starostni kategoriji), ki je spet priπel do vozovnice za SP v 
LAS VEGASU, a jo æe tretje leto prepustil tekmovalcu uvrπËenemu za njim, 
saj ima za poletje in jesen druge naËrte.

Ostali smo z doseæenim zadovoljni. Nekaterim je bila ta preizkuπnja 
zgolj trening za tekmovanja, ki prihajajo, nekaterim pa je pomenila vrhu-
nec sezone. Vsi pa smo si bili edini, da se sreËamo spet na septembrskem 
poloviËnem ironmanu, imenovanem LOVEMAN na Bledu.

TOMAÆ PLANKO

NA IRONMANU 70.3 V 
SANKT PÖLTNU NASTOPILO 
8 »LANOV TK TRISPORT

ZADNJA NOVICA: 
Na tekmi Mladinskega Evropskega pokala v Brnu (»eπka) 

so dobro nastopili Ëlani TK TRISPORT ALPREM. Katarina 
Ogrin je osvojila 7. mesto, Matija Meden 13. mesto in Si-
mon Koæelj 29. mesto.

V soboto, 7. maja, so se na kamniπkem stadionu odvijale 18. letne 
igre Specialne olimpiade za gorenjsko regijo. 203 tekmovalci in 60 
spremljevalcev je priπlo z Jesenic, iz Radovljice, Kranja, Mengπa in 
Kamnika. Naπo obËino sta zastopali dve ekipi ∑ Osnovna πola 27. 
julij z 8 tekmovalci in VDC Soæitje Kamnik z 12 tekmovalci. Obe 
organizaciji, πola in druπtvo, sta prireditev tudi organizirali.

Z govori so nas spodbudili predsednica druπtva Soæitje Kamnik 
Metka Hribar, predstavnica krovne organizacije Zveze Soæitje Katja 
Vadnal, predstavnik gorenjske regije SOS Jure Vajs, varuhinja Ëlove-
kovih pravic Zdenka »ebaπek Travnik in æupan Marjan ©arec, ki je 
igre tudi uradno odprl. 

Aleπ Homar iz VDC Soæitja Kamnik je zbranim podal olimpijsko 
zaprisego: ≈Pustite mi zmagati, Ëe ne morem zmagati, naj bom pogumen 
v svojem poskusu.« S kulturnim programom, plesnima toËkama, so 
nastopili uporabniki VDC Soæitja Kamnik iz Lok pod mentorstvom 
Damjane BerËiË iz Plesne πole Miki in Saπa BiliË s toËko ritmiËne 
gimnastike.

©portniki iz VDC so nastopili v razliËnih panogah atletike: Primoæ 
in Urπa sta si v teku na 50 metrov priborila drugi mesti, Drago, 
Zoran, Maja, Matic in Darja so v metu æogice osvojili prva, druga in 
tretje mesto, Matej, Aleπ, Roman, Tisa in Kristina pa so tekli na 100 
metrov in osvojili mesta od prvega do Ëetrtega. Hkrati s tekmovanji 
na mekinjskem stadionu, teki na 50, 100, 200, 400 metrov, πtafeto  
4x100 m, meti æogice in skoki v daljino z mesta so potekala tekmo-
vanja tudi v elementih koπarke in namiznega tenisa na ©CRM.

Za uspeπno izvedbo iger pa smo poleg lepega vremena in dobre 
volje potrebovali πe nekaj prijateljev, podpornikov, prostovoljcev in 
sponzorjev, ki so nam priskoËili na pomoË. ...Tega dneva kamniπkega 
πporta pa ne bi mogli izpeljati brez zaposlenih na O© 27. julij in v 
VDC Soæitje Kamnik, ki so poskrbeli za uspeπen πportni in druæabni 
del. 

Pred igrami smo z naπimi πportniki æe uspeπno sodelovali na pla-
valnem mitingu v Ljubljani, v tem mesecu nas Ëaka πe atletski miting 
v Mariboru, drugo leto pa regijske igre v Radovljici in dræavne igre 
v Vipavi.

Dræite pesti za naπe πportnike in njihove uspehe.
Sandra Rems, VDC Soæitje Kamnik

SPECIALISTI ZA 
©PORT V KAMNIKU



Homec, Vaška pot 38a, Radomlje
tel.: 0599 58 914, GSM: 070 550 590,

e-mail: veterina.noe@siol.net
http://www.veterina-noe.net

� ambulanta
����������������������������������������

����������������
ponedeljek 9h-19h, torek 9h-15h, sreda 11h-19h,
���������h-15h, petek 9h-19h, sobota 8h-12h.

OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.

od 56,52 m2

naprej

     29,87 m2

od 47,98 m2

naprej

+ parkirno mesto

od 94.588,43 EUR
+ parkirno mesto

od 108.568,54 EUR
+ parkirno mesto

• Stanovanja so skrbno načrtovana in prilagojena starejši populaciji.
• Dodatno udobje prispeva tudi 24-urna nujna pomoč prek klicnega centra pa tudi socialna in zdravstvena oskrba.
• Vsako stanovanje ima balkon ali atrij in parkirno mesto v podzemni garaži.
• Lokacija je umaknjena iz mestnega vrveža v naravo, a je hkrati le 5 minut hoje do centra Kamnika.
• Parkirno mesto 10.000 EUR z DDV 
• Lokacija je v neposredni bližini doma starejših občanov Kamnik.

Garsonjera od 29,92 m2 + parkirno mesto

Enosobno od 42 m2 + parkirno mesto

Enoinpolsobno od 48 m2 + parkirno mesto

Dvosobno od 55 m2 + parkirno mesto

Zagotavljamo konkurenčne cene!
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Novi peugeot 308 in prostornejša SW različica poosebljata trden značaj in neomajno samozavest. Njune dimenzije omogočajo 
trdno lego na cesti. Zunanje linije in sprednje LED luči izražajo športno odločnost, ki jo potrjujejo dovršeni e-HDi motorji in 
najnovejša STOP&START tehnologija. Pokaži svoj značaj in se odpelji z novim peugeotom 308 že za 12.280 €*!
*Oglaševana cena velja za Peugeot 308 Access 1,4 VTi (98).

www.peugeot.si

PEUGEOT 308 / 308 SW

Slika je simbolična.

POKAŽI SVOJ ZNAČAJ!
NOVI PEUGEOT 308.

Poraba goriva (kombiniran način vožnje, l/100 km): 4,0 - 7,8. Izpuh CO2 (g/km): 104 - 180. 
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Tel.: 0599 37 081, gsm: 040 703 517, 070 736 727
www.stomatologija.si, info@stomatologija.si

Homeopatija odslej 
tudi v lekarni 

Homeopatija je komplementarna metoda zdravljenja, ki ne zdravi 
bolezni, paË pa Ëloveka. Bolnika obravnava celostno z vsemi njegovimi 
lastnostmi in teæavami in vzpodbuja naravno zmoænost ozdravitve. Naπe 
notranje ravnoteæje je odvisno od tega, kako æivimo, kako se prehranju-
jemo, kako spimo in ne nazadnje, kako razmiπljamo, Ëustvujemo. 

≈Homeopatijo uporabimo vsakiË, ko nam oslabi imunski sistem, saj nam 
pomaga vzpostaviti poruπeno ravnoteæje«, pravi Nuπa Kladnik, mag.farm. 
iz Lekarne Mengeπ.

≈S homeopatijo se lahko uspeπno zdravijo kroniËne in akutne bolezni. 
Zelo je uporabna tudi pri poπkodbah, operacijah, pri porodu, v meno-
pavzi, v stanjih psihiËnega ali fiziËnega πoka. V primeru teæjih stanj je po-
treben obisk pri zdravniku ali homeopatu, ki presodi, kdaj je potrebno v 
zdravljenje vkljuËiti konvencionalno medicino. Uspeπnost homeopatskega 
zdravljenja je omejena pri bolnikih, kjer so organi ali tkiva bolezensko 
spremenjeni in popolnega ozdravljenja ne priËakujemo. Lahko pa s ho-
meopatijo prispevamo k boljπi kvaliteti bolnikovega æivljenja.

Homeopatsko zdravljenje in konvencionalno zdravljenje se ne izklju-
Ëujeta, lahko se izvajata istoËasno. Nikoli pa samovoljno ne prekinemo 
zdravljenja, ki nam ga je predpisal zdravnik.«

Kako jemljemo homeopatska zdravila?
Vsa registrirana zdravila so v obliki kroglic. Jemljejo jih lahko tudi dia-

betiki. Zdravilo vzamemo na prazen æelodec. Kroglice (obiËajni odmerek 
je 5 kroglic) stresemo v plastiËno, keramiËno ali stekleno posodico (æliËko) 
in namestimo pod jezik, kjer se poËasi raztopijo. Ne smemo pa uporabljati 
kovinskih æliËk.

Med zdravljenjem se izogibamo uæivanju kamiliËnega, metinega Ëaja, 
mentola v bonbonih, æveËilnih, zobnih pastah ter kofeina (kava, coca-
cola). Vse te snovi izniËijo delovanje homeopatskega zdravila.

V lekarnah so zaenkrat na voljo le zdravila za samozdravljenje. Med 
njimi so Aconitum, Belladona, Apis, Arnica, Pulsatila, Gelsemium, Nux 
vomica, ... Samozdravljenje pride v poπtev le za laæje akutne teæave, ko 
bolnik ne potrebuje nujne medicinske oskrbe. Ne obstaja Ëudeæna krogli-
ca. Homeopatija nam le pomaga znova vzpostaviti poruπeno ravnoteæje 
in ga ohraniti.

Osmošolci pokazali 
znanje o svoji obËini 

V organizaciji Agencije za razvoj turizma in podjetniπtva ter ob sode-
lovanju Kulturnega druπtva Priden moæic je v Ëetrtek, 19. maja, v Domu 
kulture Kamnik potekal æe 3. finale Kviza o poznavanju obËine Kamnik. V 
kvizu tekmujejo osmoπolci kamniπkih osnovnih πol. V predtekmovanjih so 
po πolah izbrali ekipo petih najboljπih uËencev, ki so se v finalu pomerili 
v πestih sklopih vpraπanj: izberi temo, prepoznaj na fotografiji, vpraπanja 
s 4 moænimi odgovori, pravilna ali nepravilna trditev, opisovanje pojma 
in poiπËi na zemljevidu. Vpraπanja so tudi tokrat zajela geografsko, zgo-
dovinsko in sploπno poznavanje obËine.

Udeleæencem je æupan Marjan ©arec pred zaËetkom tekmovanja zaæelel 
veliko sreËe, ob koncu pa jim je z dr. Andrejo Eræen, direktorico Agencije 
za razvoj turizma in podjetniπtva, podelil tudi priznanja, najboljπi ekipi 
pa πe medalje in pokal.

Letos je najveË znanja ponovno pokazala ekipa O© Frana Albrehta. 
Nad rezultatom je bil navduπen tudi ravnatelj πole Rafko Lah, ki je ob 
tem pohvalil dobro sodelovanje sodelujoËih πol, Agencije in ObËine ter 
izrazil æeljo, da bi se kviz nadaljeval tudi v prihodnje. Drugo uvrπËena je 
bila ekipa O© Toma Brejca, tretja je bila ekipa O© Marija Vera, sledili pa 
so jim ekipe O© 27. julija, O© Stranje in O© ©martno.

V kulturnem programu je nastopila tolkalna skupina Ritem Da bit, kviz 
pa je ponovno odliËno povezoval Juπ MilËinski.

NINA KLISARI»

Zmagovalna ekipa O© Frana Albrehta (v sestavi Marija Komatar, Æiga 
Kotnik, Lucija Hergouth, Jaka Podjed, Karmen Orehek) z zunanjo 
mentorico Sento Avbelj, ravnateljem Rafkom Lahom in æupanom Mar-
janom ©arcem.

MALI OGLAS
Prodaja kozjega mleka 

in sira na domu.

TEL.: 041/37 22 89

V najem oddam veËje 
ohranjeno, delno 
opremljeno stanovanje 
v stari hiπi v Snoviku. 
Tel.: 031/460-183.

Kupim starinska vhodna 
vrata, lahko v slabem stanju. 
Tel.: 031/491 381



mojmarket
www.mojmarket.si Kamnik, Kranjska cesta 3c

100% NaravnoEkostojnicastojnica

www.mojmarket.si

Na www.mojmarket.si predstavljamo našo
razširjeno ponudbo in dodatne popuste.
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delkov. Prednost dajemo slovenski pridelavi in predelavi, 
iz tujine pa dopolnjujemo z najkvalitetnejšimi proizvodi.

Aktualno ponudbo lahko preverjate tudi na naši spletni strani

Odprto od 7.30 - 19.30, sobota 7.30 - 17h, nedelja 8h- 12h.

* MESO

* MLEKO IN MLEČNE IZDELKE

* KRUH IN PECIVO

* SADJE IN ZELENJAVO

* TESTENINE, RIŽ, IZDELKE IZ SOJE

* IZDELKE BREZ GLUTENA

V skrbi za vaše zdravje smo pripravili pestro ponudbo 
EKO/BIO pridelkov in proizvodov s slovenskih kmetij 
kontrolirane naravne pridelave ter preverjenih tujih 
pridelovalcev.

DOM 
V KAMNIŠKI 
BISTRICI

Postrežemo vam z domačo hrano in žlahtno 
kapljico odprtih vin.

Postrežemo vam z domačo hrano in žlahtno 

Vabljene zaključene družbe do 70 oseb na  
praznovanja! Na voljo so tudi prenočišča.

Informacije: 01/832 55 44 kambistrica@volja.net
Od 1. junija je dom odprt vsak dan

od 8. do 22. ure!
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ŽELITE ZA SVOJ DENAR KUPOVATI NAJCENEJE?!

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203
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UGODNE CENE
LCD TV

MALI GOSPODINJSKI 
APARATI, POSODA, 

SESALNIKI

-15%-15%-15%-15%-15%

AKCIJA
V MAJU IN JUNIJU

... KAMNIŠKA OBVOZNICA , PEROVO 26...
...OTROŠKA, ŽENSKA IN MOŠKA OBLAÈILA...

...ZA VSAK DAN ALI ZA POSEBNE PRILOŽNOSTI (SVEÈANA)...
...MODNI DODATKI...NA VOLJO TUDI DARILNI BONI...

...MALO DRUGAÈE KOT STE VAJENI...
...PRIDITE IN SE O DRUGAÈNOSTI PREPRIÈAJTE SAMI !

S TEM OGLASOM VAM NUDIMO 10 % POPUSTA
(popusti se med seboj ne seštevajo)

DELOVNI ÈAS 
PON-PET 09:00-13:00  15:00-19:00   SOB 08:00-13:00
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